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Divan Kurulu Toplantı Tutanağı 

Divan Kurulunun 9 Ekim 2024 Çarşamba günü saat 13.30’da Ali Sami Yen Spor Kompleksi 
Rams Park Özhan Canaydın Konferans Salonu’nda yaptığı toplantının tutanağıdır. 

Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Değerli hazirun, saat 13.30 aylık Divan Kurulu toplantımıza başlayabiliriz. Toplantımıza 
başlamadan önce lütfen telefonlarımızı sessize alalım. Saygıdeğer katılımcılar, müze giriş 
kapımızdan gelen kayıtlara göre 13.25 itibariyle oturumumuzda 78 divan üyemiz ve 14 
saygıdeğer kulüp üyemiz bulunmaktadır. Bilgi mahiyetinde ifade ettim. Açılış nisabımız 
mevcuttur. Toplantıyı açıyorum. Müsaadenizle kürsüye geçiyorum. Ha bu arada şunu 
hatırlatmak istiyorum. Bizim metro tarafındaki doğudaki giriş kapımızdan giren ve yaka kartı 
alıp, kaydını yaptırmamış üyelerimiz varsa, Divan Başkanlık Asistanı, Ebru Özçetin’e kayıtlarını 
yaptırabilirler. Devamınızı işleyelim, divan tutanaklarına. 
Değerli Divan Kurulu üyelerimiz, bizleri Galatasaray dijital platformlarından takip eden 
üyelerimiz, değerli basın emekçileri, Galatasaray’ımızın sarı kırmızı renklerine gönül vermiş, 
hayatlarını armaya adamış kıymetli taraftarlarımız. 
Cumhuriyetimizin kurucusu, ebedi başkomutan Gazi Mustafa Kemal Atatürk, vatan uğruna 
yaşamlarını yitirmiş kahraman şehitlerimiz, kulübümüzün kurucusu 1 numaralı üyesi Ali Sami 
Yen ve arkadaşları ile geçen toplantımızdan bu yana ebediyete intikal etmiş üyelerimiz için, 
sizleri saygı duruşuna davet ediyorum. Vefat listesini daha sonra açıklayacağız. (Saygı duruşu 
yapıldı.) 
Buyurun oturabilirsiniz. Vefat listesini yansıtabilir miyiz?  
Divan üyelerimizden 5365 Mehmet Selçuk Şerefli, 6120 Türk basınının usta isimlerinden Nadir 
Güneri Civaoğlu, 7105 Gülen Yamaner, 8166 sicil numaralı divan üyemiz, 1948 olimpiyatlarında 
Türkiye'yi temsil eden ilk kadın atlet, Ayşe Üner Ulupınar, kulübümüzün 12846 sicil numaralı 
üyesi, 2015-2018 yılları arasında Galatasaray Spor Kulübü Yönetim Kurulu üyesi olarak 
kulübümüze hizmet etmiş olan, Tarık Taşar, unutulmaz futbolcularımızdan, Futbol A takımımızın 
eski yardımcı antrenörü Ümit Davala’nın kıymetli babası, Ali Davala, bu bir aylık süre içindeki acı 
kayıplarımız. 
Değerli hazirun, belki dikkatinizi çekmiştir, Ayşe Üner Ulupınar hanımefendi, bizim olimpiyatlara 
katılan ilk Türk kadın atlet, kısa mesafe 100 metre koşucusu ve 58 kişilik Türk kafilesindeki tek 
kadın atlet, onu da tekrar rahmetle anısına saygı duyalım ve aslında o dönem Türk kadınının 
olimpiyatlara katılımı yönünde bir devrim niteliğinde bir olay, kendisini rahmetle anıyoruz. 
Değerli hazirun, şimdi gündemimizle devam ediyoruz. Gündemi Divan Kurulu Başkan 
yardımcımız, Sayın Yalçın Kaya okuyacak, buyurun.  
 
Divan Kurulu Başkan Yardımcısı Yalçın Kaya 
Divan Kurulu gündemini okuyorum. Değerli üyemiz, Divan Kurulumuzun Ekim ayı olağan 
toplantısı, 9 Ekim Çarşamba günü saat 13.30 da Ali Sami Yen kompleksi, Rams Park Özhan 
Canaydın konferans salonunda yapılacaktır. Katılımlarınızı rica ederiz. 
Gündem: 

1. Eylül ayına ait toplantı tutanağının takdimi ve oya sunulması. 
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2. Divan Başkanlığına gelen evrakın okunması.  
3. Tüzüğümüzün 96/8 madde uyarınca, kulüp ve bağlı ortaklıklarına ait, 31 Mayıs 2024 

tarihi itibariyle düzenlenmiş ve bağımsız denetimden geçmiş konsolide mali tablolar ve 
özet yönetsel, sportif faaliyet raporlarıyla ilgili olarak, Denetim Kurulunun tespit ve 
incelemeleri. 

4. Gündemin 3’üncü maddesinde sunulan raporla ilgili görüşme. 
5. Kulübümüzü ilgilendiren önemli ve güncel konular hakkında katılımcılara söz verilmesi. 
6. Kapanış 

 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Teşekkürler. Değerli hazirun, şimdi bizim bir geçen toplantımızda sunulmayan, Denetim Kurulu 
raporumuz vardı, bir de genel gündem, maddemiz var. Eğer ben bunu bir müzakereye açmak 
istiyorum. Bu iki maddeyi birleştirerek, saygıdeğer üyelerimiz bir kez kürsüye mi çıkmışlar? 
Yoksa gündemi karıştırmayalım, ayrı ayrı mı icra edelim? Bu konuda görüş belirtmek isteyen var 
mı acaba? 
O zaman yüksek müsaadelerinizle bu her iki gündem maddesini birleştirerek, görüşmeyi 
oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. Şimdi tekrar 
okunan gündemi oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oybirliği ile kabul 
edilmiştir. 
Şimdi gündemin 1 inci maddesiyle devam ediyoruz. Eylül ayına ait toplantı tutanağının takdimi 
ve oya sunulması. Ses kaydı çözümlenmiş ve kontrol edilip, gsdivan.com Divan Kurulu internet 
sitemize yüklenmiş olup, çözümlendiği ve siteye yüklendiği şekliyle Eylül ayı toplantı tutanağını 
oylarınıza sunuyorum. Kabul edenler? Etmeyenler? Oybirliği ile kabul edilmiştir. 
Gündemin 2’nci maddesi ile devam ediyoruz. Divan Başkanlığına gelen evrakın okunması. Bu 
zorunlu bir maddemiz. Saygıdeğer hazirun, malum önümüzde bu Cumartesi ayın 12’sinde Lütfü 
Kırdar salonunda icra edeceğimiz genel kurulumuz var. Bununla ilgili ekrana yansıtabilir miyiz? 
Genel kurul gündemini. Sadece gündem maddelerini okuyabilir miyiz?  
 
Divan Kurulu Başkan Yardımcısı Yalçın Kaya 
Kulübümüzün yıllık olağan genel kurul toplantısı, gündemini okuyorum. 
Gündem: 

1. Açılış. 
2. Genel Kurul Başkanlık Divanının oluşması 
3. Saygı duruşu ve İstiklâl Marşının söylenmesi.  
4. Kulüp Başkanı ya da görevlendirdiği kişinin sunuş konuşması. 
5. 1.6.2023-31.5.2024 dönemi faaliyet raporunun sunulması. 
6. 1.6.2023-31.5.2024 dönemi denetim kurulu raporunun okunması. 
7. Raporlar hakkında görüşme. 
8. Yönetim Kurulu ibrasının görüşülüp oylanarak, karara bağlanması. 
9. Denetim Kurulu ibrasının görüşülüp oylanarak, karara bağlanması. 
10. Disiplin cezası alan üyelerin başvurularının görüşülüp ayrı ayrı karara bağlanması. 
11. Dilekler. 
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Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Teşekkürler. Saygıdeğer hazirun, malumunuz kulübümüzün takvim yılına bağlı olan genel kurul 
takvimleri artık sportif sezonlara paralel olarak, bir önceki yılın 1 haziranı ile içinde 
bulunduğumuz yılın 31 Mayıs’ı arasında sportif sezonlara paralel olarak icra ediliyor. Buna ilişkin 
tüzük değişikliğimiz de yürürlükte. Dolayısıyla kapanan sportif sezona bağlı mali yılımızı ve mali, 
yönetsel, idari raporlarımız görüşülecek ve ibralaşma olacak. 
Şimdi bununla ilgili belirtmek istediğimiz, divan Başkanlık heyeti olarak belirtmek istediğimiz 
konu, bütün üyelerimizin, başta tabii ki siz saygıdeğer divan üyelerimizin, bu Cumartesi günü 
saat 10 da başlayacak olan, Lütfü Kırdar’da yapılacak olan, Harbiyede, bu genel kurula çok 
yüksek bir oranda iştirak etmeniz ve kulübümüze sahip çıkmamız. Ben bunu bu şekilde bu kadar 
söylemekle yetiniyorum.  
Değerli hazirun, divan Başkanlığımıza gelen ikinci evrak, müsaadenizle ben okuyacağım. 
8618 sicil numaralı Divan Kurulu üyemiz, Kâmil Ahmet Gümüş’ten geliyor, onu okuyorum ve 
yarın da bir üst yazıyla Yönetim Kurulumuza, Yönetim Kurulu Genel Sekreterliğimize ileteceğim. 
Galatasaray Spor Kulübü Divan Kurulu Başkanlığı, İstanbul. Sayın Başkanım, kişisel verileri 
koruma kurulunun 2023 yılında verdiği bir karara göre, ilgili yasayı ihlal ettiği için, kulübümüz 
200 bin TL idari para cezasına çarptırılmıştır. Kararın ilgili bölümü, ekte mevcuttur.  
Ben bu konuyu 11 Ocak 2024 ve 19 Ağustos 2024 tarihlerinde yazılı olarak Yönetim Kuruluna 
sordum, ancak cevap alamadım. Hatta cezaya itiraz edilip, edilmediğine, edildiyse, sonucunun 
ne olduğunu, bu cezaya sebep olanlardan, tahsilat yapılıp yapılmadığını, açıklanan idari faaliyet 
raporunun hukuk bölümünde de göremedim. Aracılığınızla bu yazımı ve aşağıdaki sorularımı ve 
verilecek cevapları, tüm dinleyenlerin öğrenmesi için, gündemin gelen evrak bölümünde 
okumanızı ve Sayın Yönetim Kurulunun cevaplamasını rica ve talep ederim. 

1. Bu ceza ödenmiş midir? İtiraz edildiyse, sonucu ne olmuştur? 
2. Bu ceza eylemi ile buna sebep olandan tahsil edilmiş midir? 
3. Bu konu açıklanan faaliyet raporunun ilgili bölümünde neden mevcut değildir. 

Teşekkür eder. Saygılarımı sunarım. 
Müsaadenizle ekini de ekte olan aslı gibidir belgesini de okumak istiyorum. 
Galatasaray Spor Kulübü derneğinin o zaman dernekti, içişleri bakanlığı, sivil toplumla ilişkiler 
genel müdürlüğüne bağlıydık. Şimdi kulüp olarak geçiyoruz ama o eski bir belge olduğu için, 
dernek olarak ifade edilmiş. 
İlgili kişinin, kişisel verilerini, hukuka uygun veri işleme şartı olmaksızın, 3 üncü kişilerle 
paylaşmasının ve internet sitesinde yayımlamasının hukuka aykırı olduğuna, bu hususta veri 
sorumlusu derneğin kanunun 12 nci maddesinin, 1 numaralı fıkrasının A bendi çerçevesinde, 
kişisel verilerin hukuka aykırı olarak işlenmesini önlemek amacıyla, uygun güvenlik düzeyini 
temin etmeye yönelik, gerekli teknik ve idari tedbirleri almadığı kanaatine varıldığından, veri 
sorumlusu hakkında, kanunun 18 inci maddesinin 1 numaralı fıkrasının b bendi uyarınca, 200 
bin TL idari para cezası uygulanmasına. Karartılmış, kişisel verileri koruma kanunu gereğince, 
ilgili kişinin kişisel verilerini kanunda belirtilen, işleme şartları bulunmadan, işlemesinin hukuka 
aykırı olduğuna, bu hususta veri sorumlusu şirketin kanunun 12 nci maddesinin 1 numaralı 
fıkrasının a bendi çerçevesinde kişisel verilerin hukuka aykırı olarak işlenmesini önlemek 
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amacıyla, uygun güvenlik düzeyini temin etmeye yönelik, gerekli teknik ve idari tedbirleri 
almadığı kanaatine varıldığından, veri sorumlusu, karartılmış, hakkında kanunun bu kişisel 
verileri koruma kurulu tarafından verilmiş olan bir karar. Bununla ilgili saygıdeğer Yönetim 
Kurulumuzdan bir katkı olacak mı? Yoksa, yazılı olarak mı cevaplamak istersiniz? Tamam, o 
zaman saygıdeğer Yönetim Kurulumuz yazılı olarak cevaplayacağını beyan ettiği için, yarın bir 
üst yazı ile bu gelen evrak olarak bize iletilmiş evrakı, Yönetim Kurulumuza ileteceğiz, bir üst yazı 
ile. Bunu da okumuş olduk. Şimdi gündemimize geçiyoruz. 
Gündeme geçmeden önce, Yönetim Kurulumuz adına yapılan sunumlar konusunda bir katkı 
olacak mı? Saygıdeğer Başkanımız Dursun Aydın Özbek’i kürsüye davet ediyorum, buyurun Sayın 
Başkan. 
 
Kulüp Başkanı Dursun Aydın Özbek 
Sayın Divan Başkanım ve kıymetli heyeti, değerli Divan Kurulu üyeleri, saygıdeğer 
hanımefendiler ve beyefendiler, hepinize saygılarımı ve selamlarımı gönderiyorum. 
Bugün Ekim ayı divan toplantısında bir aradayız. Geçtiğimiz hafta sonu lisemizde kulübümüzün 
119 uncu kuruluş yıldönümünü hep birlikte kutladık. Kurucumuz Ali Sami Yen ve arkadaşlarının 
koydukları hedefin izinde, Galatasaray’ımızı daha iyi günlere taşımak için çalışmaya devam 
ediyoruz. 
Kuruluş töreninde her zaman olduğu gibi, kazandığımız kupaları sergiledik. Başarılarımızla gurur 
duyduk. Şimdi ben siz değerli üyelerimize bu başarılardan biraz söz etmek istiyorum. 
2023-2024 sezonunda, 2026 sporcumuzla birlikte, toplam 94 kupa ve 424 madalya kazandık, 
değerli Galatasaraylılar. Ben buradan bu büyük başarıda pay sahibi olan sporcu kardeşlerimize, 
hocalarına, kulüp personeline ve yöneticilerine teşekkür etmek istiyorum. 
Bir teşekkür de özellikle amatör şubelerimizde ihtiyaç olduğunda destek vermekten çekinmeyen 
Galatasaraylılara göndermek istiyorum. 
Değerli arkadaşlar, yüzme şubemizde başarı geleneğimizi geçtiğimiz sezon da tüm yaş 
gruplarında devam ettirdik. Yüzücü kardeşlerimiz, sadece madalyaları toplamakla kalmadılar. 13 
tane de Türkiye rekoru kırdılar. Bunun yanında, bu yaz düzenlenen olimpiyatlarda kulübümüzü 
3 yüzücü kardeşimizle temsil ettik. Yeni kurduğumuz otizm yüzme şubesinde de katıldığımız 
yarışmalarda madalyalar kazanarak, bu başarı geleneğini devam ettiriyoruz. 
Değerli arkadaşlar, yelken şubemizde genç kardeşlerimiz, kazandıkları başarılarla hem geleceğe 
umutla bakmamızı sağlıyor hem de bize yetiştirici kulüp olmanın gururunu yaşatıyor. Ecem 
Güzel kardeşimiz, Tokyo olimpiyatlarının ardından, Paris olimpiyatlarında da ülkemizi temsil 
ederek, bizlere önemli bir gurur yaşattı. 
Sutopu şubemizde başarılı bir sezonu geride bıraktık. Erkek takımımız Lan Challenger Cup’ta, 
namağlup şampiyon olarak, ülkemizi erkeklerde ilk Avrupa kupasını kazandırdı. Bunun yanında 
sezonu şampiyon olarak tamamladı ve 29 uncu lig kupasını müzemize getirdi. Bu başarıların 
yanında, alt yaş kategorilerinde de kazandığımız şampiyonluklarla geleceğe dair güçlü bir mesaj 
veriyoruz. 
Kürek şubemizde genç kardeşlerimiz bizi gururlandırmaya devam ediyor. Deniz küreği 
şampiyonasında ve gençler Türkiye şampiyonasında kazandığımız şampiyonluklar, çok önemli 
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ve değerli başarılar. Bunun yanında Avrupa'da da önemli başarılar kazanan kardeşlerimizi 
kutluyorum. 
Atletizmde sporcularımız tüm yaş kategorilerinde yaklaşık 100’e yakın madalya kazandı değerli 
arkadaşlar, milli takımlar seviyesinde kulübümüzü temsil eden 10 sporcumuz var. Ben bu 
rakamın önümüzdeki dönemde daha da artacağına inanıyorum ve onlara başarılar diliyorum. 
Judoda iki sporcu kardeşimiz kulübümüzü olimpiyatlarda temsil ederek, bizi gururlandırdı. 
Bunun yanında birçok yerel ve uluslararası yarışmada önemli birincilikler kazanarak, başarımızı 
devam ettiriyoruz. 
E-sporda FİFA takımımız süper ligin ilk şampiyonu oldu. Kadın PubG mobil takımımız da 
kazandıkları 3 Avrupa şampiyonluğuna 6 turnuva birinciliğini ekleyerek, yoluna devam ediyor. 
Briç şubemizde, kadın briç takımımızın başta Avrupa şampiyonluğu olmak üzere son dönem 
önemli başarıları var. Şubemizin katılmış olduğu yarışmalar ve yapmış olduğu masraflar, 
sponsorlar vasıtasıyla karşılanarak yoluna devam ediyor. 
Satranç şubemizde, hedefimiz satranç sporunu gençlere daha geniş bir şekilde tanıştırmak 
amacıyla eğitimlerimize de devam ediyoruz. Yeni sezonda bu çalışmalarımızı daha da artırmayı 
planlıyoruz değerli arkadaşlar. 
Voleybol şubemizde yine geçtiğimiz sene olduğu gibi bir kupa ile sezona başladık. Kadın 
takımımız balkan şampiyonluğunu kazandı, erkek takımımız geçtiğimiz sezonu 4’üncü 
tamamladı, bu sezon CEV Cup’ta mücadele edecek. Bu sezon voleybolda önemli hedefler 
koyduk. Bunun için ilerliyoruz. Geçen hafta sonu kadın takımımızla, Vakıfbank’a karşı aldığımız 
net galibiyetin de bu hedefin en önemli göstergesi olduğuna inanıyorum. Bunun yanında alt yaş 
kategorilerinde kazandığımız başarılar, geleceğe dair umutlarımızı daha da artırıyor.  
Erkek basketbol takımımız, geçtiğimiz sezonu çeyrek finalde tamamladı. Bu sezon eski Abdi 
İpekçi salonu, yani yeni basketbol gelişim merkezinde maçlarımızı oynamaya başladık. Kadın 
basketbol takımımız Eurocup’ta çeyrek final, ligde yarı final oynadı. Avrupa ve Ligde önemli 
yerlere gelme hedeflerimiz devam ediyor.  
Tekerlekli sandalye basketbol takımımıza, normal sezonu, lider. Playoff’u 4’üncü olarak bitirdik. 
Bu sene orada güçlü takımlara karşı önemli başarılar elde etmek istiyoruz. Değerli arkadaşlar, 
gelelim futbola, genelde futbol deyince, erkek takımımızı konuşurdum. Bugün kadın futbol 
takımımızla söze başlamak istiyorum. Çok önemli bir başarı kazandılar. Yakın zamanda kurulmuş 
olan ligde, geçen sezonu şampiyon olarak bitirdiler. Ama bundan daha da önemlisi, 3 ön eleme 
maçından geçerek, UEFA kadın şampiyonlar ligine katılma başarısını da gösterdiler. 
Ülke tarihinde bir ilk olan bu başarı için, onlara buradan büyük bir teşekkür gönderiyorum. 
Dün akşam ligin favorilerinden Lyon’a karşı ilk maçlarını oynadılar. Umuyorum yine önemli 
başarılarla, her sene üstüne koyarak, Galatasaray’ı kadınlar şampiyonlar liginde önemli bir 
konuma getirecekler. 
Erkek futbol takımımız hepinizin bildiği üzere, son iki sezonu şampiyon olarak tamamladı. 
Geçtiğimiz sezon bu şampiyonluk belki de uzun süre tekrarı olmayacak bir puan rekoru ile geldi. 
Bunun yanında, süper kupayı da müzemize götürdük. Bu sezon hedefimiz, Avrupa'da artık 
özlediğimiz başarılara ulaşmak ve Türkiye'de 25 inci şampiyonluğu kazanıp, gerçek 5 inci yıldızı 
formamıza takmak. 
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Bunun için başta Okan hocamız olmak üzere, tüm ekibimizle, yönetici arkadaşlarımızla, hep 
birlikte çalışıyoruz. Hiç kimse merak etmesin, Mayıslar bizimdir, yine bizim olacak, değerli 
arkadaşlar. Değerli hazirun, size biraz önce ifade ettiğim gibi, Galatasaray’ın mücadele ettiği her 
branşta, en iyisini yapmak için çalışmaya devam etmektedir. Sizin desteğinizle ben daha da 
büyük başarıların çok yakında olduğuna inanıyorum. Son dönemde, bizi yapmak 
istediklerimizden alıkoymaya çalışan rakiplerimiz olduğunun farkındayım. Ne olursa olsun, biz 
aynı hedefle çalışmaya ve size söz verdiklerimizi yapmaya devam edeceğiz. Ben kalbi 
Galatasaray’la atan herkesi bizim yanımızda olmaya ve Galatasaray için çalışmaya devam 
ediyorum. Bu vesileyle, Cumartesi yapılacak olan mali genel kurulumuza tüm üyelerimizin 
katılımını rica ediyorum. Hepinize sevgi ve saygılarımı sunuyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Başkanımız Sayın Dursun Aydın Özbek’e teşekkürler. Şimdi yönetim sunumlarıyla devam 
ediyoruz. Denetim kurulu adına, Denetim Kurulu adına kim sunum yapacak? Sayın Ömer Çirkin’i 
kürsüye davet ediyorum. Buyurun. 
 
Denetim Kurulu Üyesi Ömer Çirkin 
Sayın Divan Kurulu Başkanım ve heyeti, Sayın Yönetim Kurulu Başkanım ve üyeleri, saygıdeğer 
Galatasaraylılar, tüzüğümüzün amir hükmü uyarınca, 31 Mayıs 2024 tarihi itibariyle sona eren 
döneme ilişkin konsolide mali tabloları sunmak üzere, Denetim Kurulu adına söz almış 
bulunuyorum. Hepinizi saygıyla selamlıyorum. 
Küçük bir, küçük gözüken bir sayfa ama daha sonra detayına geleceğiz. Mali tablolarla ilgili 
olarak ilk dikkat çeken konu, malumunuz yani bu biraz da gecikmesine sebep olan konu aynı 
zamanda, 2005 yılından beri firmalar ve sportif a.ş. halka açık olduğu için, halka açık şirketler, 
ilk kez bir enflasyon muhasebesi uygulamak durumunda kaldılar. Zaten SPK da bu enflasyon 
muhasebesi ilk kez uygulanacağı için, ekstra bir süre vermişti. Dolayısıyla ilk kez biz uzun yıllar 
sonra, mali tablolarda bir enflasyon düzeltmeli mali tablo görüyoruz. 
Baktığımız zaman, öncelikle yani aktif ve pasifi değerlendirdiğimizde, en temel karşımıza çıkan 
konu, aktiflerimizin 31 Mayıs 2023’te yaklaşık 9,1 milyar lira iken, şimdi detayını dediğim gibi 
anlatacağım, 21,5 milyar liraya yükselmiş olması, en temel değişiklik olarak gözüküyor. Burada 
bir bilgi vermek isterim. 1 sene önce, 2022 yılının Mayıs ayında ise, bu aktif büyüklüğümüz bizim 
sadece 2,4 milyar liraydı, yani 2 senede, enflasyon muhasebesi, gayrimenkullerin değerlemesi 
ve futbol ekonomisinin büyümesi, kaynaklı, aslında bizim bilançomuz yaklaşık 9 kat artmış 
durumda gözüküyor. Biz burada size bu rakamları sunarken, denetim raporundan biraz daha 
farklı sunmak istedik. Şöyle ki; şimdi denetim raporuna baktığınız zaman, hem 2023 sonu, hem 
2024 sonu, enflasyonla düzeltilmiş bir bilanço gözüküyor. Yani şunu demek istiyorum. 2023 sonu 
aslında, denetim raporunda 16 milyon lira gibi bir aktif büyüklüğü gözükürken, bizim size 
yaptığımız en son sunum ve daha anlamlı olacağını düşündüğümüz için, son enflasyonsuz 
bilançodan bu yana, bizim bilançomuz nasıl evrildi ve nasıl geliştiği sunmak istedik. Dolayısıyla 
biz 2023, size sunmuş olduğumuz enflasyonsuz bilanço ile bugün geldiğimiz 2024 teki 
enflasyonlu muhasebe arasında bir karşılaştırma yapacağız, daha anlamlı olduğunu 
düşündüğümüz için, şimdi böyle baktığımız zaman, aktiflerde, dönen varlıklarda, yaklaşık 1,4 
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milyar liralık bir sınırlı diyeceğim bir hareket gerçekleşmiş durumda. Bunun da büyük bir kısmı, 
kısa vadeli ticari alacaklar altında, müşteri cari hesapları, gelir tahakkukları ve alacak 
senetlerinden oluşuyor. Yani buradaki bakiyelerimizin biraz artmış olduğu gözüküyor.  
Yine peşin ödenmiş giderlerde, biraz enflasyon muhasebesinin de etkisi ile verilen avanslar 
hesabında, bir kısım artış göze çarpıyor. Fakat tabii ki aktifteki asıl büyük değişim, yine detayına 
bir slayt sonra geleceğim ama, gayrimenkullerimizin SPK onaylı, eksper şirketleri tarafından 
tekrar değerlendirilmesi sonucu, yaklaşık değerinin 8,5 milyar lira kadar artmış olması hususu. 
Bu konuyu dediğim gibi, bir slayt sonra daha detaylı anlatacağım size, gayrimenkul bazında. 
Yine maddi olmayan duran varlıklar, bu aslında en temelde, sporcu, hatta futbolcu bonservisleri 
diyebiliriz buna, burada da ciddi bir artış var. Bu artışı da hem nominal bir artış var, yaklaşık 1 
milyar lira ama kalanı da yine bu bir maddi olmayan duran varlık. Dolayısıyla enflasyon 
muhasebesine tabi tutuluyor, o yüzden biraz enflasyon muhasebesinin de etkisi var buradaki 
artışta ve son olarak, aktifimizdeki önemli, fakat şu anda çok önemli bir rakamda durmayan 
sözleşme varlıkları, Riva arazimiz var. Riva arazimiz geçen dönem olduğu gibi, yine 370 milyon 
lira civarında bir değerle bilançomuzda duruyor. 
Burada çok basitçe bir aktifin kompozisyonlarını, görselleştirmeye çalıştık. Görebileceğiniz 
üzere, aslında bizim aktifimizin %66’sı gayrimenkuller oluşuyor şu anda, bir dönem önce de 
böyleydi bu arada, tam %66’sıydı. Onun dışında maddi olmayan duran varlıklar, yani futbolcu 
bonservisleri %13’ünü, diğer tüm kalemler ise, %20’sini yani ticari alacaklarımız ve diğer her 
türlü alacağımız, bankadaki paralarımız vesaire %20’sini oluşturuyor, 21’ini oluşturuyor. 
Gayrimenkullerimize şöyle bir hızlıca baktığımızda Florya’nın her iki, yani 40 dönüm artı 22 
dönüm, toplam farklı muhasebeleştiriliyor ama toplamında 8 milyar liralık bir değere ulaştığını 
görüyoruz. Mecidiyeköy 2 milyar 200 milyon lira civarında bir değere sahip. Kemerburgaz, bu 
bir kullanım hakkı, bir tapu değil, yani bir kullanım hakkı. Fakat burada da 2,2 milyar liralık bir 
değere ulaşmış durumda, burası. Dediğim gibi, bunların hepsi ekspertiz raporları sonucu 
oluşmuş değerler.  
Galatasaray Adası da 1,6 milyar lira olarak gözüküyor. Diğer gayrimenkullerimiz de 200 milyon 
lira değere sahip. Dolayısıyla bizim geçen sene 31 Mayısından, bu sene 31 mayısına gelene kadar 
gayrimenkullerimizin 8 milyar, 376 milyon lira, değerlendiğini görüyoruz. Bu da yaklaşık yüzde 
%143’lük bir artışa denk geliyor. 
Yükümlülükler tarafında, öncelikle bankalar birliği borcumuz, Bankalar Birliği borcumuz, bir 
dönem öncesine göre, zaten parasal bir kalem, enflasyon muhasebesine tabi değil. Kısmi bir 
azalma olduğunu, belli tahsilatların olduğunu görüyoruz. Burada önemli değişiklik arz eden bir 
kalem, işte peşin tahsil edilen, gelecek dönemlere ait gelirleri alınan avansları, vesaire hesapları 
kapsayan, maddi müşteri sözleşmelerinden doğan yükümlülükler kalemi, burada dediğim gibi, 
önden satılmış loca, kombine, alınmış, önümüzdeki dönemlerde gelir yazılacak, alınmış olan 
avanslar vesaire bu kalemde muhasebeleşiyor. Burada yaklaşık 3,5 milyar liralık kısa ve uzun 
vadeli toplamı, bir artış söz konusu. 
Yine ticari borçlar, uzun ve kısa vadede, yani burada futbolculara ve futbolcu transferlerine 
ilişkin olan gelir hesaplarına aktarılmış olan borçlarda da bir, 2 milyar liralık bir artış söz konusu.  
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Sporculara olan diğer yükümlülükler ve vergi yükümlülüklerinin kaydedildiği hesapta ise, 
yaklaşık olarak yani bir dönem öncesi ile çok ciddi bir değişiklik yok. 150 milyon liralık bir 
değişiklik görülüyor. 
Tabii burada da pasif tarafta da aktifle bağlantılı olarak, en büyük değişim, öz kaynaklar tarafında 
görülüyor. Burada yaklaşık 7,7 milyar liralık, 7,8 milyar liralık bir pozitif, yani öz kaynakların 
güçlendiği bir resim görüyoruz. Bu da yapılan gayrimenkul değerlemeleri sonucu oluşan kârların, 
kâr zarar hesabından veya öz kaynak hesabından geçmesi sonucu, öz kaynağı güçlendirmesi 
sebebiyle oluşmuş bir iyileşme. 
Gelir gider hesaplarına baktığımızda, ağırlıklı olarak, kur farklı burada, kur farkları yani yaklaşık 
1,4 milyar lirası kur farkı gideri kaynaklı, esas faaliyetlerden 1,9 milyar lira zarar görüyoruz. 
Yatırım faaliyetlerinden sporcu satışı ve gayrimenkul değerlemeleri. Gayrimenkul 
değerlemelerinden bir kısmı burada. 3,6 milyar lira bir kâr görüyoruz. Yine 1,6 milyarı bankalara 
ödenen faizler olmak üzere, 1,9 milyar lira kadar bir finansman gideri görüyoruz. Kalanı da 
vergiler için ödenen faizler.  
Yine çoğu, enflasyon, gayrimenkul değerlemelerini içeren, ama enflasyon kâr zararı hesabı 
altında sınıflanan 5,4, 5,5 milyar lira kadar da enflasyon parasal kayıp-kazancı görüyoruz burada 
ve bunların sonucunda da konsolide olarak 2024 yılında kulübün net kârı 5,2 milyar lira 
gözüküyor. Tabii bu 5,2 milyar liralık kârın, 4 milyar lirası kulübün, yaklaşık olarak söylüyorum, 
1,1 milyar lirası da halka açık tarafta, diğer hissedarların. 
Denetim firmasının bu döneme ilişkin, bu dönem sonuna ilişkin görüşlerine gelince, burada 
sınırlı olumlu bir görüş söz konusu, diğer dönemlerde olduğu gibi, iki tane sebebi var. Bir tanesi, 
biraz muhasebesel bir sebep, işte enflasyon muhasebesi sebebiyle yeni oluşturulan ilgili dönem 
ve geçmiş dönem bilançolarının karşılaştırılabilir olması gerekiyor ama bizim kâr zarar 
hesaplarımız, yani bilançolar karşılaştırılabilir ama kâr zarar hesaplarında dönemsellik 
anlamında, biri 12 aylık, bu dönem, geçmiş dönem 5 ay olduğu için, buna bir yorumu var, 
denetim firmasının. Bir de spor genel müdürlüğü ile devam eden fakat şeyi, toplam montanı 
öngörülemeyen bazı davalar söz konusu. Bu davaların da toplam riskinin ne kadar olduğu 
öngörülemediği için ve karşılık ayrılmadığı için bunu da denetim firması bir şerh olarak düşmüş 
durumda. Sınırlı olumlu görüşe konu olmayan ama dikkat çekilen, yine denetim firması 
tarafından iki husus var. Bunlardan bir tanesi, işletmenin sürekliliği, işletmenin sürekliliği her 
zaman denetim firmasının dikkat çektiği bir konuydu, fakat burada, bu dönemde özellikle, kısa 
vadeli yükümlülüklerin dönen varlıklara olan karşılaştırıldığında, yaklaşık 6,4 milyar lira 
yükümlülük tarafında bir kısa vadeli yükümlülüğümüz olduğu, nette gözüküyor. Bunu denetim 
firması da işletmenin sürdürülebilirliği açısından riskli buluyor. Bir diğer konu da demin de 
bahsetmiş olduğum Riva arsasının bizim bilançoda, şu an için 372 milyon lira ile durması, bunun 
muhtemelen, yani bilançomuza önümüzdeki dönemlerde daha pozitif bir etkisi olacağı, yine 
denetim firmasının görüşü ve dikkat çektiği bir husus. 
Çok kısa, bizim denetim kurulu olarak dikkatimizi çeken yani bu finansal tabloyla ilgili, mali 
tablolarla ilgili, 3, 4 tane konu var. Birincisi, enflasyon muhasebesi uygulandı, 5,2 milyar lira 
kârımız var. Doğru. Fakat enflasyon muhasebesi uygulandığı için bunun analiz edilmesi ve ilgili 
kalemlerde görülmesi çok mümkün olmuyor. Dolayısıyla biz kâr zararı analiz etmek yerine şöyle 
bir yola gittik, sonuçta enflasyon muhasebesi uygulasanız da sizin şirketinizin öz kaynağı 
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değişmiyor. Sadece bir gösterim enflasyon muhasebesi, burada bizim öz kaynağımız ne kadar 
değişti diye baktığımızda, öz kaynağımız bizim 7.8 milyar lira pozitif değişmiş durumda. Bunun 
8,3 milyar lirası, demin de bahsetmiş olduğum gibi gayrimenkul değerlemelerinden kaynaklı, 
dolayısıyla tüm faaliyetlerimizden ki, başlıcalarını aşağıda sıraladım ama küçük olduğu için 
okumak istiyorum size de diğer tüm aktivitelerimizden yaklaşık 483 milyar lira öz kaynak bakış 
açısı ile bir zararımız var. Bunların içinde de demin saymış olduğum futbolcu satışlarından 
yaklaşık 1,3 milyar lira bir kârımız var. Faiz ödemelerinden yaklaşık 1,6 milyar lira bir giderimiz 
var. Kur farkından yaklaşık 1,4 milyar giderimiz var ve diğer tüm enflasyon muhasebesi vesaire 
dahil, 1,1 milyar lira da ilave gelirimiz var.  
Hani biz basit olsun, enflasyon muhasebesi çok kafa karıştırıyor diye böyle bir tablo göstermek 
istedik. Bunun dışında yine dikkatinizi çeken konular, yani şarta bağlı yükümlülükler, yani 
futbolculara bundan sonraki sezonlarda ödenecek paraların toplamı, 31 Mayıs itibariyle 6,8 
milyar dolar civarında, yaklaşık 200 milyon dolar, bu sabit ücretlerdir ve vergiden önceki 6 milyar 
780, pardon 198 milyon dolar, doğru. Bu vergi öncesi ve sabit ücretleri içeren bir rakamdır. 
Florya arsası, 8 milyar lira değere ulaştı, yani bugün itibariyle, yaklaşık 233 milyon dolar 
seviyesine geldi bizim bilançomuzda, yani bundan sonra bilançoya muhtemel kârlılık anlamında 
katkısı kısıtlı, nakit akışı anlamında katkısı olumlu olacaktır diye düşünüyoruz. Biz de yine 
denetim firmasının altını çizdiği gibi, işletmenin sürdürülebilirliği açısından, kısa vadeli 
borçlardaki artışın ve bu peşin tahsil edilen giderlerin, önümüzdeki dönemlerde belki bir nakit 
akışında sıkıntıya sebep olacağı konusunda hemfikiriz, denetim firması ile. Bu bilgiler ışığında 
denetim kurulumuzun görüşü, bu raporlarla ilgili, mevzuata aykırı herhangi bir duruma 
rastlanmamış olduğu, fakat bununla birlikte, gerek raporların, tüm paydaşlara ulaştırılma 
zamanı, gerek bugün itibariyle, sportif a.ş. raporu hâlâ yayınlanmış durumda değil ama 
konsolide raporları tartışıyor durumdayız ve de gerekse de ilgili mevzuatlara da uyum 
kapsamında hani Yönetim Kurulumuzun görevlendirme ve takip mekanizmasını oluşturmasını 
öneriyoruz biz şahsen, Denetim Kurulu olarak. Benim sunumum bu kadar, teşekkür ediyorum 
beni dinlediğiniz için, saygılar sunuyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Saygıdeğer hazirun, Denetim Kurulu adına sunum yapan Sayın Ömer Çirkin’e teşekkürler. 
Denetim Kurulu raporu, galatasaray.org web sitemize şifreli olarak yüklendi, zaten detaylı olarak 
da ayın 12’sinde bu cumartesi icra edeceğimiz genel kurulda detaylı olarak görüşülecektir. 
Şimdi ben bir kısa bir 5, 6 dakikalık vaktinizi alacağımız, toplantımızı biraz da interaktif hale 
getirmek istiyorum. Saygıdeğer büyüğümüz Selahattin Saraçoğlu vefat listesinde bahsettiğimiz, 
Üner Ulupınar hanımefendinin, milli atletimizin olimpiyat katılım belgesini attı, onu yansıtabilir 
miyiz? Evet. 14’üncü olimpiyat, 1932 doğumlu milli atlet, 58 kişilik Türk kafilesindeki tek kadın 
atlet, soyadı Teoman, kızlık soyadı, Galatasaray lisesi müdürlerinden, merhum Ali Teoman’ın 
kızı, Ankara’da okuyor, beden eğitimi öğretmeninin teşviki ile erkekleri geçince bir sınıf 
müsabakasında, bu diyor derece ama, hakem yok yani bunu Türkiye rekoru muhtemelen ama, 
şey yapamıyoruz, yani kronometre ve hakem olması lazım, tescil için. Olimpiyatlara katılıyor ve 
onun akreditasyon kartı, bu da tarihi bir belgedir, Selahattin Saraçoğlu büyüğümüze de çok 
teşekkürler. Bunu şimdi attı. Biz yansıtmak istedim. Kendisini rahmet ve minnetle anıyoruz ama 
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o zamanki spor eğitiminde şöyle bir şey, Ankara’daki kız lisesinde de hazırlık kampları ve 
olimpiyatlara katıldığı süreler, devamsızlık sayılarak, sınıfta bırakılıyor. Milli atletimiz, 
hanımefendi, daha sonra Ali Teoman büyüğümüzün Paris’e ataşe olarak tayin edildiğinde, 
eğitimini Fransa’da, Paris’te devam ediyor. Böyle de bir hem tatlı hem acı bir anekdot aktarmak 
istedim. Alabiliriz. Geçtiğimiz hafta, ayın 5’inde, kulübümüzün 119 uncu kuruluş yıldönümü 
töreni çerçevesinde bir 50 yıllık üyelerimize madalya ve beratlarını verdik. Kısa bir bilgi vereyim. 
Aktif 50 yıllık divan üyesi sayımız 183 kişiye, toplam divan üyelerimizin de %, 3 bin üyenin 
yaklaşık %6,5 una tekabül ediyor. Yine önemli bir gündü, Türk futbol tarihinin, Türk spor tarihinin 
ilk tezahüratı olan, re, re, re, ra, ra, ra Galatasaray Galatasaray cim bom bom’un öyküsünü orada 
aktardık ve marşını çaldık. Size bir porteyi aktarmak istiyorum. Sabit Cinol, 148 sicil numaralı 
kulüp üyemiz, Galatasaray lisesindeki eğitiminden sonra, gitmiş olduğu İsviçre’de, kendisi aktif 
futbol oynuyor. Futbol takımımızda, okul ve bizim A takımımızda, İsviçre’de gittiğinde hem 
eğitim görüyor hem de futbolcu hayatını Servette takımında, İsviçre’nin sürdürüyor, orada da 
tribünlerdeki seyircilerin coşkulu bir tezahürat yaptığını duyuyor. Britanya adalarından, Britanya 
vatandaşı, Jim diye bir forvet var, o forvete de tribündekiler, Jim, boom boom şeklinde bir 
tezahürat yapıyorlar. 2024, pardon 1924 yılında döndüğünde, arkadaşlarıyla bu tezahüratı re, 
re, re, ra, ra, ra, Galatasaray Galatasaray Jim değil de cim com bom şeklinde uyarlıyor ve bu daha 
sonra Galatasaray seyircisi arasında da yankı buluyor ve Türk futbol tarihinin ilk tezahüratı. 
Kendisi de İsviçre’de oynamış, lisanslı ilk Türk futbolcu, yurt dışında oynamış, kendisi aynı 
zamanda 1934 yılındaki Yönetim Kurulumuzda, umumi kâtip, yani Genel Sekreter olarak görev 
yapıyor. Tarihten bir köşe, bunu da biraz toplantılarımızda bu Galatasaray’ın tarihine ilişkin 
anekdotlar vermek açısından, bu tip şeyleri yapmaya çalışacağız, sizin elinizdeki bilgi belgeleri 
de iletebilirseniz memnun oluruz.  
Şimdi divanın faaliyetleriyle ilgili, çok uzatmayacağım ama hiç değilse temel istatistikleri verelim. 
Yansıtabilir miyiz?  
Divan Kurulunun istatistiklerine gelince, üye istatistiklerimizde, 31 Mayıs 2024 tarihi itibariyle 
üyelerimizin tüm üyelerimizin %27’si, divan üyesi ve o tarihte aktif divan üyesi sayımız 3087, yan 
grafikte, son 10 yılda, divana katılımları görüyorsunuz. Diğer sayfaya geçebilir miyiz? Divan 
üyesi, yaş dağılımında ise, yaş ortalamamız 67. En yaş almış, üyemiz 1918 doğumlu, yani 106 
yaşında, en genç divan üyemiz ise kıdem ilavesiyle, sporculuktan gelen, 1983 doğumlu, yani 41 
yaşında. Kaydı kapalı divan üyesi oranı ise, %11. Değişik nedenlerle kaydı dondurulmuş olan 
divan üyesi sayımız, divanın cinsiyet dağılımına gelince, üyelerimizin %18’i kadın üyelerimizden 
oluşuyor. Bu şekilde divan faaliyet raporunun parçası olan temel istatistikleri kısaca sunmak 
istedim. Dinlediğiniz için teşekkürler. Ekrandan alabiliriz. 
Şimdi birleştirilmiş iki maddenin genel müzakeresini açıyorum. İlk 3 konuşmayı anons etmek 
istiyorum. Sayın Can Çobanoğlu, Sayın Eser Tezulaş, Sayın İbrahim Göknar. İlk 3 konuşmacı, 
Sayın Can Çobanoğlu, buyurun. 
 
Can Çobanoğlu 
Değerli Divan Başkanım ve kıymetli heyeti, saygıdeğer Kulüp Başkanım, Yönetim Kurulundaki 
çok kıymetli arkadaşlarım, değerli Divan Kurulu üyelerimiz, bizi televizyonlarının başından 



11 
 

dinleyen, çok kıymetli, Galatasaraylı, Galatasaray’a gönül vermiş taraftarlarımız, bizi sevenler, 
sevgiyle bize bağlı olanlar, herkesi sevgi ve saygıyla, öncelikle selamlıyorum. 
Aslında mali genel kuruldan önceki Divan Kurulumuz olduğu için, elbet ki burada Galatasaray’ın 
mali durumunu konuşmamız lazım. Galatasaray’ın mali durumu diğer kulüplerimizin mali 
durumlarından daha iyi dediğimizde, zaman zaman eleştiri de alıyoruz, zaman zaman haklılık 
payımızın olduğu da bize teslim ediliyor. Ancak bütün bunlardan önce, ana kapıdan, aşağıdan 
girerken, sizler de mutlaka dikkat etmişsinizdir, yürüyen merdivenden çıktıysanız, Divan 
Kurulumuzun odasının önünde, çok sevindirici bir kalabalık var. Bilmiyorum dikkat ettiniz mi, 
pusette çocuklar, gençler, ebeveynler, Galatasaray müzesini ziyaret etmek için sıraya girmişler, 
ulaşımı aslında zor olan bir stadın, müzesini ziyaret etmek için, hiçbir spor kulübünün müzesinin 
önünde bu kadar bağlılıkla ve heyecanla bekleyen 7’den 70’e kalabalık görülmez. Bu bizim 
kulübümüzün yadsınamaz büyüklüğünden geliyor. Dolayısıyla biz Galatasaray’ın en büyük 
taraftar grubunun ötesinde, bir kültür hazinesi olduğunu, katiyen unutmamamız ve ona göre 
davranmamız lazım. Çünkü Galatasaray büyük bir sivil toplum kuruluşudur, ancak o 
merdivenden çıkarken, omuzlarında bambaşka bir yük hissettim. Mademki biz Türkiye'nin en 
büyük sivil toplum kuruluşuyuz, mademki bu ülkenin bütün değerleri, 500 senedir kültür 
hazinesi olan, 119 senedir büyük bir kulüp olan bizleri çok yakından ilgilendiriyor, dün omuz 
verdiğimiz ama vicdanen kaldıramadığımız bir cenazeden bahsedeceğim. 
Sıla bebekten, 2 yaşında bir çocuğun darp edilerek, içler yakan, vicdan kanatan görüntüleri ve 
yaklaşık 1 ayı geçen 20 haneli bir köyde, parçalanmış cesedi bulunan Narin kızımızdan 
bahsetmek istiyorum. Bunlar Türkiye'nin gerçeği ama Galatasaray sivil toplum kuruluşu ve çok 
duyarlı bir sivil toplum kuruluşu olduğu için, biz bunlara, canı gönülden, yürekten öfke 
duyuyoruz ve bunların Türkiye'de olmasını katiyen istemiyoruz. 
Bir diğer konu da bugüne kadar öldürülen kadınlar, biraz önce Ayşe Teoman Üner’i görünce, 
daha da fazla bu konuya dikkat etmemiz gerekli diye düşünüyorum. Kadına şiddete Galatasaray 
Kulübü, divan olarak, kulüp olarak, camia olarak, elbet ki hayır diyor ve bunun da karşısında 
durduğumuzu tüm Türkiye'ye buradan beyan ediyoruz.  
Değerli dostlar, Haziran divanında şöyle bir konuşma yapmıştım. Dikkat etmemiz gereken bir 
sürece giriyoruz, çünkü Mayıs yeniydi, Lig de başlıyordu, başlayacaktı. Transferler oldu. Haziran 
ayında bazı noktalara dikkat çekmiştim ve onların bir kısmında da şunu söyledim. Galatasaray 
bu sene mutlaka çok önemli bir blok tarafından, bakın bir camia demiyorum, bir blok tarafından 
engellenecektir. Engellenmez ise Galatasaray’ın büyüklüğü diğer kulüpler nezdinde kat be kat 
fazla olacaktır diye de ilave etmiştim. 5 inci yıldız filan söz konusu, elbet ki hepimize gurur verir 
ama daha da önemlisi, Galatasaray’ın 5 inci yıldızı taktıktan sonra, rakipleriyle arasını açacağı 
hem sportif hem mali anlamdaki gücü olacaktı. Peki, bu güç nereden gelecekti? Bu güç son 
dönemde en çok tartışılan Florya’dan gelecekti. Florya ile ilgili herhangi bir kazanım, yani arsa 
satın alma işlemi yapılmadan önce, biz Florya’yı biliyorsunuz bu kadar konuşmuyorduk. Fakat 
daha sonra bir seçim süreci oldu, hepimiz inşaatçı olduk, hepimiz Florya’yı konuştuk, hepimiz 
Florya arazisinin nasıl yapılacağını, yapılması gerektiğini, ne olacağını konuştuk. Burada yönetim 
diğer aday olan gruba da teşekkür etmek istiyorum. En azından bu konuya dikkat çekmiş oldular. 
Yönetim bir karar aldı, aldığı kararda da bir komisyon oluştu, oluşan komisyonun da tartışılan 
tarafları oldu ama sadece söylem üstünde, aslında şu ana kadar olmuş bitmiş bir şey yok. Ama 
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olmuş, bitmiş bir şey var. Onu da söyleyeyim. Bizim 1 milyar 85 milyon liraya aldığımız arazimizin 
şu andaki rayiç bedeli, oradaki emlakçıların söylediği bedel, yaklaşık 4 milyar, 4,5 milyar olmuş. 
Peki, o zaman bizim tartıştığımız bu arazi ve bu arazinin yapılanmasından ötürü tartıştığımız 
yönetim, aslında ne yapmış? Aslında tartışılacak konuyu bize kazandırmış. Yani Florya arazisini 
almasa, bu tartışmalar olmayacaktı. Florya’yı kazandırmış, 2011 de de bu konuyla ilgili bir 
girişimimiz olmuştu kulübün, o zaman o 40 dönümlük araziyi alamamıştık, vermemişlerdi. Bu 
dönemde almışız. Peki, başka neler olmuş? Başka, bizim stadımızın vadi İstanbul'a yakın yerinde, 
62 dönümlük arazi tahsis olmuş, Kemerburgaz’da 120 dönüm bir arazi alınmış, yanında komşu 
bir arazinin alınması için konuşulmuş, Galatasaray adasının üst kullanım hakkı olacak parselleri 
alınmış, Büyükçekmece’de, su toplama havzası olduğu için inşaat izni verilmeyen kısım o parsel 
ikiye bölünerek, bir kısmı hiç olmazsa, sportif anlamda kullanılması için hayata geçirilmiş, yani 
kısacası, aslında Galatasaray değer üretmeye devam etmiş.  
Şimdi bunlar Türkiye'de şu anda karşınızda bu kadar dev bir size karşı hamle yapan bir blok 
varken, çok kolay yapılacak işler değil. Dolayısıyla bu açıdan ben Yönetim Kurulumuzun, Başkan 
ve Yönetim Kurulu üyelerini tebrik ediyorum. Bu değerleri kazandırdıkları için. Ancak tabii, sonra 
olmayanlar var. Bu hem mali anlamda hem Türkiye'nin ekonomik sorunları itibariyle, elbet ki 
zorlanılan ve verilen sözlerin, zamanlama açısından tutulmadığı noktaya kadar gelmiş. Ancak 
yönetimimizin çok ciddi anlamda bu konuda çaba sarf ettiğini, elinden geleni yapmak istediğini 
de yakinen şahit olmuş ve kendilerine de zaman zaman gidip, sorular sormuş biri olarak, şunu 
söyleyeyim. Önümüzdeki süreç, tahmin ediyorum ki bu verilen sözlerin bir an önce yerine 
getirileceği süreç olacaktır. 
Peki, biz bu süreci yaşarken, dış bloktan bahsettik, yani Galatasaray Kulübünün aslında 
önlenmesi gereken yükselişini ve mali tablolarının düzelmesini istemeyenlerden bahsettik. Ve 
bunu herhangi bir camia değil, tüm parametreleri ve değişik alanlardan gelen, bu baskıları, bu 
hamlelerden bahsettik. Ancak burada esas önemli olan şu, değerli Divan Kurulu üyelerimiz, 
saygıdeğer büyüklerim. Ülkemizin kurucusu Mustafa Kemal Atatürk, cumhuriyetimizin banisi, 
cumhuriyet savaşına başlarken, en önemli sorun, giderilmesi gereken nedir diye sorulduğunda, 
iç cephe çökerse diyor, yani iç cephe çökmemeli. Peki, biz geçtiğimiz 4 ay içerisinde, Galatasarayı 
hangi konularla ve nasıl tartıştırdık ve tartıştık? Bir hatırlıyor muyuz? Yine belki bir sene önceki 
divan konuşmalarımda, kürsü şehvetine kapılıp, kürsüden herkese malzeme verecek işler 
yapmayalım, konuşmalar yapmayalım, deliller, daha doğrusu dedikoduya dayalı söylemlerde 
bulunmayalım diye özellikle belirtmiştim. Çünkü bunlar kullanılıyor demiştim. Maalesef 
duyumlarla kulübümüzü adeta son 3, 4 ayda bir magazin malzemesi yapacak, hatta 
seyredilmeyen spor programlarını, televizyonlarda veya sosyal medyada, seyredilmeyen spor 
programlarını seyredecek hale getiren yalan rüzgârı dizisine döndürdük. Ben ondan duydum 
diyerek başlayan birçok olayı gündeme taşıdık ve o olayların sonucunda da herhangi bir adli veya 
hukuki sonuç elde etmedik. Dolayısıyla biz iç cepheyi tahkim etmeli ve sıkılaştırmalıyız, tabii ki 
burası Galatasaray Kulübü, tabii ki özgür düşünce, tabii ki fikirlerimiz, tabi ki eleştirilerimiz 
olacak, ama bütün bunları yaparken, kulübün birlik ve bütünlüğünü bozmadan yapmamız lazım. 
Yönetimin hataları olmadı mı? Oldu, çok oldu, oluyor da. Olmaz olur mu? Yani karaborsa ile ilgili 
burada konuşmalar oldu. Hatta 600 kişi yanılmıyorsam değil mi Sayın Başkanım, kulüp 
üyelerimizle birlikte, divan toplantımız herhalde bir rekordur. İki salonda. Kulüp üyelerimiz diğer 
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salondaydı. 600 kişinin geldiği divan toplantısında, adeta havada su dövdük, herkes çıkarken 
birbirine sordu, e ne oldu şimdi dedi, yani ne konuşuldu? Biz gerektiği gibi iletişimi, şeffaflığı, 
yönetim tarafından maalesef görmedik. Sorunlardan biri bu. Tabii insanın aklına bir başka soru 
daha geliyor. Karaborsayı sorduk, evet savcılığa gittik, savcılığa müracaatta Başkanın 
söylediğinin dışında bir söylemle müracaat olduğunu öğrendik, yine üyelerimiz tarafından 
bakıldığında. Bu dedikoduyu kimin çıkardığına dair bir talep savcılığa vermişiz. İçeride veya 
dışarıda olanı değil. Ancak tabii aklımızı kurcalayan bir başka şey oldu. Avrupa kupası maçı ve 
arkasından iç saha maçımızda, 18.50 da 19 da maçın başlama saati, hâlâ satışta internette bilet 
vardı. Ben Yönetim Kurulu üyesi arkadaşlarımızın herhangi bir şekilde, töhmet altında 
kalmalarını istemiyorum. Böyle bir işe bulaştıklarını da düşünmüyorum. Ancak düşünmeden de 
edemiyorum. Açılıp, kapanan internet sitesi, ekranlardan yok olan bu sitede, hâlâ daha bilet, 
Avrupa kupası maçı da varken, nasıl oluyor? Bunu başkasının değil, doğrudan bizim 
kulübümüzün kendi içerisinde kurulacak bir komisyonla araştırması hem yönetimi 
rahatlatacaktır hem de bizleri rahatlatacaktır. Varsa bu kulübün üstünden para kazanmak 
isteyen parazitler, bunların da temizlenmesine sebep olacaktır. 
Başkanımız bize dedi ki, geçen divanda, ya seçileli daha 4 ay oldu, ne oluyor demişti. Başkanım 
seçileli 4 ay oldu. Başkanımız herhalde dışarı çıktı. Seçileli 4 ay oldu, ne oluyorun cevabını aslında 
siz vereceksiniz. Biz vermeyeceğiz. Demek ki camianın şüphe duyduğu veya gidişattan memnun 
olmadığı birçok şey olmuş ve biz bunlarla ilgili gerektiği gibi yetkilendirilmemişiz. Ve ikna 
olmamışız, bir sıkıntı görüyoruz. Dolayısıyla bu konuda ben tahmin ediyorum ki, önümüzdeki 
süreçte yönetimimiz büyük çaba sarf ederek, bugüne kadar getirdiği hizmetlerini, bu konuya 
daha da dikkat ederek, ileriye doğru taşıyacaktır. 
Haziran divanında 4 tane konu önemli dedim. Başımıza iş gelecek diye söyledim. Bunlardan bir 
tanesi, Erden Timur konusuydu, şunu söyledim. Erden kardeşimiz Galatasaray’a hizmet etmiş 
birisidir. Lütfen hem Erden Timur hem de Sayın Başkan, Erden Timur meselesi ne ise, açık ve 
şeffaf olarak çıksın söylesin, herkes ikna olsun. Çünkü herkes gri konuştu. En ufak bir 
mağlubiyette, en ufak bir başarısızlıkta, en ufak bir transfer gecikmesinde, Demokles’in kılıcı gibi 
kafamızda Erden Timur sallanacak diye söylemiştik. Oldu mu? Oldu. Hâlâ daha bu konu açıklığa 
kavuşmadığı için önümüzdeki süreçte, mutlaka bu konu tekrardan bizim başımıza dert olacak. 
Bir kez daha sizlerle bunu paylaşmak istiyorum. Başka ne konuştuk? Başka ne söylemiştim? 
Yönetim Kurulu üyelerimizin görev dağılımına baktığımda, bırakın bizim Yönetim Kurulu 
üyelerimizi, Süpermen’i verseniz bu kadar görevi aynı anda yapamaz demiştim ve Galatasaray’ın 
insan kaynağından bahsetmiştim. Galatasaray kurullar ve komisyonlarla, ilgili Yönetim Kurulu 
arkadaşlarımızın başında olmaları kaydıyla, çok daha rahat hareket eder, sizin de eliniz rahat 
eder, aynı zamanda da katılımcı bir yönetim sergilersiniz demiştim. E bu oldu mu? Bu da olmadı. 
Peki. Bir diğer konu da Federasyon seçimleri geliyor demiştim. Federasyon seçimlerinde ne 
yapacağız? Buna bir hazırlığınız var mı? Bir cevap alamamıştım ama büyük bir ihtimalle büyük 
bir kulüp, buna hazırlanmıştır diye düşündüm. Fakat federasyon seçimlerinde, olan seçimleri 
takip ediyorum. Gördüğüm manzara şu, bize önerilen siyasetin bize önerdiği federasyon Başkan 
adayı kim ise, onun arkasına takılıp, biz de seninle beraberiz diyoruz. Değerli Divan Kurulu 
üyeleri, burası Galatasaray Kulübü. Buraya isim önerilmez. Galatasaray isim önerir. 119 yıllık bir 
kulüp, 500 senelik bir kültürden bahsediyorsak, Türkiye'nin ilk kadın atletini buraya yansıya 
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verebiliyorsak, biz öneririz, bize önerilmez. Bunların da peşine takınılmaz, bir de ufak bir ricam 
olmuştu, ben sevgili kardeşimden izin almadım ama burada söylemek durumundayım, Nilüfer 
Sanvar kardeşimiz, hayatını Galatasaray’ın içinde geçirmiş, kız evladı da Galatasaray’ın içerisinde 
spor yapmış birisidir. Yüzme ile ilgili daha önce yaşattığımız bir travma vardı, en azından bu 
dönem kendisinin delege olarak, yüzme federasyonu seçimlerinde, delege olarak mutlaka 
kullanılması, bizim de yararımıza olacak, camiayı o biliyor diye hem sevgili Bora Bahçetepe 
kardeşime hem de Başkanımıza ikişer kere rica ettim, başıma geleceği biliyordum, ya tüh 
atlamışız, denmesinden korkuyordum. Tüh atladık. Ayrıca kürekle ilgili konuşuyoruz. Burada 
değerli kardeşlerim var, arkadaşlarım var, futbolla ilgili konuşuyoruz, sporcular derneğimiz var. 
Şimdi soruyorum, bizim eski sporcularımızdan, bu derneklerle ilgili herhangi bir görüş alındı mı? 
Sporcular derneği Başkanımız burada. Alındı mı? Peki, Yönetim Kurulu üyelerimizin illa delege 
olması şart mıdır? Değildir. En azından bir tane sporcu kardeşimiz, ilgili branşta, 3 tane 
delegemiz olan, mesela yüzmede Nilüfer Hanım olabilirdi veya futbolda olabilirdi, basketbolda 
olabilirdi. Bizim federasyonlarda etkimizin böyle olmaması lazım, biz federasyonları yönlendiren 
olabilmeliydik. Bir dördüncüsü de Florya’dan bahsetmiştim. Florya Galatasaray’ın kalbi, Florya 
Galatasaray’ın maddi anlamda, çok ciddi hem masrafı ekonomisi hem de itibar ve prestijiyle ilgili 
bir yerdir. Hatta o zaman Başkanımız bize yanılmıyorsam 2 Temmuz’da geçeceğiz demişti değil 
mi Kemerburgaz’a Sayın Başkan? Galiba öyleydi, yanılmıyorsam tarihi, Mayıs sonu mu demişti? 
Sonra sezonu orada açacağız döndü. Ben sezonu açan futbol takımımızın, ormanda def’i hacet 
yaptığını gördüm. Demek ki sezonu orada açamadık. Başka bir şeyi açtık. Olabilir, gecikebiliriz. 
Biraz önce söylediğim iletişim kazasını yapmama açısından söylüyorum. Biz niye oraya 
gitmediniz diye sizin üstünüzde tepinecek değiliz. Buna saygımız var, gidilemeyebilir, gayet 
doğaldır, olabilir, gecikmeler olabilir. Ama herkesi beklenti içine sokarsanız, bunun sonunda 
hesabı soruluyor. Sıkıntı oluyor. Dolayısıyla iletişim kanallarınızı, mutlaka açık tutmanız lazım. 
Bir başka konu, Florya ile ilgili size, Florya çünkü bizim önemli gider kalemimiz. Yani gelirimiz de 
giderimiz de aslında hep orada, yani biz arsa, gayrimenkul şirketi gibi konuşuyoruz şimdi ama 
aslında Florya’da yaptığımız hatalar bize çok büyük paralara mal oluyor. Florya’da iki sene önce 
giden Volz var. Ben Sayın Başkana, hatta Ömer Tümay’a burada, Ömer Bey de beraber de gittik, 
sonra tek tek de gittik. Çok önemli bir figürdü, önemli de bir futbol aklıydı, niye gitti diye sorduk. 
Ya şimdi o şey, onu konuşmayalım dendi. Niye konuşmayalım? Yani ne oldu? Ha şu cevaptır. Ben 
de bu işlerin büyümüşüm. Hocamızla kendisi arasında bir sıkıntı oldu, hoca onunla çalışmak 
istemedi. Misafirimiz onunla çalışmak istemedi, bunların hepsi olabilir. Ama soru işaretli bir şey 
bıraktığınızda, içini başka türlü doldurmaya başlıyoruz. Yani doğru bir iletişim yine kurmuyoruz. 
Geçen sene, yani bu sene de önemli bir kayıp daha verdik, Marko isminde bir yardımcımız vardı, 
ki kendini Marko Paşa diye çağırıyorlardı Florya’da, çok önemli bir adam. City grubun 
temsilcisidir, yani gördüğünüz Manchester City’nin, bunu Başakşehir aldı, City grupla bir iyi niyet 
anlaşması yaptığı için, Başakşehir kullanıyor. Bizim alt yapıda devrim niteliğinde bir planlama 
yapmıştı. Acaba o planlamanın yapılmasının işine gelmediği kişilerce Marko Paşa oradan kaçırıldı 
mı? Bunun için de meraklandık, sorduk. Yine bir sessizlik var. Ha o zaman, dönüyoruz, 
dolaşıyoruz, benim dediğim yere geliyoruz. İletişimin kanallarını mutlaka açmamız lazım. Çünkü 
biz Başkanın, yönetiminin Galatasaray’a faydalı olacağını ve Galatasaray için hayatlarının önemli 
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bir bölümünü harcadığına inanıyoruz. Yaptığı hizmetlerin, sıkıntılı bir süreç yaşamaması için 
bunları kendisine söylüyoruz. 
Değerli dostlar, bir küçük konuya daha dün Galatasaraylı dostlarla bir aradayken konuşacağım 
hem yönetim buradayken hem Divan Başkanımız buradayken, üyelik dönemimiz geçti, üyelik 
dönemimiz kapandı artık, üyelik döneminde, Galatasaray’a üye yapamadığı çocuklarının yüzüne 
bakamayan Galatasaraylı arkadaşlarımız var. Bu işin son derece çabuk, acil halledilmesi lazım. 
Bir çocuk babasına, sen nasıl Galatasaraylısın ya, beni şuraya üye yapamadın, bilmem kimler üye 
olmuş derse, o baba o evde çok utanıyor, çok mahcup oluyor. Biz anneleri, babaları, biz anneleri, 
babaları bu mahcubiyetten kurtarmalıyız. Galatasaray’a öyle veya böyle üye olan, profili 
düzeltmeliyiz. Genel kurullara baktığınızda, zaman zaman bizim geleneklerimizin içerisinde 
olmayan arkadaşlara rastladığımız da bir vakıadır. Galatasaray’a bu yakışmaz. Omuzu düşüklerin 
Galatasaray’da işi yoktur. 
Omzu düşüklerin efendim. Kirli sakal, omzu düşüklerin burada egemen olmasına biz karşıyız. Bu 
gördüğünüz tabloların hepsi düzelir, hiçbir şey değil. Ama biz genlerimizle oynatırsak, 
genetiğimizle oynatırsak, bir daha Galatasaray Kulübünü bulamayız, tarihte bir yaprak olarak, 
hepimiz kalırız, bütün altında da tüm arkadaşlarımız, tüm büyüklerimiz, hepimiz altında kalırız, 
Galatasaray çünkü bizim hayat şeklimiz, hayatımızı kaybederiz. Lütfen Galatasaray’ın sicil 
kurulu, Galatasaray’ın Yönetim Kurulu, Galatasaray’ın Divan Kurulu ve Galatasaray’ın tüm 
bileşenleri, bu konulara çok ama çok dikkat etsinler, Galatasaray’da üyelikle ilgili bir yönetmelik 
çıkıp ayrı değerlendirilmeli, dün Refik Arkan beyle de bu konuyu konuştuk. Tüzük. Doğru, tüzük. 
Tüzüğe ellediğimizde üyelikle ilgili, başka sorunlar çıkıyor. Tüzükle ilgili, tüzükle ilgili, tüzük 
kongresi ayrı yapılmak zorunda. Tüzükle ilgili şöyle bir şimdi bugün tüzük doğru diyorsunuz, 
bugün tüzükle ilgili konuya girersek, uzayacak, çok konuşmacı listesi var, çok da uzatmak 
istemiyorum. Ama bir kez daha tekrarlamak isterim ki, Galatasaray’ın genetikleriyle, genleriyle, 
Galatasaray’ın alıştığı Türkiye'nin büyük kulübü olmak için, orada üye olmuş, şerefli duruşu 
olanları, bizim mutlaka üyelik sırasında korumamız lazım. Parası var diye Galatasaray üyesi 
kimse olamaz. 
Ver parayı, al koltuğu diye bir şey yok. Anonim şirketimizde, dikkatimizi çeken, Yönetim 
Kurulunun genişlemesi işi var. O Yönetim Kuruluna bizim futbol a.ş. yi söylüyorum. Bizim 
futbolla ilgili hiçbir arkadaşımız giremez. Çünkü o baremi atlayamazlar, atlasalardı zaten 
bambaşka olurlardı, hangi baremi dediğimi siz anlamışsınızdır. Sözlerime son verirken, şunu 
sizlerle paylaşmak istiyorum. Yönetim Kurulumuz özveriyle çalışıyor, bu işin içinden çıkmaya 
çalışıyor, zor bir süreçteyiz. Değişen tüzüğümüz gereği, yani spor kanununa uygun hale 
gelmemizden ötürü, biliyorsunuz artık idari ve mali değil, tek ibramız var. İbrasızlık halinde, çok 
büyük sıkıntı yaşayacağımızı da buradan sizlerle paylaşmak isterim. Çünkü bizim eskiden, ya 
yönetimlerin kulağını hafifçe çekelim. Onlara bir ihtar verelim, dediğimiz idari ibra değil, şimdi 
gideceğimiz mali genel kuruldaki ibra oylaması, ben şunu size söyleyeyim. Biraz önce yönetimi 
şeffaflık, iletişim kazaları veya diğer yarattığı sıkıntılar, iş yüklerinin çok olmasını söyledim, Sayın 
Başkan burada olsaydı, kendisine bakarak da söylemekte fayda var. İyi niyetli yaptığı bütün 
çalışmaları, bu aksaklıklardan ötürü sıkıntıya sokmasın. Çünkü dünyada da iklim değiştiği gibi, 
Galatasaray’da da iklim değişmeye başladı. Sevgi iklimi yerine, küresel ısınma başladı, 
Galatasaray’da bir ısınma başladı. Bu ısınma sonunda başka şeylere sebep olabilir. Bir an önce 
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yönetimimizin çok daha sıkı, çok daha iletişime açık, çok daha şeffaf hale getireceği bir yönetime 
geçmesini istiyorum. Geçmezse ne olur? Game of Thrones’u seyrettiniz herhalde, dünyanın 
önemli dizilerinden, arkasından çok seyircisi takipçisi olan bir dizi, orada diyor ki, winter is 
coming. O zaman kış gelir, hepinize saygı ve sevgilerimi sunuyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Can Çobanoğlu’na teşekkürler. Sayın Ömer Tümay bir kısa bir katkıda bulunacak, bu üyelik 
konusu açılmışken. Aslında üyelikle ilgili özel gündemli, sadece üyeliği konu alan bir divan 
toplantısını, bu genel kuruldan sonra Kasım ve Aralık aylarında düzenleyeceğiz, buyurun Sayın 
Ömer Tümay. 
 
Ömer Tümay 
Evet, değerli Yönetim Kurulu, Sayın Başkan, Divan Başkanı, saygıyla selamlıyorum ve değerli 
hazirun, sizleri de. Şimdi sevgili Can Çobanoğlu’nun söylediği bu üyelik konusu, çığ gibi büyüdü 
önümüzde. 634 kişi üye çocuğu ve eşi, maalesef 100 kişiye kadar kontenjana girmeye çalışıyor 
ayrıca D grubundan da 1000 küsur kişi, yine bu 100 ün içinde yer almaya çalışıyor. Bu bir çıkmaza 
girdik. Bununla ilgili söyleyeceğim çok kısa bir şey var. Bir evrak kaleme almaya başladık, bugün 
yarın bitecek ve bunu imzaya açacağız. İmzaya açtıktan sonra ben kayıttan geçireceğim bir 
nüshasını Genel Sekreterimize ve Sayın Başkana vereceğim, bir nüshayı divana teslim edeceğim. 
Sizlerden istirhamım Cumartesi günü, eğer bizlerle aynı fikirdeyseniz, Cumartesi günü buna imza 
desteğinizi verin bu evraka, bir dakika, izah edeceğim. Önerimiz şudur. Galatasaray lisesi 
mezunları ve üye çocuklarının olduğu D grubu, A ve D grubu, 400 ün dışında bırakılsın. Bu. Çünkü 
Galatasaray’da üye çocukları, Galatasaray’ın geleceğinin teminatıdır. Bizim çocuklarımız, bizim 
torunlarımız da diyeceğim artık, Galatasaray’ın teminatıdır. Bunlar Galatasaray içinde büyümüş 
insanlar, dolayısıyla önerimiz budur. A ve D grubunu 400 ün dışında bırakalım, kalanları diğer 
gruplardan alalım. Teşekkür ederim. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Saygıdeğer hazirun, bu konu bir tüzük değişikliği yani sadece tüzük değişikliği malumunuz, 
sadece tüzük değişikliği konulu genel kurullarda şey yapabilir. Ben bu imza veren arkadaşların 
da samimiyetine inanıyorum ama o gün de genel kurulu açacak, en az bir 1100, 1200, 1500 kişilik 
çoğunluğu da sağlamak lazım. Toplantı açılması için, aktif üye sayısının, aidatını yatırmış üye 
sayısının %10 unun o sabah saat 10 da orada olması lazım, bilfiil. Bir daha önce bir olumsuz 
tecrübemiz oldu. İlk toplanan genel kurulu açamadık. Tüzük tadil genel kurulunu açamadık. Bu 
da bir ufak bir travma yaratmadı değil.  
Şimdi ilan ettiğim, konuşmacı listesine devam ediyoruz. Sayın Eser Tezulaş. Görüyorum. 
Buyurun, 3’üncü sırada Sayın İbrahim Göknar. 4’üncü sırada Sayın Süheyl Batum, 5’inci sırada 
Sayın Taner Aşkın, 6’ncı sırada Sayın Ayhan Özmızrak konuşacak. 
 
Eser Tezulaş 
Teşekkür ederim Sayın Divan Başkanım, Sayın Başkanım ve Yönetim Kurulu üyeleri, saygıdeğer 
Galatasaraylılar, ben genelde beklediğimiz gündemle değil, Ali Sami Yen spor kompleksinde 
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yaşadığımız giriş-çıkış çelişkilerinin ortaya koymak ve bu konudaki çekincelerimi sizinle 
paylaşmak ve bunlara bu sorulara cevap aramak için, çok kısa, 3, 4 dakikalık bir konuşma yapmak 
isterim. Nasıl?  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Birleştirdik Sayın Refik Arkan. Oylayarak. Buyurun Eser Tezulaş. 
 
Eser Tezulaş 
Teşekkür ediyorum. Efendim Ağustos sonu oynanan Young Boys maçında oldukça sıcak bir hava 
vardı. (Mikrofona yanaşabilir misiniz, biraz ses az çıkıyor) Böyle midir efendim? (Evet) Çok 
teşekkür ederim. Yandaki arızi komşum 2 çocukla geldi, birisi omuzumu, birisi karnımı devamlı 
tekmeledi. Takım da arzu ettiğimiz gibi oynamıyordu. Devre arasında çıkıp gitmek istedim. Ne 
mümkün, çıkamadım. Benim gibi 10, 15 kişi, çıkmak için kapıya yöneldik. Ancak çıkmak acil çıkış 
kapıları kapalıydı. Görevli beyefendi, bir tane kapıyı uzaktan açacak ilgiliye ulaşmaya çalıştı, 
telsizle, bütün devre arasında ulaşamadık. Sıcaktı, terlemeye başladık, küçük çocuklar vardı, 
benden daha yaşlı insanlar da vardı. Devre arası bitti, maç tekrar başladı. Biz çıkamadık. Ter 
içindeydik, sonunda beyefendiye, telsizle değil, telefonla ulaşıldı ve kapı açıldı. Dışarı çıktığımız 
zaman pek iyi değildim. Civarda olması gereken bir ambulansı aradım, bir paramedik kişinin, 
tansiyonum düzgün mü, araba kullanabilir miyim? Bakmasını istedim. O da yoktu. Bütün bu 
söylediklerimin ışığı altında, iki soruya cevap aramaktayım. Bir, statta duvarda, panoda gözüken 
acil çıkış kapıları, niçin fonksiyonel değildir, bu kapılar hangi Türkiye Futbol Federasyonu ya da 
UEFA şartnamesinde böyle mi yapmaktadır. Bunlar kontrollü geçiş kapısı olarak 
kullanılmaktadır. Bu kapılar herhangi bir kapı geçiş kapısı olarak kullanılabilir. Uzaktan kontrollü 
olarak kullanılır. Ancak firar edecek zat, koridordan geçip, kapının paniğine bastığı zaman, bütün 
sistem devre dışı kalmalı ve o kapı açılmalıdır. Bu insan sağlıdır. Sormak istediğim ilk soru şudur. 
Hangi şartnameye uyarak, etkinliğe giren, bir insanı, etkinlik sonuna kadar statta kalmaya 
mecbur edebiliyorsunuz? İlk soru budur. İkinci sorum. 50 bin kişilik bir etkinlikte tahmin 
ediyorum, belli bir sayıda ambulans istihdam etmek gerekir. Acaba bu 50 bin kişilik etkinlikte 
kaç ambulans olması gereklidir ve bu ambulansların park noktaları nerededir? Bu konular 
üzerinde bizleri aydınlatabilirseniz, teşekkür ederim. Dinlediğiniz için de teşekkür ederim. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Eser Tezulaş’a teşekkürler. Aslında stadın konforu anlamında ve sağlık anlamında ve can 
güvenliği anlamanda çok önemli bir konuya temas ettiği için de kendisine özellikle teşekkür 
etmek isterim. Sayın İbrahim Göknar buyurun. Not aldılar, cevap vermek isteyebilirler veya yazılı 
olarak verebilirler. 
 
İbrahim Göknar 
Sayın Divan Başkanım ve değerli heyeti, Sayın Yönetim Kurulu, çok değerli Galatasaray hazirunu, 
herkesi saygıyla selamlıyorum. 
Çok özür dilerim. Olmayacak şey. Bir haber geldi ama onu, peki. Evet, rakip kulübümüz, Ocak ayı 
kampını Dominik Cumhuriyeti’nde yapacakmış, ondan sonraki duyum da şöyle. Önümüzdeki 
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sene de Dominik Ligine katılacakmış, taraftarlarımız iletmemi söyledi. Mazur görün lütfen. 
Efendim ben yine her zaman olduğu gibi, gündeme sadık kalacağım. Sadece bütçeyle ilgili 
konuşmak istiyorum. 
Denetim kurulumuz bu arada önce şunu ifade edeyim. Konuşmamda hiçbir şekilde, hiç kimse, 
Galatasaraylı olan hiç kimse hedef değildir. Yönetim Kurulumuz hedef değildir. Gruplar 
arkadaşlar, hiç kimse hedef değildir. Sadece Galatasaray için teknik anlamda da baktığım, 
bütçeden, bazı rakamlarımızı sizlerle paylaşmak istiyorum. Unutmadan söyleyeyim, 3 gün 
sonraki genel kurulla da ilgili, hiç mi hiç değildir. Şimdi denetim kurulumuzun raporunu izledik. 
Daha önce de geçtiğimiz toplantıda, geçtiğimiz divan toplantısında, aynı dönem itibariyle, bir 
yıllık bütçemizin performansını hep beraber izlemiştik. Burada enflasyon kondu. Diğerleri 
mükerrer konular zaten. Eminim Cumartesi günü de genel kurulda yine o sunum izlenecek. 
Şimdi ben çok kısaca, benim için çok ilginç olan ve sizin de ilginizi çekeceğine inandığım bazı 
önemli başlıkları bilgilerinize arz etmek istiyorum.  
Şimdi geçtiğimiz bir yılın hülasası, bütçede, özeti. Gelirler açısından, tarihi bir rekordur. Bu çok 
açıktır, nettir. Gelirler açısından, Galatasaray tarihinin bir yıllık dönem itibariyle, tarihi bir rekoru 
kırılmıştır. Bu rekor rakam için, Yönetim Kurulumuzu ve tüm üyelerimizi ve tüm çalışanları, 
elbette tebrik ediyorum. Bu sadece onlar için değil, hepimiz için de tabii. Taraftarlarımız için dahi 
bir moral olmuştur. 
Ancak bir başka durum var. O da malum hayat devam ediyor. O dönem kapanmıştır. Bu dönem 
başlamıştır. Şimdi bizim bu dönemde içine girdiğimiz bu dönemde, gelirlerimiz, maalesef geçen 
dönemki kadar olmayacaktır. Bu benim şahsi düşüncemdir. Neden olmayacaktır? Çünkü biz bu 
sene şampiyonlar liginde oynamıyoruz. Elendik. O gelir, bizim kasamıza girmeyecek. Çok açık. 
Diğer taraftan, sponsorlar, ki ben ona her zaman reklam veren derim, çünkü bu ayrı bir ihtisas 
konusudur. Türkiye'de nedense sponsor deniyor ama bu ayrı bir tartışma konusu, girmek 
istemiyorum. Sponsorlar diyeyim, sponsor gelirlerimiz de azalacaktır. Bana göre, zira biz geçen 
yıl yaptığımız sponsorluk anlaşmalarımızın ileriki tahsilat bölümlerini de önceden zaten tahsil 
etmiş durumdayız. 
Bunlar, önemli satır başlarıdır. Şimdi maalesef üzülerek size artık klasikleşen, yıl sonları 
gösterdiğim bir tabloyu, bilginize arz edeceğim. Emircan koyabilir miyiz lütfen? Evet, şimdi bütçe 
okumalar farklıdır. Son derece doğaldır. Bütçe sunumlarında, daha çok pozitif yanlar ön plana 
çıkarılır. Ama her şeyi çok dikkatli gözden geçirmemiz, hepimiz için çok önemli. Şimdi bir tarihi 
rekor da madalyanın diğer tarafında, buradadır. Şu anda ekranda gördüğünüz, maalesef 
üzülerek belirtiyorum. Toplam borç ve yükümlülüklerimiz, lütfen şaşırmayın ama 30’a bölersek, 
800 milyon dolardır. 
Galatasaray’ın Mayıs 2024 itibariyle toplam yani sportif, dernek, artık bunu da kapatalım zaten, 
26,5 milyar lira. Öyle yazıyor, benim kılavuzum ne o ne bir şey değil, benim hep söylerim, 
kılavuzum, Galatasaray Spor Kulübünün yayınladığı resmi faaliyet raporudur. Bu rakamlar hep 
oradan alınmıştır. Şimdi burada altta bir not daha var. Biliyorsunuz, daha önceleri de görüştük, 
konuştuk. Bu 10 yıllık dönemde, nereden nereye geldiğimiz burada gözüküyor. Çok basit bir şey 
ama Galatasaray Spor Kulübünün en önemli şeması bu. Şimdi 10 yılda da biz 6 defa yönetim 
değiştirdik. Hülasa, değineceğim, demek ki burada bir yanlış yapıyoruz. Şimdi tabii bu rakam 
elbette mevcut yönetimin rakamı değil. Bu rakam söylediğim gibi, yıllar yılı gelen, bana göre çok 
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açık olarak, tamamen yanlış iş planları ve yanlış bütçe tasarımları neticesi maalesef elde edilmiş 
bir değerdir. Yanlış bütçe tasarımları, burada lütfen şunu unutmayalım. Burası çok önemli. Şimdi 
bakın, herhangi bir bütçe planı, şirket olarak düşünün ki, biz de öyleyiz, devasa bir şirketiz artık. 
Bir b planı olmadan, yapılmaz, yapılamaz. Biz daima tüm yönetimler, bugüne kadar planlarımızı, 
Türkiye gerçeğinin ekonomisine, tamamen aykırı olarak, tamamen aykırı olarak, orada ne 
deniyor, efendim hükümet ne program koymuş, onu baz alarak, birtakım faaliyetleri planlıyoruz, 
ona göre hareket ediyoruz. Bu en büyük yanlışımız oluyor ve maalesef bugün de aynı yanlış 
devam ediyor, burada kusura bakmayın bir espri yapacağım ama kabul ederseniz, espri de değil 
aslında, benim inancım da bu. Yani şu oluyor bu konuda, hayallerimiz, İsviçre, ama gerçekler 
Sirkeci-Tahtakale, maalesef böyle oluyor. Bu Türkiye'nin genel ekonomisi için de böyle. Bunu 
eğer açarsak, ne demek istediğimi çok daha iyi anlayacağınıza emini. Şimdi tabii hiçbir şekilde 
olumsuz konuşmak istemiyorum ama hemen aklıma geliyor, notumda görüyorum. Hep 
endişelerimden bahsediyorum, Florya için de aynı şeyi söyleyeceğim. Bu noktada söyleyeceğim. 
Florya’nın parasını, o tartışmaların hepsini geçtim. Onların hepsini konuştuk, zaman dilimi ne 
olacak? Florya en aşağı 3 sene sonra bitecek değil mi? Yani daha zaten kazma yok. 3 sene, 4 
sene bitecek. Şeyleri pas geçiyorum. Önden alacağız, parayı alacağız. Onları bıraktım. Büyük 
resme bakalım. Peki Türkiye ekonomisinde 3 senede neler olacak? Hangi birimiz, şu olacak 
diyebiliriz. Onun için, İsviçre’de yaşamıyoruz, Türkiye'de yaşıyoruz. Bütün planlarımızı, bütün 
hesaplamalarımızı, bütün faaliyetlerimizi, hiçbir şekilde çünkü nedir bütçe, faaliyet 
programlarının yazılı olarak kâğıda yazılmasıdır. Ona göre de hayat başlar, programlar devam 
eder. Şimdi tabii bu şemadan sonra şunu diyebilirsiniz ki, denilecektir, hep konuşulur. Yahu 
orada öyle ama bizim bir de alacaklarımız var. Bir de işte nedir o? Net, borç-alacak tablomuz var. 
Bunlar da hep konuşulur. Ben hiç oraya bakmam. Daha önce tartıştık bunları, şimdi nedir? Onu 
da söyleyeyim. Net, borç-alacak tablosunda yine kılavuza göre, 290 milyon dolar borç var. Hani 
burada 800 ya, 290 milyon dolar yazıyor. Yani 300 milyon dolar borç duruyor orada. Bizim kendi 
resmi raporumuz. Şimdi bir de gelelim şu alacak, hep alacak, kimden alacağız biz bunu? Biz bu 
alacakları kimden alacağız? Yıllardır alacak, borç-alacak. Bir türlü gelmiyor bu alacaklar. Gelelim 
Bankalar Birliğine, Bankalar Birliğine, çok doğru olarak, her zaman desteklediğimiz, oradan 
çıkmamız lazım, faizden vesaire, tamam yapalım da peki, bankalar birliği borcumuz, biraz önce 
yine dikkat ettim, 2,5 milyar lira, 3 milyar lira. Yani bu rakamın %10’u. %90 alacak nerede? 
Bunları niye konuşmuyoruz? Eğer burası, bizim, ben Cumartesi konuşma talebimi iptal ettim. 
Çünkü burasını çok önemsiyorum. Burası Galatasaray’ın en yüksek istişare kurulu ise, bizim bu 
tartışmaları bu konuşmaları birbirimizi kırmadan, gerçek şeyi burada yapmamız gerekiyor. Onun 
için konuyu açıyorum. Bu %90 alacak nerede? Dolayısıyla, burada da tabii şunu düşünelim. Yine 
bakıyorum, şimdi biz sıcak para peşindeyiz, çok doğal, Türkiye'de sıcak para peşinde, işte 
diyorum ya reklam verenler, kim olursa gelsin, yeter ki para gelsin. Yanlış değil. Durum bu, 
geldiğimiz durum bu çünkü. Ne yapalım? Ya o insanlar bile artık düşünüyor Türkiye ekonomisini, 
o bile riskte yani, o bile riskte. Böyle bir ekonomik ortamın içinde yaşıyoruz. Tehlike anlamında 
söylüyorum. Özetle, bana göre, bana göre değil, hepimize göre tabii. Şimdi borç gerçektir. 
Meşrudur, gerçektir. Alacak, belli olmaz. Futbolcularımız için de böyledir. Herkes için böyledir. 
Ne oldu? Zaniolo 35 milyon dolar dedik, çocuk sakatlandı, olmadı. Olabilir. Olabilir. B planımız 
yoktu. Hareket edemedik. Hareket edemedik. B planımız olsa, o zaman daha farklı yollara 
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gidebilme imkânımız olurdu. Bunu yapamadık, beceremedik. Şimdi şeylere girmiyorum, 
detaylara, rakam. O maddi duran varlıklar vesaire. Bu tabii, bu konuştuğum konular, açıkçası, 
sadece bizim için değil, Galatasaray için değil, rakipler için de böyle. Ama o beni bir Galatasaraylı 
olarak pek ilgilendirmiyor. Aslında hepimiz aynı gemide, işte gidiyoruz, espriler yapıyoruz filan 
ama acı gerçek, Türk futbolunun, bu kulüplerin başındadır zaten. Dolayısıyla bu, bu şekilde 
gidemez. Bu yöntemle, bu bütçe tasarılarıyla gidemez. Bizim bunu her şeyden önce, birinci 
önceliğe almamız gerekiyor. Birinci öncelik bu. Florya’dan, ondan bundan, her şeyden daha 
önemli bir konu bu. 
Şimdi müsaadenizle bu konuşmada kısaca çok önemsediğim bir başka konuya daha değinmek 
istiyorum. Bu konu pek konuşulmadı çünkü, bizim divanlarımızda, belki de ilk defa açılacak. 
Sportif a.ş. ye değinmek istiyorum. Bildiğiniz gibi, sportif a.ş. yeni spor yasası gereği, artık 
Galatasaray Kulübü diye geçiyor ismimiz, yani dernek bizim eski şeyimizden, bir, konsolide, 
birleşme. Şimdi rakamsal mali takvimler diyoruz, biraz önce duydum, yine gözükmeyecek, buna 
artık alıştık, bunları hep konuşuyoruz. Her şeyi zaten mükerreren konuşuyoruz da bir türlü bir 
türlü bunları düzeltmiyoruz. Bunları düzeltmiyoruz, bunlar çok açıkçası, pratik, basit şeyler 
aslında. Çok basit yani, iki tane işletme diyelim, şeyleri var, rakamları birleşecek, bu da ayrı bir 
gerçek, bu da en büyük yanlış, hata, zor değil. Çok pratik, çok basit işler. Neyse. Şimdi Sportif 
A.Ş.’nin, Sportif A.Ş.’mizin, bazı rakamlar var. Mesela bizim derneğin geçen yılki, bu bir yıllık 
dönemdeki genel yönetim giderleri, 108 milyon Türk lirasından, 280 milyon liraya yükselmiş. 
Olabilir. Bir şey demiyorum, olabilir, mutlaka bir nedeni vardır, o ayrı bir konu. Ben o tarafında 
değilim. Onlar çok önemli ama, orada değilim. Peki, ben burada bir Galatasaray üyesi olarak, 
spor yasasının da emrettiği şey, sportif a.ş. de bu rakam kaç acaba? Bunu da öğrenmek isterim. 
Bunu da sormak isterim. Hani böyle. Burada bir tek bu var, önümde. Personel giderleri. Personel 
giderleri, dernekte 67, 68 milyon lira olması lazım, bir yılda, personel giderleri. Yani 
Galatasaray’dan maaş alan, çalışan insanlar, tamam. Acaba sportif de ne kadar bu? Bunu da 
öğrenmek istiyorum. Hepimizin bunu öğrenmesinde fayda var. Çünkü genele bakacağız, büyük 
resmi bir görmemiz lazım. Artık konsolideyiz, birleştik, değil mi? Nereye gidiyoruz? Artı, bunun 
ötesinde, çok daha önemli bir konu daha var, o da şu. İlginçtir, Sportif A.Ş.’mizin, efendim 
Yönetim Kurulu görev süresi, 3 yıl. Biz 3, 5 ay önce, bir hiç yapmamamız gereken, bana göre, 
naçizane, bir genel kurul yaptık. İşte, 2 maddeli. Ondan sonra o tüzük filan yerine, neyse, orada 
ne yaptık? Galatasaray Spor Kulübü Yönetim Kurulunun görev süresini 2 yıla indirdik, karar aldık, 
onayladık. Divanı da tamamen karşıyım, o ayrı bir konu, benim şahsi görüşüm, her nedense, 
divanı da 2 yıl yaptık, onayladık. E, peki. Bu taraf böyle 2 yıl, öteki taraf 3 yıl. Bu nasıl bir şey? Ya 
bunun da nasıl olduğunu, niye böyle olduğunu da aramızda konuşmamız gerekiyor. Şimdi 
efendim daha bunlara benzer pek çok konu var. Pek çok konu var. Aslında birçoğu özellikle bu 
bütçe konusunda, bu kürsüden çok değerli konuşmacılar tarafından hep dile getirildi. Herhalde 
getirilecek, ama şu büyük resmi bir toparlamaya çalıştım. Yani bunun altı derya gibi, burada en 
başta söylediğim gibi, yönetimimizi tenkit etmiyorum. Bu bir eleştiri de değil, sadece çok 
samimice, çok samimice, her zaman söylediğim gibi, hepimiz Galatasaraylıyız, bunları burada bu 
tür şeyleri tartışmamızın çok daha yararlı olacağına inanıyorum. 
Şimdi bitiriyorum, müsaadenizle. Bakın dünyada böylesine büyük başarılar elde etmiş, 
dolayısıyla gelirler elde etmiş, bir spor kulübünün daha doğrusu şöyle diyeyim, böylesine bir 
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başarı elde edip de böylesine büyük gelirler elde edip de böylesine bir tabloya sahip başka bir 
futbol kulübü, spor kulübü yok. Böyle bir şey yok. Daha önce de söylemiştim. Bütün dünyayı 
inceledim. Patagonya’da bile yok, Dominik’te bile yok. Böyle bir şey yok. Dolayısıyla bunu hiç 
unutmayalım lütfen. Bu mantık dışı. Burada yanlış var ve bu yanlış, bana göre, o, bu, şu değil. 
Bütçe tasarımlarımızı, hangi yönetim olursa olsun, kesinlikle yapılacak faaliyetler içinde 
bulunduğumuz, ekonomi vesaire her şeyi göze alarak, eli ayağı düzgün bir şekilde yapmasından 
geçiyor. 
Aslında çözüm kolay. Galatasaray’ın aklı, her türlü problemi çözer. Buna şüphe yok. Fakat 
öncelikle bana göre, Galatasaray’da herkes, taraftarımız dahi dahil, hiç çekinmemeliyiz. 
Gerçekleri samimice söylemeliyiz. Onlar bizi yalnız bırakmazlar. En kötü zamanımızda bile bu 
stadı doldururlar. Yeter ki, hiç yanlış anlaşılmasın, birbirimizi kandırmayalım, hiç kimseyi 
kandırmayalım. Taraftarımız daima bizim yanımızda olur, yeter ki hepimiz bu konuştuğumuz 
rakamları, hafızalarımıza lütfen naçizane, yerleştirelim, bunlar gerçek rakamlar çünkü. Şimdi bir 
de tabii, fikir ve önerilere mutlaka ne olursa olsun, değer verilmesi, her kim olursa olsun, çok 
önemlidir. Galatasaray’da. Tabii çok çok daha önemlisi. Bunu da söylemeden geçemeyeceğim. 
Çözüm önerileri olarak, Galatasaray’a her manada zarar veren, Allah aşkına, lütfen diyeceğim, 
artık bu iç siyaset çekişmesinin de durması, o da bizim hepimizin vazifesi. Şartlar ne olursa olsun. 
Bu bizim iç siyaset çekişmemizi, mutlaka ve mutlaka, Galatasaray için birbirimizle çekişelim de 
ama Galatasaray için, Galatasaray’ı öne sürmeyelim. Çünkü işte ne denildi biraz önce, 
demografik yapı değişiyor, o değişiyor, bu değişiyor, hepsi doğru. O zaman bizler hiç olmazsa, 
son görevlerimizi de öyle ya da böyle, o şekilde yerine getirmeye gayret edelim. 
Son olarak şunu söyleyeceğim. En önemlisi, yönetimimize efendim lütfen şartlar ne olursa olsun, 
benim açımdan bir üye olarak, en önemli teknik çözüm yolunun, Galatasaray’da, mevcut 
planların hepsinin, hepsinin yeni baştan, sizce tabii, ele alınması, gözden geçirilmesi ve özellikle 
bu bütçe planlamasının daha çünkü önümüzde 5 ay var, 6 ay, 7 ay, 8 ay var, ne olursa olsun, 
bunun için doğruların tekrardan gözden geçirilmesini, önemle istirham ediyorum. Sabrınız için 
çok teşekkür ediyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın İbrahim Göknar’a teşekkürler. Kurul süreleriyle ilgili konuya, divan konusunda cevap 
verebilirdim ama bu toplantının akışını bozmamak anlamında, o hakkımı saklı tutuyorum. 
Sıradaki konuşmacımız, Süheyl Batum. Süheyl hocam buyurun. Taner Aşkın 5’inci sırada, Ayhan 
Özmızrak 6’ncı sırada, Sayın Refik Arkan 7’nci sırada. 
 
Süheyl Batum 
Evet, Sayın Divan Başkanı, Divan Kurulu üyeleri, Sayın Başkan, Sayın Yönetim Kurulu üyeleri, 
şimdi şunu söyleyeyim, hepimiz divan üyesiyiz, yani 25, 30 yıldan beri Galatasaray’ın içindeyiz. 
Birçoğumuz da benim gibi, bundan çok daha fazla süredir, Galatasaray Kulübünün üyesi, hepimiz 
olan biteni görüyoruz, izliyoruz ve görüşlerimizi aktarmaya çalışıyoruz. 
Bu bizim hele Divan Kurulu üyelerinin bir görevi, divan üyelerinin bir görevi, çünkü biz genel 
kurul olarak, Galatasaray’ımızı mali, idari yönden yönetmek ve Galatasaray’ın değerlerini, 
camiasını, onun içinde yer alanları, korumak, kollamak görevini yönetime veriyoruz ve onların 
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da bu mali ve idari görevlerini yapıp yapmadıklarını denetliyoruz. Şimdi çok özür dileyerek, bir 
süreden beri bir şey duyuyorum. Lütfen kardeş iklimini bozmayalım. Muhalefet yapmayalım. Bu 
bana göre hiçbir anlam ifade etmiyor. Söylediğinizi söylersiniz, eğer yönetimler bundan şey 
çıkartırsa, bir daha aynı konuyu getirmezsiniz, eğer ona uymuyorsa, muhalefet edersiniz. Bu ne 
demek, bir koca Galatasaray’da, bir şey haline geldi böyle. Efendim muhalefet etmeyelim, 
kardeşlik iklimini bozmayalım. Bir kere bunu kesinlikle kabul etmediğimi ve söyleyenleri 
kesinlikle haklı görmediğimi söylüyorum. Bu şu demek, tabii ki hakaret etmeyeceğiz birbirimize, 
tabii ki olmadık şeyleri söylemeyeceğiz. Tabii ki karaborsa bilet konusunda olduğu gibi, bazı 
arkadaşlarımızı, ismen, ismen suçlayıp, birtakım belgeler ortaya koymazsak bunu yapmayacağız, 
bunda hiç tartışma yok. Ama karaborsa bilet var dediğinde, buna bir çözüm bulun, lütfen 
kardeşlik ortamını bozmayalım, bu iddiaları ortaya atmayalım. Bunu bir kere kesinlikle bir 
Galatasaraylıya yakışmayan bir, hiçbirimize de yakışmayan bir şey olarak görüyorum. Şimdi 
değerli arkadaşlar, 3 gün sonra, genel, mali genel kurulumuz var. Evet, ben 3 gün sonra, bunların 
orada, mali durumumuzun, borçlarımızın, işte rekor düzeyde artan gelirlerimizin, Merit Kingin, 
karaborsa biletlerin, hepsinin orada, Florya’nın tartışılacağını düşünüyorum. Ha şu anda çok 
basit bir şey söyleyeyim. Demin Sayın Denetim Kurulu üyemiz de söyledi. Bir, Can Çobanoğlu da 
söyledi. Arsanın değeri, şu anda boş arsanın değerinin 235 milyon dolar ettiğini söyledi. Çok 
sevindim, ama sonra Sayın Adnan Polat’ın 3 gün önce, 3, 5 gün önce söylediği aklıma geldi. Ya 
biz alsak, alsak oradan 300 alırız, o bile iyi bir para, yani neyinize yetmiyor sizin, dediğini duydum. 
Ya hemen düşündüm. Ya 235 milyon yanlış, ya da Adnan Polat yanlış. E, koskoca Adnan Polat bu 
işi bilen, herhalde yok canım, 10 bin lira etmez orası, 6 bin lira ancak ederse, eder. 6 bin dolar, 
derse, herhalde koskoca Adnan Polat yanılmayacaktır. Herhalde Denetim Kurulu üyemiz yanlış 
yapmıştır diyorum. Ama ben esas başka bir şeye değinmek istiyorum. Şimdi Galatasaray’ın 
büyüklüğünü hepimiz biliyoruz ve gurur duyuyoruz. Demin her divanda olduğu gibi, çok az, bir 
bölümden bir kesit sundular. Yine gurur duyduk. Evet şunu söyleyeyim. Bugün Türkiye'de, çok 
farklı bir durum var. Hepimiz yaşıyoruz. Bütün çıkanlar söyledi. Bir Galatasaray’a karşı, 
Galatasaray’ı aşağıya çekmek için bir durum var dedi. Bir grup var dedi, doğru. Evet, bu farklı 
durumu, hepimiz görüyoruz ve maalesef bu grubun içinde, net söylüyorum. Hiçbir ilke, kural, 
değer, tanımayan, sadece ve sadece paramız var, her şeyi yaparız diyen ve hiçbir kutsalı, kutsal 
deyince aman sakın, dini anlamda söylemiyorum. Ya arkadaşlık, dostluk, rekabet gibi, değerler 
diyorum. Hiçbir sonu olmadığını söyleyen bir insanlar topluluğu mu diyeyim, bir insanlar 
topluluğu var. Şimdi bu insanlar topluluğu ile beraber, maalesef Türk futbolu, çok net bir şekilde 
artık korkunç, rezil, bir döngü içerisinde, uçuruma doğru gidiyor ve biz bunları izliyoruz. İşte, 
maalesef bana göre Sayın Başkan, Sayın Başkanım, diğer arkadaşları söylemiyorum. Çünkü ben 
içlerinde, onların ya yeter, bu duruma bir son diyelim ve gerekirse federasyonlarda etkin olalım, 
ya da demin etkin olmaktan bahsedildi. Ne etkin olması, biz federasyona karşı, açık bir şekilde 
ağzımızı açamıyoruz, ne etkin olması? Şimdi arkadaşlar, sakın şöyle zannetmeyin. O penaltımız 
verildi, o gölümüz verilmedi filan, hiç bunlarla söylemiyorum, bir laf etmiyorum. Efendim Ali 
Koç’a neden cevap vermediniz demiyorum. Çok iyi yapıyorlar. Ali Koç gibilere çok fazla cevap 
verilmez. Efendim Acun Ilıcalı, Hulusi Belgü’lere neden cevap vermediniz? Yok, onlara cevap 
vermeye değmez. Zaten şunları söylüyorum, çok net söylüyorum. Değmez. Değmez. Koskoca 
Galatasaray Kulübü Başkanı, hatta Yönetim Kurulu üyesi, bunlara cevap vermeye, düzeyine 
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düşmez. Ama zaten bir de şunu söylüyorum. Ya kendi Başkanları söylüyor zaten, Aziz Yıldırım 
kendisine, Acun’a da Ali Koç’a da gereğini söylüyor zaten, kimse görmüyor. Önemli değil. Ama 
benim şeyim başka bir yerde. Başka bir yerde. Bunu gerçekten Galatasaray’ın sevgili Başkanın, 
değerli Başkanın, yeterince önemsemediğine, ya da farkına varmadığını, ama Galatasaray’ın 
bundan büyük bir irtifa kaybettirilmeye çalışıldığına inanıyorum ve bunu, ben artık her hafta 
acaba ne yapacaklar? Nasıl bir dümen çıkartacaklar ve akşam televizyonlarda ne olacak diye 
artık sinirle izliyorum. Ya Galatasaray bu durumda değil, Galatasaray bu kadar kolay 
dokunulabilir bir kulüp değil, 500 yıllık bir geçmişi olan, 119 yıllık bir kulüp, bu kadar rahat değil. 
Bakın tekrar söylüyorum. Hiç bunları söylerken bir şey söylemiyorum. Ne derler? Neden Ali’ye 
cevap vermedin, neden Ahmet’e cevap vermedin, Mehmet’e değil. Bakın hepimiz yaşadık bunu 
ya, Yıldırım Demirören denilen kişi, belli bir kirli işi gördürmek için, oraya özel olarak getirilmiş 
bir Başkandı. Bunu Türkiye'de bilmeyen var mı? Yok. Neden, söylemediniz de demiyorum bunu. 
Bu Yıldırım Demirören, TFF Başkanı olduktan sonra, Türk futbolundaki ve Türkiye'deki 
kurumlardaki itibar kaybı, güven kaybı aşağıya düştü. Lale Orta denilen bir dönem yaşadık. Bir 
iğrençlik, ya geçer dedik, Ahmet geldi, Ahmet aynı rezilliği devam ettirdi. Hadi Ahmet gider 
dedik, Ferhat geldi. Ferhat döneminde daha da beter durumdayız. Galatasaray nerede? Nerede? 
Şimdi tekrar söylüyorum. Bu son Başkan İbrahim Hacıosmanoğlu, seçilirken, vallahi ben biraz 
sevmemiştim, demiştim ki ya kendisi, büyük sıkıntılar çekmiş, linç edilmek üzere bir maçın çıkış 
kapısında bir yerden gönderilmiş, yalnız başına, polisler yokken, orada linç edilmekten zor 
kurtulmuş bir adam, herhalde bunlar kadar yapamaz dedim. Bir baktım, İbrahim 
Hacıosmanoğlu, hakikaten bunların bir paravanı haline gelmiş. Nedenini söyleyeceğim şimdi. 
Net söylüyorum ya. Net. Sayın Başkan veya Sayın Yönetim Kurulu bu kadarını söylemeyebilir. 
Doğrudur, onlar Galatasaray’ı temsil ediyorlar. Ben Galatasaray’ın bir üyesi olarak, gördüğümü 
net söylüyorum. Şimdi arkadaşlar, 10 senedir bir bakın veya işte bu şike olaylarından sonra, 
Yıldırımdan sonra bakın, ne TFF, TFF, ne tahkim kurulu, Tahkim Kurulu, ne uzlaşma çözüm 
kurulu, uzlaşma çözüm kurulu. Ne federasyon, federasyon. Ne MHK, MHK. Hiçbir şey yok. Acayip 
bir durum. Ve bir baktık, geldi Hacıosmanoğlu diye, a bu kötü oyunun bir piyonuymuş. Sözde 
başrol oyuncusuymuş. Neden? Şimdi açık söyleyeyim. Arkadaşlar, ya hiçbirimiz aptal değiliz. 
Galatasaray lehine, hata yaptığı iddia edilen hakemlerin tamamı bu dönemde el çektirildi. 
Tamamı, hatta hep beraber yaşıyoruz. Abdülkadir Bitigen denilen adama bir hatalı penaltı 
verdiği iddiasıyla yok. Başkan kim? Bu İbrahim Hacıosmanoğlu, çok ciddi Başkan. Şimdi peki, 
aleyhine hata yaptığı, açık, net olan adamlar. A, a, yıldız, her hafta bir maç. Maç alamadığında, 
VAR, VAR alamadığında, gözlemci, her hafta bir şey. Peki, bu tesadüf olabilir mi? Bu kadar 
tesadüf olabilir mi? Türkiye'nin en kötü, gerçekten söylüyorum, yani hepiniz biliyorsunuz da o 
yüzden tekrar etmek için, en içten pazarlıklı, yo 5 metreden ele çarpan topu görmedim, diyen, 
Icardi’ye atılan tekmeyi, şeyi, yumruğu görmedim diyen bir adam, Arda Kardeşler, yıldız. Kadir 
Sağlam gibi bir adam, yıldız. Ve işin güzeli de neydi o? Atilla Karaoğlan, Yıldız. Volkan Bayarslan, 
yıldız. Ödül üstüne ödül. Bir de bunlar, üstelik bizim ilk 4, 5 maçımıza, tamamı bunlar veriliyor. 
Peki, Hacıosmanoğlu sen neredesin? Herhalde şöyle diyecek diye bekliyordum. Başkanımız 
gittiğinde sorar veya bir şekilde gider, o da ya kusura bakma ben Sierra Leone’de tatildeydim, 
vallahi hiç Türkiye'yi aramadım. Ya da işte Patogonya’ya gitmiştim, ne bileyim, şu anda Türkiye'yi 
ilgilendirmedim der filan zannettim, hakikaten öyle zannettim. Bir döndüm, oyun büyük bir 
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şekilde oynanıyor, o gün televizyon, şey, radyoları açtım, sabah okula giderken, efendim 4 
Başkanı topladı, başka, hah dedim herhalde bizim Başkan da gidecek orada, diyecek ki, ya Sayın 
Başkan, biz sana oy da verdik, bu ne rezillik. Bu nasıl bir şey, bu nasıl bir Ferhat. Ya insaf, biz 119 
yıllık bir kulübüz. Türkiye'nin en çok kupa kazanmış kulübüyüz. Her sene, öle öle, her sene, 
harika futbolcularımızla, gol atacaklar, attıkları iki tane sayılmazsa, bir tane daha atarız diyerek 
biz sinir hastası olarak mı izleyeceğiz? Aa, baktım çıktı bu Hacıosmanoğlu. Onun kabahati değil, 
çünkü zaten Türkiye'de şunu biliyoruz, bu adamların, niçin, ne, hangi bağlantılarıyla oraya 
gittiklerini, neden orada yer aldıklarını, bilmiyor muşuz gibi yapıyoruz biz. Hepimiz biliyoruz ama 
neden gittiğini, ama hadi onu görmezden gelelim de adama söyleyelim. Biz şöyle yapıyoruz, hiç 
görmüyormuş gibi yapıyoruz. A bir baktım, Hacıosmanoğlu çıktı. Kardeşlik iklimi, sevgi ortamı 
dedi. Hani bizim Başkanımız da çok kullanır bunu, bazen yanlış ağızlarda veyahut farklı amaçlarla 
kullanılınca ne kadar anlamsız ne kadar saçma bir şey olduğunu orada gördük. Yani kardeşlik 
ortamı, iklim ortamında, beraber, sevgi ikliminde ortada. Şimdi bakın, net söylüyorum. Sayın 
Başkan, gayet iyi bilir, buradaki çok değerli arkadaşlar var, onlara sorsa da bilir. Ya bırak onu, bir 
gün Şenez Erzik’i, bir ziyaret etseniz, burada bazı ağabeylerimiz var, bilirler. Ya UEFA ya bunları 
götürsen, bu PFDK ların, tahkim kurullarının oluşma şartlarını, 4 yıl getirdik, artık uzun deyip, 
hadi istifa ediyorsunuz deyip, ertesi gün diğerlerinin istifa etmesine, bu hakemlere, görev 
verirken, Galatasaray’a iyi davranıp, davranmadıklarına göre belirlendiğini, bir futbolcu 
transferine siyasetin beraber, hep beraber gittiğini, TFF Başkanlığının, sadece siyaset tarafından 
atandığını, gösterseniz. MHK Başkanının tahkim kurulu Başkanı, şeyle TFF Başkanı ile beraber 
bir kulübün hizmetine gittiğini görseniz, vallahi UEFA ceza verir. Soruşturma başlatır, emin olun 
başlatır. Bir ekibin, bütün Türkiye'deki futbolla ilgili kulüplere para verdiğini, sponsorum 
dediğini, sponsor mucizesi yarattığını söyleseniz, vallahi bir şirket, Paris Saint Germain’in şirketin 
sahibi ben verdim parayı dedi, soruşturma başlattılar, dediler ki, bir dakika, sen şirket olarak 
nerede? Şirket bizde, kendi kulübünün dışında, her kulübe üye, her kulübün sponsoru, TFF nin 
sponsoru, radyoların sponsoru, biz çok mutluyuz. Başkanım da bundan herhalde bir şey 
görmüyor, ya Sayın Başkan, TFF Başkanı, yani biz sizi çok seviyoruz ama bu ne ya, bu Ferhat kim, 
bırakın federasyonlarda yer almayı, sevgili arkadaşlar, son şunu söyleyeceğim. Bakın, hakikaten 
hangi kardeşlik ortamı ve daha da beter bir şey oldu. Ben herhalde kapalı kapılar ardında da 
Sayın Başkanım, demiştir ki, Sayın Başkan biz sana oy verdik ama artık yeter. Ya bu işin de bir 
şeyi var. Allah’ını seversen Yıldırım Demirören’den neydi, Büyükekşi’den de daha aşağıya 
düşme, ya bu Ferhat’ı bu tesadüf olamaz, biz de koca Galatasaray’ız, onun parası var ama, biz 
de Galatasaray’ız diyebilir diye düşündüm. Sonra akşam, Acun diye bir adam çıktı yine, bir 
televizyonda, zaten televizyon da onun, öbürleri misafir olarak orada ve diyor ki, anlatıyor bir 
şeyler ve Başkandan dün bir demeç duydum. Ya bize kardeşlik iklimi demişti Sayın Başkan, biz 
de tamam, hiçbir şey konuşmayacağız dedik. Bak Acun bozdu onu. Bu nasıl bir şey. Sayın, gerçek 
söylüyorum, Galatasaray’ı temsil ederek, Sayın Başkanımız çok kibar, çok zarif, çok iyi bir insan 
olabilir, ama oraya gittiğinde de Sayın Başkan neden bahsediyorsunuz ya, ya neden 
bahsediyorsunuz, getirin bakayım, şu hakemleri bir getirin, getirin bakayım, 4 tane penaltı 
veriliyor Galatasaray’a, 4 ü de penaltı değil, herkes kabul ediyor. Herkes memnun. Sayın Başkan 
da bunu, Başkan ne yapıyorsunuz siz diye dile getirmiyor. Biz bir kardeşlik ortamında, beraber, 
sevgi ikliminde, beraber oluyoruz ve hiçbir söylememeye karar veriyoruz. Sevgili arkadaşlar, 
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burada ben net söylüyorum. Bakın mali konularla ilgili söylemiyorum. Lütfen uyarma veya 
görüşümü bildirme şeyini söylüyorum. Galatasaray’ın Başkanlık divanı ve Galatasaray’ın 
Yönetim Kurulu kesinlikle 119 yıllık ve 500 yıllık mazisiyle bu kadar pasif olmaya, ağzını Başkana 
karşı hiçbir şekilde, hiçbir Başkana açmamaya hakkı yoktur. Yetkisi de yoktur. Mutlaka ve 
mutlaka bizi, hepimizin sinirini, hepimizi korumak ve kollamak durumundadır. Artık yeter. Bunu 
söylememin de son nedenini söyleyeceğim. Bir baktım 3 gündür hepimiz görüyoruz, çok net 
olarak. Bütün televizyonlarda, izleyenler biliyor, radyolarda, arkadaşlarınız söyler, 
izlemediklerinizi de iki şey üzerinde konuşuluyor. Mertens’in kırmızı kartı, Galatasaray’ın hiç 
görmemesi ve Okan Buruk’un hep yan hakemle konuşması. Bu. Şimdi içimizde şöyle diyenler de 
olabilir. Ama Okan da konuşuyor. Okan’ı birinin kollaması lazım. Ben bu ülkede, ilk dört hafta, 
kendi maçından daha çok sadece Galatasaray ve Okan’ı konuşan bir adam gördüm. Bunun adına 
Mourinho diyorlardı. Bir kişi de ya sen Mourinho ne yapıyorsun ya utanmıyor musun demedi. 
Şimdi herkes Okan’a. Bu şu demektir. Galatasaray’ı bu sene, önüne engel çıkartmak için, her 
şeyi yapıyorlar, yapacaklar ve para bir yere kadar getirdi. Ama bu durumda, biz görev verdik, 
sizler, hep beraber oylarınızla verdiniz, Başkana dediniz ki, sen bizim bütün bu idari mali yönden 
yönettiğin gibi, prestijimizi, geçmişimizi, tarihimizi, haklarımızı, Okan’ımızı, Mertens’imizi, 
hepimizi koru. Lütfen bu görevi bekliyorum ve bu yerine getirilmediği için de son derece 
huzursuz olduğumu ve tekrar söylüyorum, arkadaşlardan bazılarının bunu rahatlıkla 
yapabileceğine inanıyorum. Ama ben o yetkiye veya izni veya ne bileyim ben görevi 
almadıklarını düşünüyorum. Son işte, Florya, konuşacağız bunları. Ama Florya bana çok ilginç 
geldi. Çok ilginç geldi. Başka biri yapsa, hakikaten şaşardım. Adnan Polat geçen gün bir demeç 
verdi ve dedi ki, hani ilkine, burada, burada, burada, şeyde, hemen bitirdim, şurada Divanda. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Süheyl Batum. Sayın Adnan Polat bu salonda değil. Ben ilkinde. Kendisini savunma, 
savunma değil de bir açıklama, bir katkıda bulunma imkânı da olmadığı için.  
 
Süheyl Batum 
Tamam. Sevgili Başkanım, sevgili Başkanım, doğru söylüyorsunuz. O zaman ben de şöyle 
yapayım. Onun yaptığı gibi, bir gazeteye demeç vereyim, aynısını, nasıl diyor, ya 10 bin lira 
olduğunu söylediler, bunlar ne anlarlar, 6 bin lira ancak eder diyor, ben de bir gazeteye o zaman 
söz veriyorum. Adnan Polat ne anlar bu işten, o öyle, hayatında kendi malını kötümseyen bir 
tane adam var mıdır diyeyim, o kadar yeter o zaman, sevgili Başkan. Hepinize saygılar. Yeter 
artık. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Süheyl Batum’a teşekkürler. Sayın Dursun Aydın Özbek bir cevap hakkını kullanacak. 
 
Kulüp Başkanı Dursun Aydın Özbek 
Evet, Sayın Divan, değerli üyeler. Sevgili Süheyl, bir defa daha önce bir kulüple ilgili bir ufak 
toplantı yapmam durumundan dolayı, önceki konuşmacılara önümüzdeki hafta içinde yazılı 
cevap vereceğim. Süheyl, sevgili Süheyl’in konuşmasını dinledim. Ya Allah aşkına, bizim 



26 
 

federasyona gidip, benim ne dediğimi ne demediğimi bilmeden, niye itham ediyorsunuz ya? 
Yanımda mıydın sen benim? Yanımda mıydın sen benim? Benim ne konuştuğumu nereden 
biliyorsun? (Sayın Başkan, bunlar masanın altında olmaz. Açık olun.) Hayır, her şey açık olmaz 
abi. Lütfen, dinle. Lütfen dinle. Heyecanlanma. Yok, heyecanlanma. Dinle. Şimdi ne olup ne 
bittiğini bilmeden ne konuştuğumuzu bilmeden, koskoca bir profesörün böyle ulu orta 
konuşması doğru değil. Yadırgadım. Başkanı önemsemiyorum. Hadi ya. Hadi ya. Ben ve Yönetim 
Kurulu arkadaşlarım her şeyi en yüksek seviyede önemsiyoruz ve gerekeni yapıyoruz. Bu böyle 
bilinsin.  
Sevgili Adnan Polat’ın burada verdiği şey, ya bazen, demek ki insanlar söyleneni anlamak istediği 
şekilde anlamaya, kendilerini şartlandırmışlar. Şartlandırmışlar. Süheyl hoca hâlâ daha, Adnan 
beyin buradan ne dediğini anlamamış. Adnan Başkanın ne dediğini anlamamış. Adnan Başkan 
diyor ki, ihale komisyonu Başkanımız, elbette bu işin duayeni, Adnan Başkan şunu söylüyor, 
diyor ki arkadaşlar, bizim çıkacağımız ihale, bir hasılat paylaşımı sözleşmesi. Yani 3 liraya 
satarsak, 3 lirayı bölüşeceğiz, 5 liraya satarsak, 5 lirayı, 10 liraya satarsak, 10 lirayı bölüşeceğiz. 
Ama diyor tahminim, bugünkü piyasa şartlarında, asgari, arkadaşlar asgari ne demek biliyoruz 
değil mi? Asgari ne demek biliyoruz herhalde yani. Koskocaman profesör bu kelimeyi bir tarafa 
bırakıp, Adnan şunu dedi, Adnan bunu dedi. İhale yapılana kadar, ihale sonuçlanana kadar, 
sevgili Süheyl, kim ne derse desin, senin söylediğin 13 bin dolar metrekaresi de hikâye, ihale 
yapılana kadar ihale sonuçlanana kadar kimsenin bu konuda fikir yürütmesine gerek yok. Çünkü 
ihale, açık bir ihale olacak. Televizyonlardan yayınlanacak. Ayrı bir ihale komisyonumuz var, 
orada bankalar, Ernst&Young, bunların hepsi değerlendirecek ve sonuç ortaya çıkacak. 
Şimdi demagoji yaratmak üzere, efendim 300 dedi, efendim 200 dedi, yani bunlara gerek yok. 
Bütün bu konuşmaların bütün bu söylemlerin çalışanlara, bu işe emek verenlere ve 
Galatasaray’a büyük zararı var. Ne olur geçmişten ders alalım, geçmişte bu gereksiz söylemler, 
anlatımı ve izahı mümkün olmayan söylemler çerçevesinde başımıza neler geldiğini, buradaki 
arkadaşların çoğu biliyor. 
Lütfen Florya projesi, önemli bir projedir. Böyle, bu tip söylemlerle, projenin akamete 
uğramasına sebep olmayalım. Onun için, sizden, hepinizden rica ediyorum. Florya projesi, genel 
kurulda tartışıldı. Süheyl hocanın da olduğu bir genel kurulda tartışıldı ve bir konsensüs ortaya 
çıktı. Bu konsensüs çerçevesinde yapılan iş, yapılacak iş çok net. Bir mutabakat çerçevesinde 
ortaya çıkmış yapılacak işleri niye artık orasından çekiyoruz, burasından çekiyoruz, ne maksatla 
çekiyoruz? Tartıştık mı, tartıştık. Nasıl yapılması gerektiğini ortaya koyduk mu? Koyduk. Yazdık 
mı? Yazdık. Genel kurul onayladı mı? Onayladı. Hangi sebeple, ne maksatla, bunu hâlâ daha 
orasından, burasından çeker dururuz. Şimdi dolayısıyla arkadaşlar, Galatasaray Spor Kulübü 
Başkanı olarak ve Yönetim Kurulu arkadaşlarımla biz Galatasaray’a hizmet etmeye devam 
edeceğiz. 
Bu tartışmaların, bu çekişmelerden etkilenmiyoruz. Dolayısıyla herkesin, evet burası bir istişare 
kurulu, fakat Florya meselesini burada da defalarca konuştuk, genel kurula gittik, genel kurulda 
konuştuk, genel kurulda tartıştık. Bir mutabakat hasıl oldu, bir konsensüs hasıl oldu, ona göre 
de yolumuza devam ediyoruz. 
Galatasaray’ı koruyalım, Galatasaray’ı bu çok önemli dönemeçte, yalnız bırakmayalım. Hepinize 
saygılarımı sunuyorum. 
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Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Dursun Aydın Özbek cevap hakkını kullandı. Sıcağı sıcağına, evet, bu stattan sorumlu 
Yönetim Kurulu üyemiz, Sayın Bora Bahçetepe, Sayın Özer Tezulaş’ın bir serzenişi ve bir tespiti 
vardı, yani bir vaka vardı, onunla ilgili bir açıklamada bulunacak. Buyurun. 
 
Yönetim Kurulu Üyesi Bora Bahçetepe 
Değerli Başkanım, değerli Divan Kurulu üyeleri, şimdi bizim stadyumumuz, UEFA maçlarında, 
UEFA’nın, lig maçlarında da Türkiye Futbol Federasyonunun kontrolünde maçlar idare ediliyor. 
Stadyumumuzda, Avrupa kupası maçlarında 6, TFF maçlarında 5 tane ambulans bulunmaktadır. 
51 adet paramedik vardır. Bizim 100’den fazla acil çıkış kapımız var. Bu 100’den fazla acil çıkış 
kapımız kontrol merkezinde bir kişi tarafından kontrol ediliyor. Bu kapılar, tek tek veya toplu 
olarak açılabiliyor. Öyle. Şimdi ben tek tek ve komple açılabiliyor. (O zaman bozuk.) Şimdi şöyle, 
her sene başında,  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Karşılıklı diyaloğa girmeyelim, dinleyelim.  
 
Yönetim Kurulu Üyesi Bora Bahçetepe 
Şimdi şöyle, her sene başında, her sene başında, 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Dinleyelim. (Bizzat yaşadım. Diyaloğa girmeden çözülmüyor bu sorun. Sayın Başkan hep bunu 
söylüyorsunuz. Burada soru cevap olmadan …. O zaman hadise, ağlama duvarında) 
Söyledikleriniz kayda da geçmiyor. Biz tarihe bir not düşüyoruz. Buyurun. 
 
Yönetim Kurulu Üyesi Bora Bahçetepe 
Şimdi Allah korusun, acil durum, gerçek acil yani, toplu bir acil durumda, toplu olarak 
açabiliyorlar. Fakat münferit ihtiyaç durumunda, şöyle bir durum var. Stadın dışının da kontrol 
edilmesi, kapıyı açmadan önce, stadın dışının da kontrol edilmesi gerekiyor. Yani stadın dışından 
içeriye, hırsız veya başka türlü kişilerin girmesini engellemek ve kontrol etmek amaçlı, stadın dışı 
da kontrol ediliyor ondan sonra açılıyor. Yani normal stadın kapılarının açılışı da 80 inci 
dakikadan itibaren olabiliyor. O da yine stadyum amirinin müsaadesiyle oluyor. Ben sizin 
durumu da bizzat araştırmak üzere, o gün ne olmuş, o gün bireysel bir hata var mı, yok mu onu 
kontrol edip, size bilgisini vereceğim. Evet, stadyum amiri bizden birisi değil, dışarıdan emniyet 
veya TFF tarafından stadyuma atanan kişidir. Yani valilik, emniyet. (Bizim organizasyonda oldu, 
bizim orada kendi sorumluluğumuzda olan bir aktivitede de oldu.) Ben şeyi de geçen sene 
yaşadığımız talihsiz bir olayı da anlatayım size. Bizim üst katımızda bir vefat olayımız oldu. Biz 
dakikasına, saniyesine kadar kontrol ettik, Avrupa normlarının üzerinde müdahale, hastanın 
dışarı çıkarılışı, her şey son derece standartların, ya ne yazık ki sonunda hastamızı, taraftarımızı, 
birkaç gün sonra hastanede kaybettik fakat bütün müdahaleler normal standartlar içinde 
olmuştur. Bizim dönemimizde yani bu benim söylediğim rakamlar, bizim stat direktörümüzden 
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aldığımız değerlerdir, hep beraber de ben size bunları, bizzat da geldiğinizde beraber de 
inceleyebiliriz, her gün stadyumdayız çünkü. Ben sizin de durumunuza gerçekten şey yapacağım, 
bakacağım. Ama ben cevap vereyim, tahliye kapılarının kapalı olması, zaten normal. Normal 
kapıların da dakika 80’e kadar kapalı olması normal. Zaten rutin böyle. Acil çıkış kapısını, 
merkezden öyle açılıyor, evet. Hayır. Bakın, siz kapıyı açtığınız zaman, dışarıdan kimin gireceği 
belli olmadığı için, merkezden kontrol edilerek açılıyor. Yok, baktık, kontrol ettik.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Eser Tezulaş, Yönetim Kurulu ve bütün sorumlu arkadaşlar, stat direktörüyle de ben 
yazışıyorum, gerekli tedbiri eminim alacaklardır. Bizzat bilgilendirileceksiniz. 
 
Yönetim Kurulu Üyesi Bora Bahçetepe 
Stadyumumuz zaten, emniyet, itfaiye, sağlık ve yapısal güvenlik açısından da her sene kontrol 
ediliyor, rapor veriliyor, sertifika veriliyor. Yani stadımız, durumumuz budur. Peki, teşekkür 
ederim. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Süheyl Batum, Başkanımızın ifade ettiği bir kelime konusunda bir kısa bir açıklamada 
bulunacak. 
 
Süheyl Batum 
Çok teşekkür ederim sevgili Başkan, değerli arkadaşlar, sadece şunu söylemek istiyorum, Sayın 
divan üyeleri, sevgili Başkanımız, bir de profesör olacaksın, bir de profesör olacaksın diyor. 
Allahtan profesör olmuşum demek ki, çünkü kimsenin görmediğini görmüşüm. Bakın, Adnan 
beyin iki hafta önceki gazetelerde çıkan demecinden bahsediyorum. Evet. Bakın, ne diyor? 
Bakın. Metrekaresi için 15 bin dolarlardan bahsediyorlar. Biz 15 bin demedik, herhalde yakın 
arkadaşları, Sayın Adnan Polat’a 15 bin diyor. Florya’nın değerini ben biliyorum, böyle rakamlar 
yok. Daha gerçekçi olmak gerek. Burası için metrekaresi 6 bin liradan, 600 milyon dolarlık ciro 
bekliyoruz. Biz %50’nin altında vermeyiz, zaten veremezsiniz. Bakın burada asgari 6 bin lira filan 
diye bir şey yok. Sayın Başkan, demek ki sevgili Başkanım, herhalde profesör olmadığı için, 
kusura bakmasın, bunu anlayamadı, asgari zannetti. O yüzden saygılar sunuyorum. Lütfen ben 
hayatımda hiç yalan söylemedim, hiçbir zaman da olmayan bir şeyi söylemedim. Lütfen, tekrar 
bunun bu şekilde değerlendirilmesini uygun görmediğimi zatıalinize söylemek istiyorum. Saygım 
sonsuz size, ben de size bir de Başkan olacaksın filan demedim. Sakın sizden de aynı şekilde, 
lütfen benzeri saygıyı bekliyorum. Saygılar. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Taner Aşkın’ı beklettik. Sıradaki konuşmacımız, Sayın Taner Aşkın. 
 
Taner Aşkın 
Değerli hazirun, saygıdeğer Divan Başkanım, Kulüp Başkanım, Yönetim Kurulu arkadaşlarım, 
muhterem hanımefendiler, muhterem beyefendiler, hepinizi saygıyla selamlıyorum. Biraz evvel, 
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konuşmacı arkadaşları, bir süre sonra geldim, geç kaldım, kusura bakmayın. Doğrusu direk 
buraya gelemedim. Hastaneden geldim. Dolayısıyla sıkıntı, ciddi anlamda, beni rahatsız etti. 
Oturduğum yerden biraz sakinleşmeye çalıştım, ilaç da aldım şimdi. Kusura bakmayın.  
Tabii ki Galatasaray demokratik bir kuruluş, yani topluma açılmış, bir nevi sosyal bir dernekti, 
şimdi kulüp oldu, ama değişen bir şey yok, bizim hâlâ eski şeyimiz devam ediyor. Üzülüyorum, 
yani hepimiz yöneticilik yaptık, yapıyoruz. İyi de yapabiliriz, kötü de yapabiliriz, hata da 
yapabiliriz, yanlış da söyleyebiliriz. Ama ben rica ediyorum, samimiyetle söylüyorum. Ne 
olursunuz, şahsi konulara getirmeyelim bu işleri. Bakın biraz evvelki konuşmacıların 
yaptıklarından inanın samimi söylüyorum, 70 senedir bu kulübün içerisindeyim, hiç böyle bir şey 
duymadım. Hiç böyle bir şey duymadım. Kimsenin kimse ile bu şekilde muhatap olduğunu 
hatırlamıyorum, üzülüyorum arkadaşlar, samimi söylüyorum, üzülüyorum. 
Samimi söylüyorum. Biz Galatasaray’ız. Biz kendi içimizde olmayan, yazılı olmayan kurallarla da 
yönetildik. Çok daha derin havuzlardan demeyeyim de denizlerden geçtik. Ama bakın hâlâ 500 
seneden ve 119 seneden bahsediyoruz. Bu kimselere nasip olmuş bir minnet değil, bu 
Galatasaray’a, özellikle Galatasaray’a yakışan şekilde, bizim bundan sonra da bunları idame 
ettirmemiz lazım. Bizden sonra geleceklere bir şeyler bırakmamız lazım. Ne bırakacağız? Bunları 
mı bırakacağız? Herkes tamam, doğru. Bize saldırıyorlar. Niye saldırıyorlar arkadaşlar? Bakın bir 
kere işe buradan başlamamız lazım. Eğer Türkiye'de futbolda bir şey olacaksa, bunun lokomotifi 
Galatasaray’dır. Açık açık söylüyorum, bunun lokomotifi Galatasaray. Herkesin odak noktası, o 
da Galatasaray. Nereyi sararsanız, sarın, isterseniz para aklama deyin, isterseniz o deyin, 
isterseniz bu deyin, aklınıza ne geliyorsa, Galatasaray’ı ele geçirmedikten sonra, kimsenin aşık 
atacak hali yok. Bu net, bunu gayet net ve açık söylüyorum. Hiç bunun lamı, cimi yok. Şimdi 
böyle olunca, gayet tabii bize saldırılar olacak, gayet tabii haksız da olsa bizim üstümüze 
gelecekler. Gayet tabii bize yani olmaması gereken şeyi yaptırmaya çalışacaklar. Ama unutmayın 
bakın, şu anda yapılan hadise, şu anda yapılan olaylar daha doğrusu, Galatasaray’ı, bölmeye, 
parçalamaya çalışmak, yani parçala, böl, yerleş sistemi ile Galatasaray’ı ele geçirmek. Bu gayet 
açık. Bu eskiden beri yapılan bir politika, politikanın içinde vardı bu, şimdi maalesef, maalesef 
spora da intikal etti. Çok acı gerçekler bunlar. Şimdi buradan nasıl çıkarız? Burada olan oluyor, 
devam ediyor, şu, bu, filan. Arkadaşlar buradan çıkmanın tek bir yolu var. Tek bir yolu. O yol, 
kurumsal yapıyı Galatasaray’a kazandırmak. Kurumsal yapı olmadığı sürece, asla bu mümkün 
değil, asla mümkün değil. Ha buna çok bir zaman mı lazım? Evet. Ama bir yerden başlamak lazım. 
Başlamadığımız takdirde, bizi alırlar, o duvardan bu duvara, bu duvardan, o duvara çarpmaya 
çalışırlar. Muvaffak olabilirler mi? Hiç düşünmüyorum öyle bir şey, ama bu bizim hakikaten 
rahatsız eden bir unsur olarak devamlı, her zaman üstümüzde dolaşan bir rahatsızlık olarak, 
hastalık olarak bizde kalır. 
Benim şöyle bir şeyim var. Ben şunu söylemek istiyorum. Yanlışlar yapıldı, öyle oldu, böyle oldu, 
şöyle oldu. Netice itibariyle bir genel kurul kararları çıktı ortaya, o genel kurul kararlarıyla, ben 
bir takımına iştirak edemedim, rahatsızlığım dolayısıyla ama şunu söyleyeyim, yanlış çıkan 
kararlar da var, yanlış olan hususlar da var, uygulamada bazı yanlışlıklar da var ama beyler bakın 
özellikle benden önceki konuşmacı arkadaşlarıma çok çok teşekkür ediyorum. Galatasaray’da 
değinilmesi gereken hususları, açık ve açık ortaya koydular. Şimdi bu 600 milyon eder, 700 
milyon eder, 800 milyon eder. Arkadaşlar bu Galatasaray’ın hiçbir şeyini karşılamıyor, 
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Florya’dan bahsediyorum. 4 senede bitecek bir inşaat, bu para parça parça gelecek. Ne kadar 
Galatasaray’a faydası olacak ne kadar olmayacak? Hele hele dünyanın da içinde bulunduğu bu 
durumlardan sonra, bunları açık açık bir iyi analiz etmek lazım, iyi değerlendirmek lazım. Orası 
daha fazla eder mi, etmez mi? Bakın malınızı pazara çıkarıp da bir kere dillendirirseniz, ondan 
sonra siz dilenirsiniz. Öyle bir şey olmaz. Bunlar yakışmayan şeyler. Çünkü şöyle söyleyeyim. 
Orada proje bu, bir nevi proje. Önce bir çalışması lazım. Geldi mi önümüze böyle bir şey, 
gelmedi. Yok. Şimdi gelecek. Daha gelecek. Ama yok, gelmedi. 600 olur, 700 olur, hasılat 
paylaşımı, neye göre? Türk lirasına göre mi? Dolara göre mi? Bunu dolara göre yapamazsınız, 
kanun müsaade etmiyor, yapamazsınız. Çözüm nerede? Buyurun cevap verin. Sıkıntı var burada, 
şimdi yönetimdeki arkadaşları, yönetimdeki arkadaşları ben şöyle değerlendiriyorum, mümkün 
mertebe, mümkün mertebe, suya sabuna dokunmadan bu köprüyü geçmeye çalışıyorlar. Benim 
anladığım bu. Ama bu ne kadar zaman alır? Ne kadar sonra bu iş realize edilebilir. Ona bir şey 
söyleyemiyorum. Yalnız bir şey istirham ediyorum. Lütfen artık Florya ile ilgili fiyat konuşmayın. 
Lütfen hiç kimse bunu telaffuz etmesin. 600, 700’dü, Adnan Bey böyle söyledi, Taner Bey böyle 
söyledi, falan. Bunları unutalım arkadaşlar. Bunları unutalım. Bakın kendi elimizdeki malı kepaze 
ediyoruz. Yapmayalım böyle bir şeyi ne münasebet ne alakası var. Ha, efendi bitirmiş, efendim 
şu fiyata satıyormuş. Satabilir. Biz orada 1000 tane bina yapacağız, 1000 tane bina yapacağız. 
Bunun kolay olmadığını hepimiz bilmeliyiz. Çok kolay bir iş değil. Buraya girecek insanların 
alacağı riski de görmeliyiz. Benim babamın oğlu değil kimse, hiç vız gelir, tırıs gider, anlamam 
böyle şeylerden, ama şunu söyleyeyim, ciddi anlamda, ciddi anlamda, çok ciddi anlamda dikkat 
etmemiz lazım. Orası çok daha fazla para eder mi? Eder. Nasıl eder? Çünkü öbür adam şöyle 
yapmış bakın, 60 tane villa yapmış, yanımızda hemen, bitirmiş, şöyle %50 si zaten %60 ı bitmiş, 
%70 i bitmiş, elinde kalanlar, kendi malı, kendi malı ister satar ister satmaz. İster yatar ister 
kalkar. Tamamen kendi malı. Ama ben Galatasaray olarak, bir işe başlayacağım arkadaşlar, bir 
işe başlayacağım arkadaşlar. O iş ne? Oranın yapımı, ha bunu tartışırız, açık açık konuşuruz, 
tartışırız. Ama rakam telaffuz etmeyelim, ortada henüz bir şey yok. Bize intikal etmiş, biz şu anda 
kaç tane bina yapılacağını, kaç tanesinin hangi metrekare olduğunu, yani imara girmeyen 
kısımların ne olacağını, ödemelerin ne olacağını, bunların hiçbirini bilmiyoruz şu anda. Bunlar 
dosya ortaya çıktığı zaman, inşallah hepimize önceden gönderecekler, okuyacağız, biz de 
göreceğiz, bakacağız. Nedir o zaman karar vereceğiz. Ama lütfen rica ediyorum, bakın, rakam 
telaffuz etmeyelim. Rakam şu anda en kötü şey. Biz sıfırdan başlayacağız, adam zaten işini 
bitirmiş, 12 bin de ister, 15 bin de ister metrekaresine, bizim, bizim çok dikkat etmemiz gereken 
bir husus var. Bu işi bitirebilecek insanlarla bu işi yapmamız lazım. Kısa zamanda bu işi 
bitirtmemiz lazım. Bir de şöyle söyleyeyim, kimse afaki, hayali bir şey düşünmesin, ben 
inşaatçıyım, açık ve net söylüyorum beyler, Galatasaray Spor Kulübünün menfaatleri açısından 
böyle bir riski alma yetkisi yok, yeteneği de yok, imkânı da yok. Burayı biz yapamayız, unutun 
bunu. Bunu unutun. Böyle saçma sapan şey olmaz. Herkes kendi işini yapacak arkadaşlar, böyle 
saçma sapan şey olmaz. 6 senede, 7 senede bitmeyen, 10 senede bitmeyen hâlâ daha Riva var. 
Riva’yı konuşuyor muyuz? Riva’nın hesaplarını biliyor muyuz, soruyorum, Riva’da 130 tane daha 
malımız var, nasıl var? Daha başlanmamış ya, kabası bile yok ya. Kabası bile yok. 2 sene evvel 
değil, 4 sene evvel bitecekti. Niye bitmedi? İşte sıkıntılar burada bakın birbirimizle lüzumsuz 
çekişmeler yapacağımıza oturalım etraflıca müzakereler yapalım. Birbirimize ters gözle 
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bakmayalım, benim dediğim doğru, senin dediğin yanlış olmasın bunlar. Ama şunu söyleyeyim, 
bakın, Galatasaray Spor Kulübü, asla ve asla topun çizgiyi geçip geçmemesiyle ilgili olarak 
herhangi bir şey yapamaz, böyle bir plan olmaz. Top çizgiyi geçer veya geçmez. Çünkü şampiyon 
da tektir. Şampiyon da tektir, netice de bellidir. Eğer siz, herkese karşı normal oyununuzu 
oynuyorsanız, normal şekilde de davranıyorsanız, size kimse bir şey yapamaz. Siz aynı anda hem 
maçı kazanmak zorundasınız hem de prestijinizin üstüne prestiji koymak zorundasınız. Bunu 
yeter ki içinizden gelerek, isteyerek, yapmaya gayret edelim. Şimdi burada abuk sabuk şeyler 
oluyor, efendim işte Okan Hoca, Okan Hoca, Okan Hoca, beyler Okan hocayı niye tenkit 
ediyoruz? Okan hocanın tenkit edilecek bir tarafı yok. Okan hocanın tenkit edilecek bir tarafı 
yok, hakikaten yok. 10 tane memleketten gelmiş, 20 tane ecnebi var. Bunları idare etmenin ne 
demek olduğunu hiç düşünüyor musunuz? Hiç aklınızdan geçiyor mu? Sporcu psikolojisini biliyor 
muyuz? Atıyoruz, tutuyoruz, şöyle oldu, böyle oldu. İçimizde top oynayan arkadaşlarımız var, 
ben buradan görüyorum şimdi hepsini, hepsini görüyorum, söylediklerimde bir yanlış varsa, 
çıksınlar söylesinler. Futbolcu iki şey bilir arkadaşlar, iki şey bilir. Bir kendisine olan hocasının 
yaklaşımını bilir. Bir de aldığı parayı bilir. Onun dışında hiçbir şey beklemeyin, beklemeyin yani, 
bu kadar net. Bu kadar net. Ben sporun içerisinden gelmiş bir insanım, iyi kötü, bazı şeyler var 
ama söylemek bana yakışmıyor. Ben bu tip şeyleri sevmiyorum. Arkadaşlar, Okan hocaya 
mümkün mertebe destek vermek zorundayız. O adam gelmiş, bu adam gitmiş. Gelir, gider. 
Gidene güle güle güle, gidene güle, güle. Ama şunu söyleyeyim. İki sefer arka arkaya, bu takımı 
şampiyon yapmış bir adam, daha önceki mazisi de var. Tamam genç bir arkadaşımız, ufak tefek 
hataları var mı? Olabilir, olabilir. Ama bakın samimi söylüyorum, 25 kişilik, 30 kişilik grubu, 10 
tane ayrı ülkeden, 20 tane ayrı insanı bir kişi yönetiyor. Burada bir eksiklik var. Evet var. Var, 
bunu itiraf edeyim. Onunla yönetimin arasında birisine ihtiyaç var. Onunla yönetimin arasında 
birisine ihtiyaç var. Ama bu bir profesyonel olmalı, altını çizerek söylüyorum, ondan sonra da 
daha ileri gitmiyorum. Ama net olarak söylüyorum bakın arkadaşlar, Galatasaray Spor 
Kulübünün üstünde lüzumsuz yükler var, lüzumsuz yükler var. Bunlar sanki Galatasaray’a bir 
fayda sağlıyormuş. Arkadaşlar Galatasaray tek başına her şeye yetecek durumda bir kulüp, tek 
başına, benim ne inşaata ihtiyacım var ne ona ihtiyacım var, hiçbir şeye ihtiyacım yok. Şu anda, 
şu anda eğer Bankalar Birliği borcu olmasa, Bankalar Birliği borcu olmasa, bizim elimizde öyle 
imkân var ki, çok büyük bir imkân var. Sportifin altında pazarlama diye bir şirketimiz var.  
Yapılacak şey ne biliyor musunuz? Bir genel kurul kararı ile, son derece son derece hızlı, burada 
bir sermaye artışına gitmek lazım. En az %35 civarında bir hisseyi ihraç etmemiz lazım. Değeri 
ne? Bugün için söylüyorum size, bugün için, sportif a.ş.nin piyasa değeri, 15 milyar, siz %35 ini 
halka açarsanız, anında biter ne borç kalır ne harç kalır? Hiçbir şey kalmaz ve kimseye de başımızı 
eğmeyiz, onu da söyleyeyim, anti parantez bunu da söyleyeyim yani. Hiç kimseye de başımız 
eğri olmaz, gerek de kalmaz. Florya’daki arsada durur, gereği şekilde ihaleye çıkarılır. Ne 
gerekiyorsa o yapılır, ama biz, bakın bir masa dört bacak olduğu zaman çok sağlam. 3 bacak yine 
durur, iki bacak, duvara dayarsınız yine durur. Ama tek bacak ortada olduğu zaman, bir taraftan 
bastığınız zaman, öbür taraf kalkar. Bu çok doğru bir şey değil. Biz Galatasaray olarak bunları 
kaldıramayız. Bir sürü arkadaş, bir sürü daha doğrusu, taraftar diyelim. Taraftar bu kulübü 
yönetmez arkadaşlar. Taraftar bu kulübü yönetmez. Ama siz birtakım şeyleri, ona kanalize 
ederseniz, ona yol açarsanız, yani örnek veriyorum mesela, yani GSYİAD diye bir kuruluşumuz 
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var bizim, iş adamları derneği, ya bakıyorum iş adamları derneği, Galatasaray Spor Kulübünün 
stadının içerisine, merkezini taşımış. Ben de oradan geldim, ben de oradan geldim, çok da 
uğraştık, orası kurulurken, bir sürü işte arkadaşlarımız bilirler, çok eziyetler çektik, çok ciddi 
anlamda eziyetler çektik. Ama pes etmedik. Gelip kulübün içerisine yerleşip, özellikle Yönetim 
Kurullarına, şuraya, buraya adam sokmaya çalışmadık. Para değil, iş parada değil bakın, iş parada 
değil iş sistemde, bir sistem yok. Ona verirseniz, öteki de gelir, ben şu dernekten geldim, bana 
da yer verin. Eski sporcular bana da yer verin. Biliyorum. Biliyorum. Ondan sonra, herkes gelir 
ister arkadaşlar, böyle bir disiplin sağlayamazsınız. Bir kulübün gizli bazı şeyleri de olabilir. Ama 
adamın deposu buradaysa, bilmem nesi buradaysa, efendim bu insanları, burada kadromda 
muhafaza ediyorsam, o zaman ipin ucu kaçtı beyler yapmayın. Galatasaray bu kadar yani şöyle 
söyleyeyim, tribündeki arkadaşla ayran içebilirsiniz, sucuk ekmek de yiyebilirsiniz. Ama sahadaki 
sporcu ile Kırkpınar güneşi tutamazsınız arkadaşlar böyle yöneticilik olmaz. Böyle yöneticilik 
olmaz, altını çizerek bir kere daha söylüyorum. 3 gün sonra bir genel kurul var. 3 gün sonra genel 
kurul var, bu genel kurulda ben teşekkür ediyorum arkadaşlara, bugüne kadar yaptıkları, iyidir, 
kötüdür. Bunları hiç tartışmaya bile açmıyorum. Çünkü, olan olmuş, torba dolmuş. 
Arkadaşlarımız da gelmişler, bize bir hesap veriyorlar. Burada en önemli şey şu, Galatasaray’ın 
bu tip şeylere girmemesi lazım. Ben açık ve net söylüyorum. İbrasızlığı yaşamış bir insanım. Bana 
bir şey olmadı. Ama Galatasaray 2011 yılının Martından itibaren kırılma noktasına geldi ve hâlâ 
o kırılma noktasının, maalesef üzülerek söylüyorum, maalesef ceremesini ödüyoruz. Maalesef 
ceremesini ödüyoruz. Ben merak ediyorum, o masanın üstüne çıkıp, sandalyelerde çıkıp fırlayıp 
bağıran insanlar nerede ya, bir tanesi çıksın, ben buradayım desin. Ne oldu? Defolun gidin diye 
bağırıyorlardı, ne oldu arkadaşlar? Ne oldu? Galatasaray’a oldu. Galatasaray’a oldu, o tarihten 
itibaren çok şey değişti Galatasaray’da, bir sürü insan geldi gitti, Galatasaray’a layık mıdır değil 
midir, biraz evvel arkadaşlar söyledi. Omuzu düşük insanlar, evet. Bizimle alakası olamayacak 
bir sürü insan var ve söz sahibi bu insanlar Galatasaray’da. Hayretle karşılıyorum, üzülüyorum. 
Samimiyetle söylüyorum, üzülüyorum. Bakın Galatasaray’da her şey düzelebilir. Ama bir şeye 
çok hassasiyetle hepinizin üstüne basarak dikkat etmesi lazım. Ben çok kısa keseceğim kusura 
bakmayın, ağrım ciddi anlamda başladı, ama bitireceğim. Nokta koyuyorum. Benim için en 
önemli şey, en önemli, Galatasaray’ın prestiji, bizim markamız, hiçbir şeyle yıpratılacak değil, 
yükseltilecek bir marka. Bize emanet edilen markayı, çok yukarıya taşımak zorundayız. Eğer bir 
şey yapacaksak, bunu hep beraber yapmak zorundayız. Yani bir karaborsa olayı çıktı, karaborsa 
olayı çıktı, işte öyle oldu, böyle oldu, şöyle oldu, ne olduysa oldu, sonunda Başkan ben müracaat 
ettim, tamam, eyvallah, müracaat ettiniz. Ama ben olsam, ben olsam, yönetimin içindeki 
arkadaşların yerinde olsam ki, bir tek Ali Bey yaptı bu işi, Ali Yüce yaptı. İşin selameti bakımından, 
işin selameti bakımından, o koltuktan kalkarım, net açık söylüyorum. Çünkü orada oturmak 
demek, şu anda, kamuoyu nezdinde, benim de kafamda var, acaba niye hâlâ oradalar. Acaba 
niye hâlâ oradalar. Bu işin en temizi, bir geçen arkadaşlar, belirli bir süre de olsa, yedeklerle yer 
değiştirmesi olabilir. Beklesinler, ama lütfen bunu muhakkak yapsınlar bakın, bir çamur atıldı, 
bunun Galatasaray’ın üzerinde iz bırakmasına ben şahsen asla müsaade etmem, nereye kadar 
gidecekse gider, ama asla müsaade etmem. Hepinizi saygıyla selamlıyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
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Sayın Taner Aşkın’a hem geçmiş olsun dileklerimi iletiyorum. Hem de gayet rahatsızlığına 
rağmen bir divan üyesi sorumluluğu ile gelip, katkıda bulunduğu için, Başkanlık divanı adına da 
divan yönetimi adına da teşekkürü borç bilirim. 
Sayın Ayhan Özmızrak. Sonra Refik Arkan, Sayın Refik Arkan’a söz vereceğim. Sonra Ayhan 
Yeğinsu, 3 konuşmacıyı anons ettim. Nasıl? 11 konuşmacımız var. Hayır. Etmedim. Sayın Ayhan 
Özmızrak, sizi motive görüyorum. Divan moderasyonuna yönelik de eleştirilerinizi saygıyla 
karşılıyorum ama bu moderasyonda, soru cevap olmayacaktır. Bu oturumda olmaz. 
 
Ayhan Özmızrak 
Devam edeceğim. Daha başlamadım, başlıyorum. Daha başlamadım. Niye? O sizin görüşünüz. 
Biraz önce konuşmacıların sırasını söylediniz, Ayhan Özmızrak’tan sonra da Ertay Örmen, sonra 
da Refik Arkan dediniz. Şimdi benden sonra Refik beyi söylüyorsunuz. Bir şey söylemiyorum. 
Abiciğim bir dinlesen, geçen sefer de bana müdahale ettin, bilmeden ettin. Okumadan ettin, 
yanlış ettin. İspat da ederim. Derim. Derim. O zaman 2002 yılındaki, e, derim. O zaman 2002 
yılındaki proje yetki genel kurulu için hazırlanan kitapçığın Florya sayfasındaki inşaat 
metrekaresine bak, 2024 yılındaki aynı kitapçığın yine inşaat metrekaresine bak, aynı metrekare 
olduğunu göreceksin. Oradan bana o zaman 40 dönüm yoktu, inşaatın metrekaresi farklıydı 
dedin, aynıydı. Onu da okumamışsın abi, neyse. İşte görüyorsun, böyle konuşunca çözülüyor.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Hiçbir şey çözülmüyor. Kayıtlara da geçmiyor.  
 
Ayhan Özmızrak 
Geçsin, geçmesin. O sizin keyfiyetiniz. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Benim moderasyonum değil, Aykut Derkan önemli değil, Galatasaray’ın kurumsal hafızasında 
yüksek istişare heyeti olarak kurulan 1936’da 4 numaralı tüzükle kurulan yapı zamanla kulüp 
divanına, Divan Kuruluna evrildi. Benim de hasbelkader seçilmiş Divan Kurulu olarak başladığım 
yürüttüğüm moderasyonda, 88 yıllık bir geleneği taşıyor (ve değiştiriyorsunuz onu, onu giderek 
değiştiriyorsunuz. Şimdi ona başlarsak, Sayın Alp Yalman dönemine kadar divan toplantılarına 
Yönetim Kurulunun tam kadro böyle katılması da yoktu. Bırak böyle katılması, divan üyesi 
olmayan Yönetim Kurulu üyelerinin katılması ancak izne tabiydi. Zamanla bazı şeyler değişiyor. 
Tüzükte.) Siz buyurun devam edin. 
 
Ayhan Özmızrak 
Devam ediyorum zaten, tüzükte bir cümle var. Divanda son konuşma hakkı üyenindir diye, bu 
bir üstünlük, bir şey değil. Bir ruhu anlatmak için yazılmış bir cümledir. Yani divanın genel 
kuruldan farklı bir yapısı ve dinamiği olduğunu anlatmak için yazılmış bir cümledir. Ona da dikkat 
etsek, zaten ne olduğunu anlayacağız. Bak biraz önce, karşılıklı Sayın Bora Bahçetepe ile Eser 
arkadaşımın konuşmasından, eğer karşılıklı konuşulmasaydı, kapılar tamam, bir düğme ile 
remote kontrol hepsi açılıyor olacaktı. Öyle olmadığını biliyorsun, en iyi sen biliyorsun Başkan, 
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geçen sene 3 tane yazı yazdın, 114 numaralı bloğun çıkışındaki kapıların, bir kanadının maç 
çıkışında açılmadığına dair. Biliyorsun, 3 tane divana yazı yazdım, yaz ben takip edeceğim 
dediğin için. Hâlâ açılmıyor. Demek ki bu işler öyle olmuyor. Soru cevapla daha rahat gidiyoruz. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Evet. Buyurun devam edin, yalnız son söz üyeye aittir, doğru. Ama bizim 6 tane maddemiz daha 
var. Görüşmelerdeki genel düzeni açıklama, cevap hakkını, bunları düzenleyen, salona hitap 
etmeyi, kişilerle uğraşmamayı da şey yapan, ama vakit kaybetmemek için bunları şey 
yapmayacağım. Buyurun devam edin. 
 
Ayhan Özmızrak 
Buyurun ben buradayım zaten. Tamam. Peki. Şimdi rakamlar üzerinde çalışmayacağım, çünkü 
onu 3 gün sonraki olağan genel kurulda mali performansla ilgili yorumu yaparım. Denetleme 
kurulu raporuyla da ilgili bir şey söylenmedi, kimse söylemedi. Ben de söyleyemedim. Çünkü 
belki benim kabiliyetsizliğim, dün öğlen saatine kadar denetim kurulu raporu yüklenmemişti. 
Dün öğleden sonra yüklendiyse bilmiyorum. Dün sabahleyin. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Yüklendiği tarih belli.  
 
Ayhan Özmızrak 
İşte ben bu, Başkan bak bazı cümleleri duymuyorsun diyor Başkan, sen de duymuyorsun. 
Herhalde benim kabiliyetsizliğimden dedim. Benim kabiliyetsizliğimden bulamadım. 
Bulamadığım için incelemedim, inceleyemediğim için de Denetim Kurulu raporu hakkında bir 
şey söylemiyorum diyorum. Onu da okuyacağım, inceleyeceğim, neleri yazmış, neleri 
yazamamış veya yazmamış, onu da mali genel kurulda dile getiririz. 
Bir hafif Galatasaray’la biraz ilişkili ama buranın dışında bir konu, içimde olduğu için bunu 
söylemem lazım. Bu Paok maçına araba ile gelme gafletinde bulunan bizlere, taammüden o 
işkenceyi çektiren idareye taa aşağıdaki polis memurundan, en tepe nereye kadar gidiyorsa, 
hepsine sevgilerimi, saygılarımı, takdirlerimi, teşekkürlerimi yolluyorum, alsın kabul etsin. Bunu 
söylemesem içimde kalırdı.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Dikkat edin yalnız, 23 Ekim’deki maç 17.30 da şimdiden saygıdeğer divan üyelerimize ve  
 
Ayhan Özmızrak 
E, tabii, inşallah tekrarını yapar, ben de bir daha söylerim. Bu da kayda geçiyor ki, hakkımda dava 
açsınlar, teşekkür ettiğim için. Şimdi Sayın Can Çobanoğlu’nun değindiği noktaya ben de 
değinmek istiyorum. Federasyon seçimlerinde, yani futbol dışı branşların federasyon 
seçimlerinde, eğer Galatasaray kendi öz iradesini kullanmayacaksa, kullanamayacaksa, böyle 
delege filan seçip yollamanın ne alemi var. İdare delegeleri de kendi atasın, desin ki, Galatasaray 
adına da Ahmet, Veli, bilmem neyi, Galatasaray üyesi de olması gerekmiyor. 3 tane isim yazsın, 
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biz de onları onaylayalım, hiç olmazsa, biz isteyerek, aslında kabul etmemiş kişiye parmak 
kaldırmış, oy atmış olmayalım. Bari maşa olmayalım, bırakın kendi ateşlerini kendileri tutsunlar. 
Bugüne kadar bu böyle ve giderek koyulaşıyor, federasyonlarda artık delege yollamamamızı 
tavsiye ederim. 
Şimdi geçen divanda söylemiştim, sonra Başkan dedi ki, Ayhan’a bu dosyalarla birlikte yollayın 
dedi, bu 6 Temmuz’da verdiğimiz yetkinin metni hâlâ daha yazılı bir bütün olarak bir yerde yok. 
Ben de bir türlü var, işte Süheyl Batum ve arkadaşlarının önergesi var. Onu aldım, bunu aldım, 
bir yerlerden, Sağ olun siz de yardımcı oldunuz ama resmi olarak Galatasaray’ın bir yerinde, bir 
sitesinde, bizim verdiğimiz yetki neydi, neye yetki verdik, bilmiyoruz. Onu bir türlü bir yerde 
açıklamanız lazım. 
Şimdi karaborsa konusu savcılıkta, o ne kadar sürer, sürer. Peki bir Orhan Atik, Emir Kıvırcık olayı 
vardı. O bana verin, 3 günde çözeyim.3 gün. Ne oldu?  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Bu kişiler burada yok.  
 
Ayhan Özmızrak 
Ben o kişileri suçlamıyorum. O kişilerle ilgili.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Hayır, o kulübe intikal etti, yani bu konuyu burada dillendirerek 
 
Ayhan Özmızrak 
E, ben de işte intikal eden olay ne oldu, onu soruyorum Sayın Başkan. Ne Emir Kıvırcık haklı 
diyorum ne Orhan Atik haklı diyorum. Diyorum ki, böyle bir konu vardı, o yaklaşık 2, 3 hafta önce 
olayı incelemeye başladık dediniz. Bu 3 hafta sürecek bir şey değil, 3 günlük bir şey, ne oldu diye 
yönetime soruyorum. Ne Orhan Atik’e hesap soruyorum ne Emir Kıvırcık’a. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
İsimlendirmeye gerek yok. Akademi dersiniz, anlaşılır yani.  
 
Ayhan Özmızrak 
Peki, herkesin bildiği, o malum kişi, herkesin bildiği o malum kişi arasındaki sorun ne oldu? Onu 
sordum. Anlaştık mı? Bak. Tenvir olduk, mütemmim bilgi ile, ne güzel. Yönetim bilmiyor, 
Mehmet Bilen Bey biliyor.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Devam edin, buyurun. 
 
Ayhan Özmızrak 
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Ha, onu da sizden alayım peki. Başka çizgi çizecek var mı? Ne dedim? Hayır, ne? Evet. Ben 
suçladım mı? Ben de sonucu, yönetim kalksın, biz o işi inceledik, Orhan Atik’in hiçbir suçu yoktur, 
yanlıştır desin. Bitti.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Siz sorunuzu ilettiniz, saygıdeğer yönetim, dikkate alacaktır. 
 
Ayhan Özmızrak 
Yalnız bu değil, futbol okullarıyla ilgili epey koku ve duman var, inşallah onların ateşini aramak 
da bize düşmez. Bir diğer konu, bu sırt reklamı. Ben niye o firmaya verdiniz, baktınız mı, 
bakmadınız mı demiyorum. O sizin kararınızdır. Benim karşı çıktığım, niye dik durmuyorsunuz? 
Önce çıktınız, bu gayet normaldir, kaç tane spor şirketinin sponsorudur, biz her şeye baktık ettik, 
bu böyle devam edecek dediniz. İki gün sonra, askıya aldık dediniz, 3 gün sonra iptal oldu 
dediniz. Biriniz kalktı, paranın yarısını aldık dedi, yönetimde, televizyonda, Başkan çıktı, 5 kuruş 
almadık dedi. Hangisi doğru? Peki. Hiç 5 kuruş almadıysak, Rize maçında niye adamların ismini 
sırtımıza yazıp çıktık? Aldıysak, parayı geri ödedik mi nasıl ödedik? Yani biraz dik duralım, bunlar 
güven sorunu. Bunlar yönetimin söylediklerinin tartışılmaması gerekir, onların olduğu gibi doğru 
kabul edilmesi gerekir, ama yönetim kendi içinde çelişkili beyanlar verirse, maalesef biraz 
güvensizlik artıyor. 
Şimdi son olarak geçen ay demiştim, mağazacılıkla ilgili de bazı şeyler söyleyeceğim diye, o 
konuda sizden bir süre daha izin isteyeceğim. Çünkü çalışmalarım bitmedi, elde epeyce veri var, 
yani bu etik hatta gelen şikayetler, daha önce hukuk departmanı onayı olmadan işleme 
alınmayan üretici sözleşmelerinin artık bu hassasiyetin görülmemesi, gösterilmemesi, bazı 
sözleşmelerin hukuk departmanı onayı olmadan, işleme konması gibi noktalar var. 2023 
Mart’ına kadar bizimle hiç çalışmamış bir firmanın 2023 Mart’ından itibaren, öncelikli bir firma 
neredeyse haline gelip, ödemelerde de ayrıcalıklı bir firma haline gelmesi gibi konular var. Bu 
konuda duyumlarım var, elimde bazı bilgiler, belgeler var ama onları dört dörtlük hale 
getirmeden sizle paylaşmayacağım. Bu konuda denetleme kurulunun ihbar üstüne başlattığı 
inceleme nerelere ulaştı, 2023 Ocak ayı itibariyle istediği halde belgeleri, 2023’ün 1 
Haziranından itibarenki belgeler mi verildi, bunları da o konuşmamı yaptığım zaman, hep 
beraber tartışırız. Hepinize saygılar sunarım.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Genel kurulu kurtardık diyebiliriz yani. Peki. Arkası yarın. Şimdi değerli hazirun, ben şu noktaya 
açıklık getirmek istiyorum. Tüzük tadil genel kurulundan önce, nihai metin yayınlandığında, 
kurul süreleri olarak, Divan Kurulunun süresi 3 yıl olarak kalmıştı, bunun şahidi olan yönetimde 
de komisyonda da arkadaşlar var. Ben bizzat müdahale ettim. Kendim o tüzük tadil 
heyetindeyken, Divan Başkanlığının görev süresinin de 3 yılda kalmamasını, kendimize 
hasbelkader bir avantaj sağlamamızın etik olmadığını, dolayısıyla diğer kurul süreleriyle birlikte, 
2 yıla indirilmesini ve metindeki tadilatı bizzat ben müdahale ettim, Divan Başkanlığından, 
komisyonda olan bir üye olarak, bu konuyu da ben açıklamış olayım. Bu doğrudur, yanlıştır ama 



37 
 

ben etik olduğunu düşünüyorum. Farklı görüşlere de saygımız sonsuz. Şimdi Sayın Refik Arkan 
buyurun, sonra Sayın Ayhan Yeğinsu, sonra Sayın Ömer Saim Oğuz. Üçer, üçer anons ediyorum. 
 
Refik Arkan 
Tüm Galatasaraylılara saygılarımı sunarım. Önce geçen sene bize büyük bir başarı temin eden, 
sportif başarı temin eden Yönetim Kurulu üyelerine, Başkanımıza çok teşekkür ederim. Artı, bazı 
eleştirileri yaparken, arka planını da göz ardı etmemenizi öneririm. Çok zor bir süreçten 
geçiyoruz. Bunun idraki içinde olalım. Kulübün harcadığı 1 lira için, 2 lira hasılat elde etmesi 
lazım. Bütün bu zorluklara rağmen, bugüne kadar bu Yönetim Kurulu hiçbir ödemesini 
geciktirmeden, futbolcular ve Bankalar Birliği dahil, yerine getirdi. Çok zor bir şartlar altında 
getirdi. Bunu göz ardı etmeyelim ve ben bu konuda gösterdiği başarıdan dolayı Yönetim 
Kuruluna teşekkür ediyorum. Şimdi maalesef yönetimdeki bu genelde, epeydir devam eden bir 
rahatsızlığımız, yönetimin en ufak bir şeyine, bir ses çıkarttığınız zaman, bu yanlış dediğiniz 
zaman, aa, bu muhalif, işte herkes, her dakika yönetimi pohpohlamakla hayatını geçiremez. 
Bilakis bu uyarıları yapan arkadaşları sırtımızda taşımamız lazım. Çünkü yönetimin yanlış 
yapmasını önlemek arzusundalar. Yönetimin başarısı için çaba harcıyorlar. Biz bu gözlükle 
bakarsak, bu işin için çok zor çıkarız. Şimdi gelelim konulara, Denetim Kurulu raporu, tüzükteki 
süre içinde verilmedi, internet sayfasına yüklendiğine dair yazı geldi, saatlerce uğraştım, orada 
çıkan metinde Denetim Kurulu raporunun orada olduğu yazıyordu, 4 saat uğraştım, şirketi 
aradım, ben beceremiyorum, teknik adamlara sordum, onlara şifremi verdim, suç yaptım, 
şifremi verdim, açabiliyorsanız bana bildirin dedim, açamadılar, ertesi gün geldim kulübe, 
dilekçe verdim. Neden verdim? Elde belge olsun diye. Veremediler. Bana denetleme kurulunun 
raporunu veremediler. Şimdi yönetimin asli görevi, tüzüğe uyacaksın, tüzüğe uyacaksın, bir defa 
tüzüğü delmekle bir şey olmaz zihniyetinden kurtulmamız lazım. Yönetmeliklere uyacaksın, 
bakın net söylüyorum. Bu konu burada açıldığı için, statta herhangi bir kimseye yer tahsis etmek, 
tüzükten alınan yetkiyle olur, açın Yönetim Kurulunun, genel kurulun görevleri maddesini 
okuyun. Burası, affedersiniz, yanlış anlamayın, yani biraz dingonun ahırına dönmüş, herkes 
geliyor, burada bir yer alıyor. Böyle bir şey yok. Gençlik spor genel müdürlüğünden yapılan 
sözleşmede, bu tahsisler yasak. Buna rağmen, her gelen burada şey ediyor. Ben de yarın bir 
dernek durayım, geleyim o zaman bana da bir yer verin. Böyle bir şey yok. Her derneği kuran, 
kendi imkânlarıyla kendi başının çaresine bakacak. Nerede görev yapacaksa, orada yapacak. 
Faaliyet raporunda pardon Denetim Kurulu raporunda, 12 tane, 13 tane yönetime rapor verdik 
diyor. Açar bakarsın. Konuların da bazılarını yazmışlar. Peki, bu raporlar karşılığında ne yapıldığı 
ne izahat yapıldı, bilen yok. Faaliyet raporunda da yok. Bu raporların karşılığında ne işlem 
yapıldığı yok. Denetim Kurulu farzımuhal konuşuyorum, burada bir yolsuzluk var, burada bir 
düzensizlik var diye bir rapor verdi. Yönetim Kurulu ne yaptığını, bize faaliyet raporunda 
söylemek zorunda. Yok. Ben Denetim Kurulu raporunun bakın, ben Ömer beye teşekkür 
ediyorum. Çünkü benim kulübe verdiğim dilekçeye karşı, beni arayan tek kişi Ömer Bey, izahat 
verdi, işte gecikmenin sebebi, gecikmenin sebebi çok basit, bağımsız denetim şirketi, raporu geç 
verdi diyor. Ya bağımsız denetim şirketi nasıl geç verir? O zaman geç verdiyse, ona ödenecek 
ücretinden keseceksiniz. Keseceksiniz. Adam zamanında görevini yerine getirmemiş, 
profesyoneller yeteri baskıyı kuramamış. Bu denetim kurulu raporunun geç verilmesinden 
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dolayı, Yönetim Kurulu herhangi bir kişiye, herhangi bir yaptırım yaptı mı? Yapmadı. Yapacağını 
da zannetmiyorum. 
Şimdi şeyle ilgili de üyeliklerle ilgili ben bir dilekçe daha verdim, herhalde Sayın Genel Sekreter 
Başkana iletmiştir. Bu dönem zarfında 15 tane Başkan kontenjanından üye olabilir. Olabilir, 
hiçbir zaman itirazım yok. Ama Başkan kontenjanından üye yaparken, biraz daha titiz 
davranılması gerektiği düşüncesindeyim. Ben 51 senedir iş hayatının içindeyim, inanın bana 
oradaki 15 kişiden bir tanesini ne medyada ne de gazetede adını görmedim. Ne yaptıklarını, yani 
bunun Galatasaray’a ne katkı sağlayacağını göremedim. Ben sizden rica ediyorum. Yönetim 
Kurulundan, eski dönemlerde yapılan Başkan kontenjanındaki üyeleri bir tetkik etsinler, bunlar 
danıştay üyesi, Yargıtay üyesi, ordu kumandanı, genel kurmay Başkanı, büyükelçi, ödül 
kazanmış, yazar, ressam, bu tip toplumun önde gelen isimleri. Dolayısıyla ben cevap vereceğini 
zannetmiyorum yönetimin, çünkü kişisel verileri koruma kanunu diyecekler. Aslında ona da tabi 
olmadığını söyleyeyim. 
Taner abi burada söylediği için söylüyorum. Bu denetleme kurulu raporunda ve faaliyet 
raporunda bu karaborsa işiyle ilgili bir tek satır yok. Yok. Bu hangi dönemde yapıldı bu işler, 
olmuş. Olup, olmadığı da belli değil. Ama hiç olmazsa, yönetim denetleme kuruluna bir görev 
verdiğini ifade etti. Bu konuyu tetkik et dedi. Hangi döneme ait bu? 31 Mayıstan sonraya ait 
değil ki, bu olaylar, 31 Mayıstan öncesine ait, ama ortaya atıldığı iddia, 31 Mayıstan sonra, 
dolayısıyla denetleme kurulunun görev zamanı içinde, ben beklerdim ki iki satır da bu konudan 
bahsetsin. Ne olmuş, süreç? Şu olmuş, bu olmuş. Şimdi son olarak bitiriyorum, son. Ben 
yönetimin arkasındayım, destekliyorum. Bu projelerin içinden çıkmamız lazım, vakit 
kaybetmememiz lazım. Her şeyin açık olması lazım, iki tane daha söyleyip bitireceğim. Bir tanesi 
bu Florya meselesi, bakın Sayın Başkan, lütfen sizden rica ediyorum. Bu Florya konusunda hasılat 
paylaşımı lafını etmeyin. Etmeyin. Bu yanlış. Etmeyin. Ben size bunu arz edeceğim, etmememiz 
neden gerektiğini arz edeceğim. Arz ettim de. Ama orada genel kurulda bütün uyarılarımı 
yaptım, bu konuyla ilgili ve içeriye de geçtim, arkadaşlardan da rica ettim. Şuraya bir tek, iki 
kelime ilave edin dedim, dediler ki şimdi tekrar imzaya açacağız, ben Başkanla, Başkan adayıyla 
o zaman, hocamla görüştüm, onu da ikna ettim, anlattım ve o cümlenin oraya konmasının ileride 
bizi birçok sıkıntıdan kurtaracağını iddia ettim, hâlâ ediyorum. Biz hasılat paylaşımı 
sözleşmesiyle bu işin içinden çıkamayız. Bunun gerekçelerini şimdi burada arz etmek 
istemiyorum. Bir de en son, bakın bu karaborsa olayı, her yerde konuşuluyor. Ben uzun süre 
devlet memuriyeti yaptım, bu işin de nasıl olduğunu bilirim. Ben bu işte adı geçen arkadaşların, 
geleceği için söylüyorum. Bu arkadaşlar bu görevden belli bir süre kenara çekilmelerinde kendi 
gelecekleri için, şahsiyetlerinin zarar görmemesi için, bunu yapmalarını tavsiye ediyorum. 
Bunun arkasından yönetimin de yapması gereken bir şey vardı, onu maalesef geç kaldılar. O gün 
bu konu ortaya atıldığı zaman, derhal bilgisayar kayıtlarına el konulmadıydı. Bunun usulü budur. 
Bana bunun dışında kimse bana bunu ikna ederek konuşamaz. İkna edemiz. Çünkü bu işi 
biliyorum, nasıl yapıldığını da biliyorum. Senelerim bu işin içinde geçti. Hepinize saygılar 
sunuyorum. Genel kurulun önümüzü açacak bir şekilde bitmesini temenni ediyorum. 
Saygılarımla. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
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Sayın Refik Arkan’a teşekkürler. Sayın Ayhan Yeğinsu buyurun. 
 
Ayhan Yeğinsu 
Galatasaray divan üyesi, Sayın hanımefendiler, beyefendiler, hepinizi saygı ve sevgiyle 
selamlıyorum. Konulara girmeden önce, benim çok önemsediğim bir farklı bir şeyi söyleyeceğim, 
mali konular veyahut da değil, o da şu. Bundan 2 sene kadar önce, yine aynı konu üzerinde 
konuştuğum da ki bu konu, kulübün renkleri ve alameti farikasıydı. Alameti farikayla ile ilgili 
olarak değişikliği herhalde Başkanım gerekli şeyleri verdi. Değişti ve Galatasaray’ımızın armasına 
kavuştuk. Geçen seneden beri, bütün formalarda Galatasaray’ın olması gereken arması var. 
Tüzük madde 2, aynen şöyle diyor. Kulübün renkleri sarı kırmızı, yani bu kulübün renklerinin 
başka bir renk olması söz konusu olamaz. Madde 3’te şunu söylüyor, ki iyi anlaşılsın diye onu da 
söylüyorum. Kulübün adı, amacı, renkleri ve alameti farikası hiçbir nedenle değiştirilemez. Şimdi 
beni çok rahatsız ediyor, değerli Galatasaraylılar, biz bizim formamızın rengi ne? Kaç senedir 
sahaya çıktığımız. Turuncu-bordo, ya yani sarı kırmızı renklerin ve renklerle yapılacak dizaynlar, 
şunlar, bunlar kalmadı da turuncu-bordoya mı geçtik. Lütfen bu konuda da gerekli hassasiyeti 
gösterip artık sarı kırmızı formamıza da kavuşalım lütfen. Bunu Dursun Başkanımızdan özellikle 
rica ediyorum. 
Değerli Galatasaraylılar, mali tablolara ben baktığımda, çok ciddi iyileşmeler olduğunu 
görüyorum. Ciddi borçlar ödenmiş, faizleriyle de beraber, dolayısıyla yönetim hakikaten çok 
doğru bir yolda bu konuda ilerliyor. Dolayısıyla bu konuda yönetime teşekkürlerimi, bir 
Galatasaray üyesi olarak, iletmek istiyorum. Tabii ki mali genel kurulda cumartesi günü bunların 
bütün detayları da konuşulacak ama bunu da göz ardı etmemek lazım. 
Şimdi buraya kadar gayet iyi. Yönetimin bu şeyleri var. Ancak bizim en büyük sorunumuz, bu 
sene Şubat ayında yapmış olduğum konuşmada da söylediğim futbol. Futbol bir karadelik 
demiştim Şubat ayında, evet ve futbol maalesef bu karadelik olmakta devam ediyor. Çok ciddi 
paralar harcıyoruz. Doğru, yanlış. Bunları da zamanı gelince tartışırız ama değerli 
Galatasaraylılar, Florya bir tane, başka Florya yok. Florya’dan aldığımız şeylerle borçları ödedik, 
paralarla. E, sonrası ne olacak? Ve planımız var mı? Olduğunu zannetmiyorum ama bir kere 
zaten Florya’nın gerçekleşmesi nereden bakarsanız bakın, 30 ay gibi bir süreci alacak, önden bir 
para aldınız, Bankalar Birliğini kapattınız, sonrası ne? Bu şekilde harcamalarla transferlerde 
devam edersek, eh, bundan belki 3 sene sonra, belki 5 sene sonra bir Florya’ya daha ihtiyacımız 
olabilir. Dolayısıyla benim ısrarla söylediğim ve 2002 senesinden beri ısrarla söylediğim bir şey 
var. O da alt yapı, alt yapı, alt yapı. Bizim kendi çocuklarımızı yetiştirmemiz lazım. Hem bunları 
kendi takımımızda, futbol takımımızda kullanmamız lazım, hem de bunlardan gelir elde 
edebilmemiz lazım. Yurt dışına satarak veyahut da yurt içine satarak. Bunu yapmadığımız 
takdirde bu döngü dönmez. Çünkü bu seneki transferlere bakıyorum, yani ne diyeceğimi 
bilemiyorum. Şimdi Norwich City’den birisini aldık, Sara diye, ya iyi güzel de, kim nasıl bu paraları 
ödedi? Adamın ederine bakıyorum. Adamın ederi, 6,5 milyon paund, hadi buna diyelim 7 milyon 
Euro. E, biz vermişiz 18. Nasıl oluyor bu? Başka birisini daha aldık, adamın ismi Jelert, ben 
göremedim, adam yok ortalarda. Bir tek son maçta, 90+2’de mi, 90+3’te mi oyuna alındı. Adama 
sadece bonservis ücreti olarak 9 milyon Euro ödemişiz. Ya, değerli Galatasaraylılar, bizim böyle 
bir lüksümüz var mı? 9 milyon euroluk bir adamı alacağız, kenarda oturtacağız. Biz ne Real 
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Madrid’iz ne Manchester City’yiz ne Bayern Münih’iz, yani o takımlarda belki böyle adamlar 
alınır konulur bir kenara ama bizim bu konuda çok dikkatli olmamız lazım. Neye göre, bunun 
planlaması ne? Neye göre bu transferler yapılıyor? Daha da komiğine geleceğim, çok özür 
dilerim. Son dakikada Sallai diye bir futbolcuyu transfer ettik. Bakıyoruz, Yönetim Kurulu üyesi, 
bu konuyla ilgili Yönetim Kurulu üyesi ve genel menajer İtalya’ya gidiyorlar bir futbolcuyu 
almaya, 3 gün orada, özel uçak ve onlar bekliyorlar, ediyorlar bu futbolcuyu alamıyorlar, Dursun 
Başkanım telefon ediyor, almadan gelmeyin diyor. Ama onlar bu herhalde direktifi yanlış 
anlıyorlar, bu adamı alamıyorlar ama Sallai diye bir adamı alıp geliyorlar. Verdiğimiz para, 7 
milyon Euro. Yani bu işler plan program dahilinde olmadığı takdirde, yarın öbür gün biz bir 
Florya’ya daha ihtiyacımız olacak. Gayrimenkuller de kalmadı aslında. Nereden nereye 
geleceğimizi, artık sizler oturun, düşünün. Ve buna karşı ne tedbirler alınmanın gerektiğini de 
hep birlikte, el birliğiyle çözelim.  
Değerli Galatasaraylılar, bir diğer konu, sicil ve üyelik. Şimdi bu konu işte özel bir genel kurul 
yapalım diyorlar, işte birtakım şeyler yapalım, bunlarla çözelim filan diyorlar ama bu konu kolay 
kolay çözülmez. Bu konunun çözülemeyeceğinin en büyük sebeplerinden bir tanesi, mevcut sicil 
Başkanı, geçen ayki toplantıda bir sunum yaptı. Bu sunumda da gayet güzel diyor ki, işte bu üye 
çocukları, şunlar, bunlar, üye oluyorlar ama gelmiyorlar, ne toplantılara katılıyorlar, ne bir şey, 
gayet güzel de böyle, agraflarla, şunlarla, bunlarla gösterdi kocaman ekranda, lisedeki ekran 
büyük, burada göremiyorsunuz.  
Peki, son 3 senede yani Dursun Başkanın bir önceki 2 senesi ve şu andaki seneyi de alırsak, 3 
senede, 750 artı liseli artı diyorum, çünkü tam rakamını söylesem de olur, söylemesem de olur, 
çünkü küsuratı var, 750 liseli üye yapıldı. Çok güzel. Peki, bu 750 üye acaba kaçı katıldı bu 
toplantılara, genel kurullara veyahut da diğer toplantılara, kaçı katılmadı. Bununla ilgili bir 
sunum izledik mi, izlemedik. Ama oradaki rakamın da verilen rakamdan çok farklı olmadığını ben 
size söyleyeyim. Bu konuyla ilgili daha önceler, Sayın Hayrettin Kozak bir sunum yapmıştı ve 
orada da herkese göstermişti. Buradaki durum maalesef iki şeyde de aynı. Şimdi burada çok 
ciddi bir konu var. Bakın bu konuyu daha önce de ben gündeme getirdim ama böyle sonlarda 
konuştuğum için, genelde boş salona konuşuyorum. Televizyonun başındakiler de sıkılıp 
ayrılıyor, kimseler farkında değil. O da şu. Değerli Galatasaraylılar, liseden ve de sporculardan 
hiç sorgusuz, sualsiz üyeler aldığımız için, bu üyelerin içerisinde Fenerbahçeliler veyahut da 
Beşiktaşlılar ya da Trabzonlular ya da başka takımı tutanlar da Galatasaray Spor Kulübüne üye 
oluyor. Çünkü araştırmıyoruz. Daha doğrusu, araştırmıyoruz dersek, çok doğru değil. Araştırmak 
istemiyoruz. Çünkü o insanlar, o insanlar bu kişileri üye yapan, üye yapılmasını isteyenler 
tarafından ileride genel kurullarda veyahut da başka yapılacak toplantılarda kullanılacak. Adı 
bunun bindirilmiş kıtalar. Sayın Başkanım, ben bunu söylediğim zaman, bundan 2 sene önceydi 
tahmin ediyorum, dedi ki ya böyle bindirilmiş kıtalar filan yok. Şimdi var yoku, ben size bu 
Cumartesi günü göstereceğim Başkanım, hem de yanınıza gelip, bakın diyeceğim, şuraya bakın, 
bindirilmiş kıtalar var mı yok mu? Dolayısıyla bu Galatasaray’daki üyelik konusu çok büyük 
sıkıntı. Şunu da söylemiştim, isterseniz, her sene 400 tane liseden üye alın. Bunda hiçbir sorun 
yok. Ama bu kulübün DNA’sını değiştirecek, bu kulübü maalesef ve maalesef içerisine diğer 
takım sempatizanlarını veyahut da tutanları sokmayın dedim, almayın. Yani illaki onlar size, el 
kaldıracaklar diye bu insanları nasıl yaparsınız üye? Ha, şunu da hatırlatayım. Kemerburgaz’da 
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yapılan toplantıda Sayın sicil Başkanı çıktı bana dedi ki, sen dedi iftira atıyorsun, müfterisin dedi, 
Allah Allah, süper. Ama 2 ay sonra ben çıktım, burada bunun ispatını yapmaya çalışıyordum ama 
sadece sözde kaldı, sözde kaldığı için de yine böyle sonlarda konuştuğum için pek anlaşılmadı. 
Maalesef Sayın Divan Başkanım da benim göstermek istediğim slaytları burada göstermemi 
engelledi. Bunları gösteremezsin dedi, göstermedim. Orada Fenerbahçe logolarını görecektiniz 
ve neler söylediklerini o arkadaşların görecektiniz. Bu bir hakikat. Bunu liseli herkes biliyor. Liseli 
herkes biliyor, bunu liseli olmayanlar da biliyor ama bu konuda hiçbir tedbir alınmıyor. Bakın 
bana kaç kere sen liseye karşısın, işte şöyle, böyle, bir sürü laflar ettiler, lise düşmanı dediler 
filan, ya bırakın, geçin bu işleri. Burası Galatasaray Spor Kulübü. Galatasaray Spor Kulübünde 
Fenerbahçelinin ne işi var ya? Ya birisi Allah rızası için bana izah etsin, siz nasıl bir Fenerbahçeliyi 
buraya üye yaparsınız? Yarın öbür gün bunlar artarsa ne olacak? Hadi bakalım. Ayıklayın pirincin 
taşını. Bu konuda, bu konuda çok ciddi olarak yönetime bir görev düşüyor. Bütün o alınanları, 
tek tek üzerinden geçip, hangisi Galatasaraylı, hangisi değil, bunları tespit etmeniz lazım ve bana 
göre, bana göre, bana müfterisin diyen, sicil Başkanının da o koltukta oturmaması lazım. Ben 
çünkü burada ispat ettim. Ben burada ispat ettim. Fenerbahçelileri üye yaptığına, hatta şunu da 
söyledim, bakın dedim, size dilekçe verilmiş, bir üyemiz dilekçe vermiş. O dilekçe ne oldu? 
Kayboldu. Ama kulübün kayıtlarında var, kaybolmaz. O dilekçede kimin ve kimlerin Fenerbahçeli 
olduğuna ve onların üye olduğuna. Peki, buna niye cevap veremediler? Aynı kişi, aynı kişi, yani 
aynı üyemiz sadece sicil kurulu Başkanına değil, bütün sicil heyetine de yazmış, bakın böyle böyle 
diye, ne oldu o insanlar? Hâlâ Galatasaray üyesi, hâlâ geliyorlar, bizim genel kurulumuza 
katılıyorlar, nasıl oluyor bu? El kaldırıyorlar. Bu konu Başkanım çok ciddi, bakın, bu konuda size 
de çok doğrular söylendiği kanaatinde değilim de onun için üstünde bu kadar durdum.  
Değerli Galatasaraylılar, son konum da Başkanımızın ısrarla 2, 3 senedir söylediği, sevgi ortamı, 
birlik, beraberlik. Sevgi ortamı, birlik beraberlik, elimizden gelen her türlü yardımı yaptık. 
Elimizden gelen her şeyi yaptık. Bu ortam sağlanabilsin diye. 2 sene hiçbir şeye sesimizi 
çıkartmadık ama bu ortamı bozanlar, Galatasaray’ı bölenler, maalesef ve maalesef rahat 
durmuyorlar. Siz istediğiniz kadar, birlik, beraberlik deyin, sevgi ortamı deyin. Sizin hiç kusura 
bakmayın Başkanım, sağ kolunuz o koltukta oturduğu müddetçe ve sizin sicil Başkanınız o 
koltukta oturduğu müddetçe, bu kulüpte maalesef ve maalesef sevgi, barış ortamı olmaz. 
Onların çok farklı bir gündemleri var. O gündemlere göre hareket ediyorlar, size de doğru şeyleri 
ilettikleri kanısında değilim. Ama siz sağ kolunuza güveniyorsunuz, güvenmeye devam edin, 
ancak o koltukta oturamaz, bir Galatasaray Başkanına ve de Yönetim Kurulunu bu kulüpten ihraç 
ettirmeye çalışmış bir kişi o koltukta oturamaz. Bu kadar net. Bugüne kadar sabrettik, sesimizi 
çıkartmadık, ama olacak iş değil, olacak iş değil. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Kendi adınıza konuşursanız, daha iyi olur. Yani bir grup adına konuşuyorsunuz, sabrettik. Yani 
ben sabrettim olarak alıyorum.  
 
Ayhan Yeğinsu 
Vallahi burada ne var onu anlamadım Başkanım. Yani  
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Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Ayrıştırıcı üsluplar, yakışmıyor.  
 
Ayhan Yeğinsu 
Ayrıştırıcılığı ben yapmıyorum. Ayrıştırıcılığı yapanlar, maalesef bu kulübün içerisinde, perde 
arkasında çalışmaya devam ediyorlar. Başkanıma da diyorum ki, şu, bakın bu konuda dikkatli 
olun. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Peki, ben sözünüzü kesmeyeceğim. Şu belgeyi bir verseniz, çünkü disiplin kurulu kararı olmadan, 
farklı kulüp aidiyeti olanlar işte paylaşımları vesaire direk kayıtlarının silinmesi lazım. Bizim 
şeyimiz açık, sildik de geçmişte. Silindi yani, ben silmedim. 
 
Ayhan Yeğinsu 
Başkanım siz kardeşlerinizi korumaya devam edin. Ama bakın, bakın 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Benim herkes kardeşim, ben sevgi doluyum. 
 
Ayhan Yeğinsu 
Bakın, bakın, siz kardeşlerinizi korumaya devam edin. Bu konunun ciddiyetine vakıf olmadığınız 
takdirde, bu kulübü ben 10 sene sonra hiç tanıyamam. Biraz önce Can Çobanoğlu başka konuyla 
ilgili bunu söyledi. Ben de bunu söylüyorum. Bu kulübe Fenerbahçelileri, Beşiktaşlıları veyahut 
da diğer kulüp sempatizanlarını üye yapamazsınız. Nokta. Bu kadar net. Burası Galatasaray Spor 
Kulübü.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Bunun aksi düşünülemez. Lütfen. Boğaç bey, lütfen. Lütfen Sayın konuşmacı devam etsin, 
toparlayın lütfen. 
 
Ayhan Yeğinsu 
Konuşmama dikkat edin. Lise ve sporcular dedim. Lise ve sporcular, bu kadar net. Siz hadi hadi 
deyin, benim kadar incelemiş olsaydınız bu işin farkında bile değilsiniz. Siz neyse, ikili 
konuşmayalım. Bu işleri çok yaptık da bu işleri çok yaptık da. İspatı çok da ispat da yapıldı ama 
hasır altı edildi, hasıl altı. Neyse ben söyleyeceklerimi söyledi. Dursun Başkanım, notlarını da 
aldı, çok net söylüyorum. Bu sevgi ortamı, birlik beraberliğin olması için, herkesin birbirine 
kenetlenmesi lazım. Hepinize iyi akşamlar diliyorum. Teşekkür ediyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Ayhan Yeğinsu benimle ilgili orada bir rakip kulüp aslında rakip sayılamayacak bir kulüp, 
logoları olduğu için ben müdahale ettiğimi hatırlıyorum. O bilgi, belgeler, yönetim, denetim ve 
bilgi mahiyetinde, çünkü bizim o konuda yaptırımımız yok. Divan Kuruluna, Divan Başkanlık 
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heyetine verildiği takdirde, bu işi gayet şeffaf, farklı kulüp aidiyeti varsa, tüzüğümüz gereği, 
zaten o insanların, bakın liseli, lisesiz, sporcu hiçbir şey olmadan, bu kulüp, bu aile ortamında, 
Galatasaray Spor Kulübü çatısı altında yerleri yoktur yani. Direk ihraç. Yani disipline de bağlı 
değil, direk ihraç. Ben, benim önerim, yani çok şey yapmayalım. O belgeleri ben görmedim, ama 
görmek isterim açıkçası. Yani geçmiş tarihli de olsa. Evet. Tabii ki. Yani çünkü duyum ve şey değil, 
belgelerle (ben mikrofondan da söyledim, duyum veyahut da dedikodu değil, benim bu zamana 
kadar ne zaman dedikodu ile çıkıp da laf ettiğimi gördünüz?) Hayır, ben öyle bir şey demiyorum. 
(Ben belge olmadan hiçbir zaman konuşmam. Her şeyi kulüpte detay raporları görmüyoruz. 
Saygıdeğer hazirun, Sayın Ayhan Yeğinsu 8’inci konuşmacımızdı, kalan konuşmacıları sırayla 
okuyorum. 9’uncu sırada Sayın Ömer Saim Oğuz buyurun. 10’uncu sırada Sayın Ertay Örmen, 
11’inci sırada Sayın Aykut Uzunoğlu, 12’nci sırada Sayın Yalçın İpbüken. Buyurun. 
 
Ömer Saim Oğuz 
Sayın Başkan, Yönetim Kurulu üyeleri, Sayın Divan Başkanı ve üyeleri, sevgili Galatasaraylılar, 
vakit çok geç oldu. Biraz tartışmalar vesaireler de oldu. Ben konuşmama bir fıkra diyebilirsiniz, 
fıkra ile başlayacağım. Hava birazcık belki yumuşar. Efendim konu Amerika’da geçiyor. Global 
bir şirketin satış temsilcisi, seyahatten geliyor trene binerken arkadaş, şapkasını rüzgâr geliyor 
uçuruyor, peşinden koşuyor yakalayamıyor. Ofise geliyor, masraf raporunu yazacak. Şapkayı da 
yazıyor. Masraf raporuna. Patronu alıyor bakıyor diyor ki, ya diyor, şapkayı masraf raporuna 
yazamazsın, cevabı ama bunu ben diyor, işe giderken, yani işteyken kaybettim, niye yazamam 
diyor, yazamazsın diyor, reddediyor. Neyse. Arkadaş yerine dönüyor, hesabını, kitabını yapıyor, 
yine raporu yazıyor. Patron bakıyor. Ya diyor, bu masraf raporu bir öncekinin dip yekunda aynı. 
Şapka nerede diyor? Şapka, onu da siz bulacaksınız, sizin işiniz de şapkayı bulmak diyor. Şimdi 
arkadaşlar, bunu niye anlattım. Aslında konuşmamı daha farklı bir şekilde kurgulamıştım ama 
hakikaten değerli konuşmacılar çok güzel fikirler verdiler. Rakamlar ve slaytlar gösterdiler. Bunu 
şuraya bağlamaya çalışıyorum. Olaya sırf divan üyeleri gözlüğüyle, kongre üyeleri, hatta 
taraftarlar gözlüğüyle bakmaya çalışıyorum. Çünkü Galatasaray böyle değerlendiriliyor ve 
maalesef o gözlüklerle baktığımız zaman, bunları birer birer toparladığımızda, olayların çok farklı 
olduğunu görüyoruz. Şimdi biz cumartesi günü mali genel kurulu yapacağız. Güzel, bir sürü 
muhasebe ağırlıklı tablolar var, şunlar var, bunlar var ve salona gelen kongre üyelerinin çok 
büyük bir kısmı bu tablolardan habersiz ve sonuçta da oylama yapacağız. Kabul edenler? 
Etmeyenler? Bakın. Şimdi bu çok yanlış. Neden yanlış? Bir kere özet tabloların sunulması lazım. 
Galatasaray’ın ne kadar borcu var? Bana soruyorlar, Galatasaray’ın ne kadar borcu var. Tam 
bilmiyorum diyorum. Ama bugün denetici çıktı, İbrahim Bey çıktı, Galatasaray’ın borcunun 24,5 
milyar TL, 800 milyon dolar olduğunu hem de bu 2014 ten beri sarka sarka gelen, olduğunu 
söyledi. Şimdi bu benim için çok güzel bir veri. Yükümlülüklerinin ve borçlarının. Şimdi bunun 
tabii ne kadar doğru ne kadar yanlış olduğunu bilmiyorum ama İbrahim beyin rakamlarına 
güveniyorum. Onun için telaffuz ediyorum. Denetici çıktı, daha önce sunum yapıldı, dendi ki, 
kârımız 8 milyar lira gibi bir işte enflasyonist muhasebeden dolayı çıktı. Oysa denetici çıktı, 
faaliyet zararı dedi, 1 milyar 900 milyon dedi. Şimdi bakın rakamlar arasında o kadar 
dengesizlikler var ki, şimdi ben denetimcinin rakamını alırsam, 3’üncü bir kişiye söylersem, 
doğru mu söylüyorum, yanlış mı söylüyorum? Şimdi bunların bir kere net olarak açıklanması 
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lazım. Galatasaray’ın şu kadar borcu var, yükümlülükleri şu kadardır, 2024 yılındaki dönem 
içerisinde, şu kadar zarar etmiştir dememiz lazım. Ha, bunları demezsek ne olur? Bunları 
demezsek, güvensizlik olur, bakın. Ondan sonra karaborsa olayı, haa, bak zaten adamlar bunu 
yapıyordu, bunu demeye başlarlar. Hakikaten çok olumlu işler yapan, sevgili Başkanımız ve 
yönetimi, nasıl müdafaa edeceğiz? Bakın, yani bizim müdafaa edebilmemiz için, güven 
unsurunun kaybolmaması lazım. Bu çok önemli bir konu. Güven unsuru kaybolduğu anda biz 
zaten çok fazla yol alamayız. Şimdi diğer bir konu arkadaşlar. Bu borçlar diyelim ki, 
yükümlülükler 24,5 milyar lira, arkadaşların değil, onların dönemine baktım, onların döneminde 
işte 8, 10 milyar lira gibi bir borç olmuş, değişik nedenlerden, onun da incelemesini, analitik 
incelemesini yapmadım, bilmiyorum. Bu taaa, 2000’li yılların başından beri gelen akümüle 
olarak, günümüze kadar gelen borçlar. Tamam, şimdi bu borçların analizinin muhakkak 
yapılması lazım. Daha önceki konuşmacılardan bir tanesi dedi ki, işte b planı, masraflar nereden 
oluyor, vesaire vesaire, şimdi bunların hiçbirini bilmiyoruz. Şimdi siz işin köküne inmezseniz, 
eğer. İleriye yönelik olarak da herhangi bir ne bütçe yapabilirsiniz ne bir tahmin yapabilirsiniz. 
Bu da benim ikinci tespitim, dolayısıyla muhakkak köküne inmemiz lazım, bu borçlar nasıl 
oluştu? Bunlar birer birer analiz edilerek gelmesi lazım. Şimdi işin bence en önemli kısmını size 
paylaşacağım. Efendim Galatasaray Spor Kulübü bir STK’dır. Bunu Can Bey biraz önce söyledi, 
doğru STK, peki, bu STK ile beraber senkronize olarak giden, alt kuruluşlar, büyük bir çoğunluğu 
ticari kuruluşlar. Şimdi bakın STK lar gönüllü hizmet kuruluşlarıdır, bunu böyle tarif ederler. 
Gönüllü hizmet kuruluşları, kâr gayesi gütmeden oluşturulmuş, kuruluşlardır. Kâr gayesi 
gütmezler. Bütün amaçları hizmettir. Peki, ötekiler. Ötekiler ne için kurulmuştur? Ticari amaçla 
kurulmuştur. Onları yaşatan kârdır, kâr olmazsa, ticari kuruluş olmaz. E peki, biz ne yapıyoruz? 
Biz STK için, STK şapkasını taşıyacak olan yöneticileri seçiyoruz, bu yöneticiler aynı zamanda bu 
tarafta ticari kuruluşları da yönetiyorlar. E şimdi burada bir çelişki var. Birisi kâr edecek, birisi 
etmeyecek. Dolayısıyla bunları da net olarak ayırmak lazım. Yani suyu götüren, testiyi kıran aynı 
olamaz. Şimdi bir soru sorsam ben, bilmiyorum kim cevap verebilir? Ya bu borcun ne kadarı 
hangi ticari şirketten geliyor? Sportiften mi geliyor, mağazacılıktan mı geliyor? Emlak yatırımdan 
mı geliyor? Bu borç nereden geliyor? Kimse bilemez. Ama büyük bir ihtimalle, biliyoruz ki, 
Sportiften geliyor. Ama şimdi bunu koyduğumuz zaman, netleştirdiğimiz zaman, o zaman bu 
problemi çözmek için ilk adımı atmış oluruz. Sportiften neden başarısız oluyoruz. Zannedersem 
Ayhan Bey konuştu, dedi işte gayet de güzel örnekler verdi. Şimdi sporcular alınırken, neye göre 
alınıyor, kim karar veriyor? Bizim bir profesyonel yönetim kadromuz var mı, onlar mı karar 
veriyor? Bir CEO muz var mı? Şimdi bana sorsalar, Galatasaray’ın CEO su kim deseler, ben 
bilmiyorum. Benim tek bildiğim Dursun Başkanımız, her şeyden o sorumlu. Biz Dursun Başkanı 
biliyoruz. Halbuki Dursun Başkan bir günah keçisi değil ki, bu kuruluşta gönüllü olarak herhangi 
bir menfaati olmadan, siz maaş alıyor musunuz, Dursun Başkanım? Almıyorsunuz. Siz bütün 
gününüzü burada harcıyorsunuz, Galatasaray’a hizmet veriyorsunuz, bir maaş almıyorsunuz, 
ama öteki, üstüne de para veriyorsunuz, ama öteki tarafta da suçlanıyorsunuz, e niye, sportif 
a.ş. zarar ediyor. Yani şimdi bakın bu çelişkileri bizim muhakkak ortadan kaldırmamız lazım bir 
şekilde. İşte bu platform bunları açık ve net olarak tartışacağımız platformdur. Efendim daha 
fazla zamanınızı almak istemiyorum, konuşacak çok şey var. Hepinize çok çok teşekkür 
ediyorum, iyi akşamlar diliyorum. 
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Divan Kurulu Başkanı Yardımcısı Yalçın Kaya? 
Ömer beye, teşekkür ediyoruz, sıradaki konuşmacımız Ertay Örmen. Ertay bey, vaz mı geçtiniz? 
Düşünüyorsunuz gibi geldi, dolanıyorsunuz da.  
 
Ertay Örmen 
Sayın hazirun, Sayın Divan Kurulu, Sayın Başkan, Sayın Yönetim Kurulu, saygıdeğer hazirun, evet 
şimdi bir sunum yapacaktım ama o sunumu yapmaktan vazgeçtim. Çünkü genelde bu saate 
kalınca, benim sunumların çok anlaşılır olmuyor. Yani fazla rakamsal, bir de benim bütün 
sunumlarım bağımsız denetim raporundan alınmadır, öyle mışlı, muşlu herhangi bir sunum 
yapmam, koyduğum bütün rakamlar da bağımsız denetim kurulunun raporunda vardır. Ve ben 
bu sunumu, genel kurulda yapacağım, burada yapmak isterdim, fakat daha ön sıralardayken, 
mümkün mertebe geriye atılıp da herkesin bıkkınlık gelen bir saatte, bu konuşmayı 
yapmayacağım, ama şöyle bir özet geçeceğim. Şimdi ne konuşacaktım ne sunacaktım? Şimdi 
Başkanım benim her konuşmamda, herhalde biraz daha bıraksalar, çocukluğuna ineceğimden 
bahsediyor ama çok çocukluğuna inmek istemiyorum ama bu espri için de teşekkürler. Fakat 
burada şunu söylemek istiyorum. Bizim burada yaptığımız bütün konuşmalar, Galatasaray 
menfaati için ister lehte ister aleyhte olsun, burada şahısların hiçbir önemi yok. Burada önemi 
olan tek şey, Galatasaray. Yani ben Galatasaray’da kötü olduğunu gördüğüm bir şeyleri 
söylüyorum. Birtakım üyelerimiz iyi olduğumuz şeyleri söylüyor. Karşılıklı böyle bir fikir 
teatisinde oluyoruz, yani herkes iyiyi söylerse, bir yere ulaşamayız açıkçası. Yani kontr fikirler de 
olması lazım ki bir Galatasaray için, ben diğer rakipler filan, ben onları hiç önemsemiyorum, 
benim için önemli olan tek şey, Galatasaray’ın daha iyiye doğru gitmesi. Ama tabii daha iyiye 
doğru gidiyor muyuz? Büyük bir soru işareti. Ben birkaç konuşmam öncesinde, yani esasında 
Ağustos konuşmasının sonunda, zaten mali olarak iyi değiliz, idari olarak da kötü sinyaller 
veriyoruz, testi kırılmadan seçime gitmeyi düşünür müsünüz diye sormuştum, fakat bunun böyle 
hemen bir ay sonrasında filan, böyle bir sürü şeyler patladı. Ben bunu söyledim, Ağustos’ta, 
Eylül’de işte bu karaborsalar, yok, bahis sitesi, o Florya’daki olaylar, zaten böyle herhalde bir 
yerlerde varmış, bir anda çıkası geldi. Şimdi bunlar hoş şeyler değil, ne için hoş şeyler değil. 
Galatasaray’ın itibarı için hoş şeyler değil. Biz, benim tek umurumda olan Galatasaray’ın itibarı. 
Şu anda da rakiplere biz buradan konuşup da aman onlara laf vermeyelim, aman onlar bize laf 
atamasınlar derken, ellerine vermediğimiz malzeme kalmadı. Dolayısıyla tabii ki çocukluğa 
inmeyecektim ama 2015-2018’i tekrar edecektim. Onu geçiyorum, 2022-2024’te neler vaat 
ettik, yani Haziran 2022 seçimi öncesi, Mayıs’ında diyeyim, biz neler yapacağınızı vaat ettiniz ve 
neler yaptınız, onun üstünden geçecektim. Kısaca okuyayım, sonra yani hiç şey yapmayacağım. 
Galatasaray Adasının açılması. Evet, havuzu açtık, herkes çok sevindi ama arka taraf hâlâ harap 
halde. Kemerburgaz’ı yapmaya başladık ama 6 sahanın 2 sini yaptık, 3 katın birini yaptık filan 
derken, böyle %30’larda bir inşaatımız var, biten. Mecidiyeköy’ü, sattık, kısmi elimizde işte 56 
daire, 5 dükkân kaldı ama içinin durumunu bilmiyoruz. Florya’dan 41 dönüm arazimizi aldık, 1 
milyar 85 milyona, Florya’yı geliştirme projesi için satacaktık, satamadık. Bu iki sene zarfında. 
Bankalar birliğinden çıkamadık ki ben bunu, çok uzun zamandır, çıkamayacağımızı söylüyorum, 
neredeyse, 2022’nin Kasım-Aralığından beri söylüyorum esasında. Kulübün sportife olan 



46 
 

borcundan 3,7 milyar kulübün sportife borcu var. Bunun geçen bütçe genel kurulunda nasıl 
eriteceğimizi sordum, yani kulübün bu sportife olan borcunu eritmemiz lazım. Neden? Çünkü 
çok yakında, 2025’te ben söyleyeyim, bu borç 5, 5,5 milyarlara gelecek, kulübün, sportife, yani 
boynuz kulağı geçecek ve biz kulübün anahtarını sportife verip gideceğiz, hep beraber, üyesi 
olduğumuz bu kulübün anahtarını sportife vereceğiz. O da hesapta bizim şirketimiz. 
Kulüp konsolide finansallarına geleceğim, gelecektim, ama onun da yine tablosunu 
koymayacağım. Aşağı yukarı, 2022 Mayısından, 2024 Mayısına 280 milyon Euro, 
yükümlülüklerimizde, toplam yükümlülüğümüzde artış var. 280 milyon Euro. Bu 2022’nin 
Mayıs’ında aşağı yukarı 308 milyon euroydu. Yani üstüne 280 milyon Euro koymuşuz. Yani biz 
2022 ye kadar toplamda 308 milyon yükümlülük yaparken, sadece 2 yılda 288 milyon yapmışız. 
280 milyon Euro yapmışız. Herhalde rekorumuzu kırmışız büyük ihtimalle, ha, bunun karşılığında 
ne aldık? Aldık. 2 tane şampiyonluk aldık. Şu anda şampiyonluğa yürüyen bir takımımız var. Ama 
biz 2 defa şampiyon olduk ve hep hedefimiz ne bizim, şampiyonlar, yani Avrupa kupalarında 
başarılı olmak. Peki, biz 2 sene şampiyonlar ligine gittik, ne yaptık. Üzgünüm 2 senenin 
toplamında çok da bir rakam çıkmıyor, herhalde 35 milyon Eurolar, hadi 40 milyon Euro diyeyim. 
Karşılık, biz 2 senede 280 milyon Euro yükümlülüğümüzü artırmışız, karşılaması mümkün değil 
ve biz hâlâ tekrar bu sene 5 inci yıldızı alıp, şampiyon. Alalım, ama biz Avrupa'da bir başarı elde 
etmediğimiz sürece, bu yıldızların Türkiye'de kendi kendimizi tatmin etmekten bir fazla bir gittiği 
yer yok. Buradaki 2 tane rakibi yenip, yani bizim ayarımızda olmayan iki tane rakibi yenip de 
seviniyor olmamızın, bizi tatmini bir yere kadar ve biz 2000 yılındaki Euro kupasından bu yana, 
herhangi bir Avrupa başarısı yaşayamadık ve son dönemde berabere kaldığımız takımlar da belli.  
Ya da şampiyonlar liginde elendiğimiz takımlar. Finansallara girmeyeceğim, çünkü onları size 
göstermek lazım, ama şu anda bu saatte hiç bunlara girmeyeyim ama kısa bir şey söyleyeyim. 
Galatasaray Spor Kulübünün konsolide finansallarına bakınca, gördüğümüz şey, 2022. Biz 
2022’nin Aralığında aldık, en son konsolide rakamları, yani bugün geçen gün aldığımız konsolide 
rakamları denk en son konsolideyi 2022 Aralığında aldık, o da enflasyon muhasebesi değildi, bu 
enflasyon muhasebesi uygulanmış hali. Fakat şöyle söyleyeyim, dibini söyleyeceğim. Aşağı 
yukarı, yani 2022’nin Aralığında, Galatasaray Spor Kulübü konsolide olarak, 300 milyon zarar 
etmişken, şu anda 290 milyon zararda. Yani diyeceksiniz ki ya 290, biz 5,2 milyar kâr ettik. Şimdi 
o kârın içinde 5,4 milyar parasal kayıp-kazanç var. Enflasyon muhasebesinden gelen. Bu birçok 
şirketimizin bilançosunda da var, yani ben çok basit olarak şey yapayım. Yani bunun bir parasal 
karşılığı yok. Bir para değil bu, yani 5,2, kaydi bir işlem. Ayni amortisman gideri gibi. Yani şeyi 
var, ama parasal bir karşılığı yok. Ya çünkü şöyle bir şey sorarım o zaman, ya madem 5,2 milyar 
kazanmışız, gidelim şu 2,3 milyar Bankalar Birliğini kapatalım. Kapatabilir miyiz? Hayır, 
kapatamayız, çünkü para yok. Yani şimdi neyse, oralara çok girmeyeceğim, orayı da böyle 
geçeyim. Çünkü onuncu sırada olunca böyle biraz hızlı geçmem gerekiyor, onuncu sıraya 
bırakması da Sayın Divan Başkanımın, (iş istifaya gidiyor, yani her çıkan divana saldırıyor) yok, 
yani divanın istifaya gitmesin ama yani daha önce 3, 4 sıra önce adımı söylemişken, şimdi 10 
uncu sıraya atmanız biraz enteresan oldu. Neyse. Benim söylediğim rakamları biraz, ben 
herkesin biraz anlamasını istiyorum yani uyku getirmek de istemiyorum kimseye yani, burada 
mühim olan herkes bilinçli dinlesin, uykusu gelmişken dinlemesin, bak 5,5 olmuş, ben hiç 
kimseye, hiçbir şey söyleyemem bu saatten sonra. Şuna değinecektim, onu da söyleyeyim. Sayın 
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Erden Timur Eylül, geçen Eylül Kemerburgaz’da bir sunum yaptı, sportif a.ş. ile ilgili, sanırım 
soloydu o, çünkü konsolide olduğunu zannetmiyorum. Solo rakamlarla, bir bütçe sundu, kendisi. 
Burada şöyle. Kısaca, yani bende var sunumun şeyi, onları da gösterecektim ama şimdi hızlı 
geçiyorum. Tutan tek şey, 3 tane rakam var orada, biri hasılat, 220 milyon Euro, öbürü ebitda 
dedi, yani iki tane ebitda dedi, biraz karışık gibi ama, yani ben ikincisini alıyorum daha düşüğünü, 
bir tanesi, 82 milyon ama, ben 71 milyon euroyu alacağım, ikincisi de vergi öncesi kâr dedi, 48 
milyon Euro kâr edeceğiz dedi. Ben en son bütçe genel kurulunda, yine çıktım dedim ki, bunların 
hiçbiri tutmayacak, tutması mümkün değil. Ne oldu? Söyleyeyim. Aynı rakamları şimdi 
karşınızda söyleyeceğim, aşağı yukarı. Solodan söyleyebilirim, yani açıklanan solo, ama ben 
kendim bir tahmini konsolide de yaptım. Çünkü soloda şöyle bir şey var. Solodaki hasılat 162 
milyon Euro, yani orayı burayı tutturamadı esasında ama ben bunu konsolide ettim, bari tutsun 
bir rakamı. Konsolide yaptım, kendi çapımda yani ben öyle çok enflasyon muhasebesine 
girmedim ama şöyle bir şey var. Sportif a.ş. nin altında 3 tane şirketimiz var. Biri mağazacılık, biri 
gayrimenkul, biri TV, yani şu anda gözüken, bunların hepsinin açıklanmış bilançoları ve gelir 
tabloları üzerinden bir toplam yaptım. O zaman ne oldu? Hasılatımız 232 milyon Euro oldu, 
dolayısıyla 218 milyon euroyu geçtik, orayı tutturduk. Fakat faaliyet, ebitda, yani onun 
ebitda’sının karşılığını buldum. Orası 5 milyon Euro zararda. Dedik, sonra şu vergi sonrası, yani 
net kârını, şeyin yapayım dedim. Onu da enflasyondan arındırınca, çıkan rakam 10 milyon Euro 
zarar.  
Ben o zaman da söylemiştim, o yaptığı sunum, bence çok doğru değildi. Evet, bir şöyle değildi 
bana göre, sportif a.ş. Başkan vekili olarak konuştu. Doğrudur. Ama halka açık bir şirket için, 
tahmini bir bütçe verdi orada. Ve ciddi kârlar açıkladı. Ve şu anda zarardayız, onun söylediği 
rakamlara göre. Zararda olmayalım, başa baş olalım, zararda olmayalım, benim rakamlarım 
daha şaşmış olsun ama o rakamların olması zaten mümkün değildi, Galatasaray’da. Şöyle bir şey 
söyledi o arada, arkadaşlarım dedi, birebir bütün sponsorluk anlaşmaları ve futbolcu 
sözleşmeleri üzerinden bütün belgelerdeki rakamları birebir topladılar, bunlar gerçek 
rakamlardır dedi. Yani esasında hiçbir bilgimiz doğru değil, hiçbir yerde konuştuğumuz ama 
maalesef ve maalesef, genel kurullarda bütün genel kurullarımızda, olağan, olağanüstü ciddi 
hayal satılıyor ve biz üyeler de bu hayalleri satın alıyoruz. Ve sonra da gerçeklerle 
karşılaştığımızda, duvara çarpmış gibi oluyoruz. Şu anda duvara çarpmış durumdayız. Sıkıyorsam 
biraz daha kısa keseceğim, yani dinlemek istiyorsanız, biraz daha konuşabilirim.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Genel kurula saklayın biraz.  
 
Ertay Örmen 
Genel kurulda sunumu, yani rakamların kendisini göstereceğim için şimdi şey yapmayayım.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Biraz olumlu bakalım yani sonuçta Mertens’in o sevgili oğlu Ciro, birilerinden daha fazla 
şampiyonluk gördü yani.  
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Ertay Örmen 
Ya onlar karın doyurmuyor, yani, şimdi çok açık söyleyeyim. Şimdi, tabii ki bunlar çok güzel şeyler 
ama yani şu anda içinde bulunduğumuz durum itibariyle ancak hani, yani ağlanacak halimize 
gülüyoruz gibi oluyor bu. Şimdi mali olarak bu konudan sadece Florya’yı satarak çıkamayız. Yani 
esasında ben çok açık söyleyeyim. Haziran öncesi, mayıs döneminde bir iki defa Başkanın 
düzenlediği ya da katıldığı yemeklerde, Erden Timur’la bir iki defa öyle bir ayak üstü sohbetim 
oldu. Ya dedim yani, rahmetli Başkan Mustafa Cengiz, bu Florya’yı geri almasaydı ve elimizde 
Florya olmasaydı, sizin Galatasaray’a para kazandırmak için projeleriniz nedir diye sordum. Hiç 
cevap alamadım. Çünkü ben şu ana kadar, Başkan hani 3, 4 aylık yönetimiz dese de bence 2022 
Haziranından beri yönetimde, ben öyle görüyorum. Ve ben Florya’yı satmaktan başka herhangi 
bir projeleri olduğunu görmedim. Tek Galatasaray’ın kurtuluş projesi, Florya’yı satmak. O zaman 
şöyle söyleyeyim, şu anda 300 milyon dolar, işte 400 milyon dolardan bahsediliyor. Önemli değil, 
yani ben rakamların şeyinde değilim, ama şu içinde bulunduğumuz toplam yükümlülük rakamını 
gördüğüm zaman, eğer şu anda piyasa uygun değilse, bizim Florya’yı satmamamız gerekiyor. Ha 
ne zaman birisi bize 400, 500 hasılatta 300’ü, 400’ü, 500’ü yakalarız, o zaman satalım. Çünkü şu 
anki 200, 300 milyon mertebeleri, hadi 400 olsun, hadi bizim elimizde para kalmaz. Bunların 
hepsi gider. Hani diyorduk ya Florya’yı satarsak, önümüzdeki 20, 25 seneyi kurtaracağız, 
üzgünüm biz Florya’yı satarsak, önümüzdeki 20, 25 seneyi değil, ancak günü kurtarırız. O da 
şüpheliyim o konuda. 
Bu da 10’uncu sırada kaldığım için söylüyorum bu kadar şey, 10’uncu sıraya gelmeseydim, bu 
kadar söylemeyecektim. Bu kadar gerçeklere girmemek gerekiyor. Detayına girmeyeceğim, 
çünkü onun için slayt göstermem gerekiyordu. Silinen bir eski yöneticilerden ve futbolculardan 
alacak hesabımız var, buradan bir 70 milyon silinmiş durumda. Bu hesabı da ben daha önce 
Başkanla konuştum, kendisi de biliyor ve hani düzeltmesini rica ettim, ya da hani bu hesabı böyle 
bırakmasın gitmeden, gidecekse bir gün, ne zaman giderse. Bu hesabı düzeltsin, düzeltmesini 
rica ettim daha doğrusu. Çünkü burada, bu hesapta, kulüp eski yönetici ve futbolculardan 1.785, 
1,8 milyon Euro alacaklıyken, şu anda bu hesap silindi, yani futbolculardan alacak da silindi, eski 
yöneticilerden alacak da silindi ve Dursun Özbek, kulüpten 1,1 milyon Euro alacaklı hale geldi.  
Benim burada takıldığım konu şey değil, gelebilir, alabilir, gelebilir, silebilir. Yalnız sadece şu var. 
Bu konu bizim dönemimizde de bize geldi. Bu konuyla ilgili Sayın Başkanın bize verdiği dosya da 
var, ben o dosyayı inceleyen kişilerden de biriyim. Biz silemedik. Çünkü silmeyi uygun görmedik. 
Bizden sonra Burak Başkan zamanındaki 6 ay, ilk 6 aydaki Denetim Kurulu bir rapor yazdı, ama 
2020 de biz de yazdık bir rapor, hatta 2019’da da detayı vardır. Ve bağımsız denetim kurulu 
demiş ki, o rapora istinaden biz bunun silinmesini uygun gördük, bir de burada silinmeyen bir 
2,8 milyon Euro bir rakam var. O rakamı da biz düşelim buradan, dolayısıyla hem Başkanın 
alacağını silelim, Başkan da 1,1 milyon Euro alacaklı hale gelsin. Bunu da demişler, 2023 yılı 
içinde gerçekleştiririz. Yani bunu şunun için söylüyorum. Biz cumartesi günü 2023-2024 
dönemini ibrasını konuşacağız, bu da 2023 yılının konusudur. Bana yanlış gelen tarafı şudur. Onu 
da söyleyeyim. Başkan alacaklı da olabilir. Sadece kendi döneminde Başkanların ben 
Galatasaraylı, alacağını silebilir Başkanlar. Bağışlayabilir Galatasaray’a. Ama ben kendi borcunu, 
yani en azından bir borcun kefili olduğu bir borcu, kendi döneminde silen başka bir Başkan 
hatırlamıyorum yani varsa, lütfen hatırlatın. Buradaki benim ondan ricam şuydu. Siz kendi 
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döneminizde bunu silmeyin, sizden sonra kim geliyorsa, ne zaman geliyorsa, bırakın onlar silsin. 
Silinecekse. Demedim mi? Dedim. Ama Başkan dedi ki, herhalde silmez benden sonrakiler, ben 
hazır elimdeyken, ben sileyim. Önemli değil. Çünkü rakam şöyle, şöyle. Pardon. Rakam çok 
önemli bir rakam değil, neden rakam değil, yani Dursun Başkan için önemli değil, benim için çok 
önemli bir rakam ama ben Dursun Başkanın, işte ben de zaten sizin endişenizin o olduğunu 
düşünüp zaten sizin kendinizin sildiğini farz ettim, dolayısıyla buradaki şey şu. Sizin için çok 
önemli bir rakam değil, yani çok da uğraşmanız gerekmiyordu bunu sildirmek için, yani bir 
sonraki yönetim gelir silerdi, yani sunardınız bilgileri, belgeleri, olur biterdi. Yoksa ben yani bu 
sizin için çok önemli bir rakam için söylemiyorum. Sadece Galatasaray etik ve değerleri açısından 
değerlendiriyorum konuyu o kadar.  
Velhasıl bunu da geçtikten sonra, şimdi sıkıldıysanız, nokta koyayım sorun yok.  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Toparlayabilirseniz iyi olur. Çünkü saat 17.00. 
 
Ertay Örmen 
Toparlayayım, tamam. Tamam, yok yani, teşekkür ederim. İki kelime edip, çıkacaktım ama biraz 
uzattım. Buradaki tek şey şu, son dönemde de bütün bunların üstüne, yani bütün bu mali 
verilerin üstüne, son dönemde ortaya çıkan bu Kemerburgaz ve Mecidiyeköy projelerinde çıkan 
sonuçlar, işte bu konkordato ilan edilen çalışma arkadaşlarımız, işbirliği yaptığımız firmalar, 
karaborsa şeyine girmeyeceğim, çünkü Başkan şikayet etti, ama ben sadece böyle bir 
karaborsanın çıkmış olması, ortaya çıkmış olması ve bizim bir sürü ne bileyim, çok şey 
yapamıyorum da, gereksiz ağızlara malzeme olmamız benim canımı sıkan, yoksa ben buradan 
herkesin aklanıp çıkacağına eminim, ama mühim olan ortaya dökülmemesiydi. Burada tek 
yürüttüğüm fikir şu olabiliyor. 2022’den sonra, bu kombine ve biletlere yapılan 3, 4 kat zam 
herhalde bu karaborsacıları birbirine düşürdü diye düşünüyorum. Parayı paylaşamadılar, çok 
para, para çok büyüdü bir anda anladığım kadarıyla, onun için de bir anda ortalığa yayıldılar, 
ama ben yönetimden kimsenin bu işin içinde olduğunu düşünmüyorum. Ama bu işin 
temizlenmesi gerektiğini düşünüyorum. Bahis sitesinden zaten daha önce bahsedildi, ona da hiç 
girmeyeceğim. İbrahim Hatipoğlu geçen şeyde, ben hesapsız yapılan transferler dedim, çünkü 
şampiyonlar liginden elendikten sonra birtakım transferleri yaptık. Yani o ligden elendikten 
sonra da transfer yapmaya gerek yok. Bizim takımımız, her yerde bütün takımları yenebilecek 
düzeydeydi yani, içinde bulunduğumuz durumla. O da dedi ki bana, yok dedi, biz yani, bana 
cevaben söyledi. İşte bu servis ödemeleri çok aşmadık, işte futbolcu maaşları da şu düzeyde, o 
da aşağı yukarı aynı falan, filan, fakat orada tabii, söylediği rakamların içinde Zaha’yı 
gönderirken, hani gönderdiğimiz futbolcuların maaşlarının yarısını mı ödüyoruz, tamamını mı 
ödüyoruz, yani gönderiyoruz da biz satıyor muyuz, yoksa para mı kazanıyoruz, yoksa üstüne para 
mı veriyoruz? Tabii Sergio Oliveira kısmı apayrı bir şey, üstüne 5,8 milyon Euro veriyoruz. Bunları 
da bu rakamların içinde mi saydı, onu bilmiyorum ama bunlar da bizim gerçeğimiz, yani futbolcu 
gönderirken, para almak üzere değil, üstüne para vermek üzere gönderiyoruz. Bunu da bir 
kenara yazalım, dolayısıyla en son noktada da bütün bunlarla Galatasaray Kulübünün ben 
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itibarının zedelendiğini düşünüyorum ve Cumartesi günkü genel kurula da bu kanaatle 
geleceğim. Cumartesi herkesle görüşmek üzere, saygılar, sevgiler. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Ertay Örmen’e teşekkürler. İki konuşmacımız, sırayla Aykut Uzunoğlu ve Sayın Yalçın 
İpbüken, son konuşmacımız. 
 
Aykut Uzunoğlu 
Saygıdeğer Divan Başkanım, kurulu, saygıdeğer Başkan, kurulu, değerli hazirun ve tüm 
Galatasaraylılar, 10426 Aykut Uzunoğlu. Profesyonel çalışırken, Yönetim Kurullarına yaptığım 
her sunuma, mutlaka iş güvenliği ile başladım, bugün de konusu açıldı. Bu vesileyle, kısaca ve 
hızlı olarak tekrar geçeceğim. Sayın yöneticimizin söylediği gibi, bu olay iki defa en azından 
konuşulduğu üzere gerçekleşti. Bir tanesi bizim organizasyonumuz, bir tanesi federasyonunun 
organizasyonu, ikisinde de kapılarla ilgili problem var. Ve bu işin, bizim organizasyonunda veya 
federasyonunun organizasyonunda olması, kesinlikle bir konu değil. Çünkü, herhangi bir kaza 
olduğu anda, hiç kimseye, efendim bu iş federasyonunda oldu diye anlatamayız. Bizim 
sahamızda problem olur, bunu da kabul edemeyiz, Galatasaray markasına zarar verdiğimiz gibi, 
bir sürü de insanla ilgili bir probleme yol açmış oluruz. Bu işle ilgili, naçizane önerim, acilen eğer, 
iş güvenliği uzmanımız yoksa, bu statla ilgili iş güvenliği uzmanı alalım, yetkilendirelim, bu işin 
kontrolünü sağlayalım. Eğer bir iş güvenliği uzmanımız varsa da biz bunları yaşıyorsak, lütfen o 
iş güvenliği uzmanını, işini bitirelim, gönderelim, çalışmayalım. Bu çok önemli bir konudur. Buna 
bu şekilde çok sert bir üslupla yaklaşmamız lazım ve bu işten sorumlu Yönetim Kurulu üyemize 
de şunu tavsiye ediyorum. İş güvenliği uzmanlığı bir bilgi gerektirir ve oturarak yönetilmez, 
yerinde yönetilir, iş güvenliği problemi varsa, kalkacağız yerine gideceğiz, bizzat denetleyeceğiz 
ve naçizane bir tavsiyem daha, gerekliyse, bununla ilgili bir uygulamalar yaptırmamız lazım, işin 
çalışıp çalışmadığını görmemiz lazım, teşekkürler.  
Şimdi sunuma geçmek istiyorum. Sunumda, hızlı da yapacağım mümkün mertebe, kelimeler 
biraz birbirine girerse kusura bakmayın, çok da geç oldu.  
Geçen divan toplantısında biliyorsunuz bu finansallarımızla ilgili bir sunum aldık, ben de çok 
sevinmiştim, nihayetinde 5 milyon civarında filan burada bir vergi öncesi kâr gördüm. Allah 
dedim, biz herhalde kurtulduk, paralarımız geliyor, bir sürü de kâr var. Bu bankalar birliğinden 
filan çıkabileceğiz, ama tabii benim ekonomik ve finansal bilgim, yeterli değil. Bunun böyle 
olmadığını üstatlarımız bize anlattı. Dediler ki, bu işe öyle bakılmıyor. Yani burada 5,2 milyar 
yazıyor ama öyle bir para yok. Dolayısıyla senin buraya değil, senin başka bir yere bakman lazım. 
Biz o yüzden, esas faaliyetlere senin bakman lazım, bir şirketin hem finansal değerlemesi hem 
de hem bugün hem de gelecekle ilgili yönünün ne olduğu ne kadar sağlıklı olduğunu buralardan 
anlayabilirsin dediler, ben de 450 sayfalık bir rapor hazırlamış yönetimimiz, oturdum bu 
raporlara baktım. Onların içinde, aşağı yukarı, aşağı yukarı değil, 11 tane bir gelir gider tablosu 
buldum ve onları da bir yanyana koydum, en azından bunları anlamak için ve bu tarz yaklaşımı 
ben Sayın Yönetim Kurulumuzdan da rica ediyorum. Özellikle finansalları anlatırken, çünkü biz 
genel bir konsolideyi anlatıyoruz geçiyoruz, çok da fazla bir şey ifade etmiyor. Konsolideyi 
anlatmadan önce, konsolideyi anlatalım, ondan sonra detayına girelim, ondan sonra 
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konsolideye tekrar gelelim, insanlar için daha uygun olur. Bir de bunları yan yana koyduğumuz 
zaman, işin ne kadar iyi olduğunu, ya da ne kadar vahim olduğunu, daha net biz görebiliyoruz 
ve bizim genel kurul üyeleri, bizler için de bu finansal tabloların, nihayetiyle ilgili karar vereceğiz, 
karar vermemizi kolaylaştırır. Mümkün mertebe bu bilgileri yan yana anlaşılabilir şekilde 
koymakta fayda var. 
Şimdi 11 tane bizim gelir gider tablomuz bu. Arkadan görülebiliyor mu? Herkes görebiliyor mu? 
Tamam. Bence çok küçük ama, şimdi buraya baktığımız zaman, biz 11 tane tablo yayınlanmış, 
bu 11 tane tabloya tamamına sonra bir yorumla ilgili geleceğim. Buradan ama tamamından bir 
yorum elde etmemiz mümkün değil, dolayısıyla Yönetim Kurulundan ben tekrar şunu rica 
ediyorum. Bunları lütfen bize detaylı olarak anlatın, çünkü konsolide raporla ilgili bir şey 
söylediğimiz zaman, biz detayları bilemiyoruz ve detayları bilmeyince de bu işin neden 
olduğunu, nereden kaynaklandığını anlamamız mümkün değil ve 450 sayfalık bir raporu da 
burada herkesin okuması mümkün olmuyor maalesef, dolayısıyla anlaşılır bir şekilde 
önümüzdeki genel kurulda bunları bize sunmalarını ben rica ediyorum. Örneğin mesela bu 
sportifin gelir gider tablosu, buradan bakıyoruz çok güzel, hasılatlar artmış, satışların maliyeti 
orada, bir brüt kârda eksimiz var, ama en aşağıda esas faaliyetler, diğer giderler var. Mesela 
bunları bize Yönetim Kurulunun açıklaması lazım. Esas faaliyetlerden, giderlerden biz neden eksi 
1,2 milyar yazdık. Ya da satışların maliyeti neden bizim hasılatımızın üzerinde, neyi yanlış yaptık, 
ya da bunların içerisinde doğru yaptığımız bir şey varsa da neyi doğru yaptık? Yanlış 
yaptıklarımızla ilgili, bir daha nasıl bunlar yapılmayacak, bize bunu anlatmaları gerekiyor. Yani 
sadece rakamlar böyle oldu, budur deyip geçiyoruz. Yani bundan önceki Yönetim Kurulu üyemiz 
de muhasip üyemiz de aynı şeyi yapıyordu, çıkıyoruz, rakamları okuyoruz. Bugün denetleme 
kurulu da aynı şeyi yaptı. Rakamları okuyor, ya rakamları okumak istemiyor, rakamları biz 
görüyoruz zaten, rakamların arkasındaki rica edeceğim, hikâyeyi bize anlatın, bu niye böyle oldu, 
nasıl böyle olmayacak. Neyi iyi yaptık, nasıl sürdüreceğiz, neyi kötü yapıyoruz, tekrarlamamak 
için neler yapacağız? Bakın burada ciddi bir bizim eksiğimiz var. Diğeri mağazacılık, mağazacılıkta 
iyi işler yapılıyor. Burada bizim hasılatımızı artırmışız, aşağıda bir pazarlama, satış dağıtım 
maliyetlerimiz de var. Bunları da yapmışız, üstüne üstlük en sonunda esas faaliyetimizden kâr 
etmişiz. Görmek istediğimiz tablo bizim bu. Ama burada bile mesela geldiğimiz rakam, %14. 
Şimdi bunu da açıklaması lazım Yönetim Kurulu. Bu %14 lük bir esas faaliyet, bir başarı mıdır? 
13 nasıldır mesela? 10 olsaydı mesela, başarı diyecek miydik? Yani bununla ilgili de bize bir 
profesyonel şirketlerde nasıl yapılıyorsa, bize bunu benchmark’larla anlatması lazım. Yani bizim 
rakiplerimizin aynı durumdaki, finansallarındaki oranları nedir? Onlar ne kadar bir esas faaliyet 
kârı yaratabiliyorlar, biz ne kadar yaratıyoruz? Burada rakip derken, tabii ki Türkiye'deki 
rakiplerimizden bahsetmiyorum. Bizim vizyonumuz çünkü rakip olarak başka yerleri alıyor, 
onları anlatmaları lazım, artı profesyonel diğer pazarlama şirketlerini de benchmark olarak 
alması lazım. Çünkü nihayetinde mağazacılık işimiz, bizim bildiğiniz pazarlamacılık işimiz yani ve 
bizim 30 milyon taraftarımız yani bir sürü büyük şirketlerde bunlar bile yok. Markamız kuvvetli, 
kültürümüz var. Ve bunu biz hangi oranlarda gelir olarak çevirebiliyoruz ve bunu rakiplerimize 
göre nasıl yapıyoruz, bunu anlamamız lazım ki, biz bu %14 ün iyi mi ya da kötü mü olduğu ile 
ilgili bir karar verebilelim. Yoksa, şu an için geçmişe göre iyileşme var deriz, ama iyi mi, olması 
gereken yerde mi, bunları anlamamız maalesef mümkün değil. Bu yüzden, bu benchmark’larla 
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beraber bu tabloların bize anlatılmasında fayda var, tekrar ediyorum, aynen profesyonel 
şirketlerde nasıl yapılıyorsa.  
Hızlı geçeceğim bu Galatasaray TV ile ilgili bir acayip bir iş, biz burayı kapattık diye düşünüyorum 
ama hâlâ bunu finansalları, gelir gider tabloları çalışıyor, eğer kapatmadıysak, burada bir şeyler 
devam ediyorsa, çok ciddi bir problem var burada, bakılması gereken. Üçer üçer geçiyorum. 
Gayrimenkulde bir işimiz yok. Ve dijital, bakın. Bu dijital konusu çok önemli. Bizim bir dijital 
şirketimiz var. Biz burada geçen dönem, bir sene boyunca, 6 milyon TL lik bir ciro yapmışız. Bakın 
6 milyon TL. ya 6 milyon TL, iki tane yeni yetme youtuber’ın yılda yarattığı ciro. Yani biraz da 
ekzajere edeyim, yani 6 milyon lira, namını sanını bilmediğimiz, bir tane lokal müteahhidin 
sattığı iki tane daire ya, ki onlar bile nihayetinde dibinde para bırakıyorlar. Biz 6 milyon ciro 
yaratmışız, onun için 38 milyon satışların maliyetine katlanmışız, 6 milyon lira genel yönetim 
harcaması yapmışız, üstüne de 11 milyon lira, esas faaliyetlerden diğer giderler yapmışız, 6 
milyon ciroya 47 milyon faaliyet zararı yazmışız. Yani bu tablo inanılmaz, ki bu dijital, yani dijital 
şu anda dünyada herkesin para yaptığı, başarı hikayeleri yazdığı bir durum. Yani bu tablo 
Galatasaray açısından içler acısı, hiç uygun değil. Hiç kabul etmemiz gereken bir konu değil. 
Buradan benim Sayın Başkana naçizane bir önerim var. Bu tabloyu kim bize reva gördüyse, bakın 
yönetim olarak, lütfen ya konuşun ya da bunları da gönderelim gitsin, yani bakın bu kimse, bu 
Galatasaray’ı bu hale sokma lüksünde değil, dijitale bir iş veriliyor, 6 milyon lira bir ciro 
yaratılıyor, altında da 47 milyon zarar yaratılıyor, olur mu böyle bir şey ya, olmaz böyle bir şey. 
Dolayısıyla bunlara bu sertlikle müdahale etmek lazım. Bu işi arkadaşlar yapamıyorlarsa, 
gitsinler, naçizane önerim, yerlerine kim yapabiliyorsa, onlar gelsin. Yani biz bu işi artık lütfen iş 
yönetiyor gibi yönetelim. Başka türlü bizim buradan çıkışımız çok zor. Dönüyoruz dolaşıyoruz, 
onu satalım, bunu satalım, işleri toparlayalıma geliyoruz. Biz esas faaliyetten gelir getirecek bir 
dirayetli yönetime sahip olmamız lazım. Bunu da şu andaki Yönetim Kurulundan ve tabii ki 
gelecekteki Yönetim Kurullarından ben istiyor olacağım.  
Şimdi hepsini geçtim, burada tabii şeyler de var. Kulüp, kulüp konsolide, hepsi eksi. Ama şu 
tabloyu tekrar ben göstermek istiyorum size. Çünkü bu gelir gider tablosu biliyorsunuz, 
şirketlerde yönetimlerin karnesi. Burada 11 tane gelir gider tablosu var. Bunlardan 9 tanesi, 
hepsi eksi yazıyor ve ciddi eksiler, iki tanesinde başarı var, çok güzel. 11 de 2. Türk eğitim 
sisteminde 11 sorudan 2 tane yapınca, ağırlıkları da eşitse, 2 veriyorlar Sayın hazirun, 2. 2 de 
geçer bir not değil maalesef dolayısıyla biz bu şekilde, bu sertlikte, bu dataları, bu tabloları 
yorumlamamız lazım, önce kendi içimizde, yoksa bu hikâye, 15, 20 yıldan beri, 15 yıldan beri 
gelen bu hikâyeyi bizim bitirmemiz mümkün değil. Esas faaliyetten bizim şirketimiz kâr yaratmak 
zorunda. 
Bu tabloyu geçen şeyde söyledim ama, hızlıca geçeceğim, göstermeyeceğim, çünkü üzerinde 
çok konuşmayalım. Florya konusuyla ilgili, herkes rakam konuşuyor dedi Başkanımız. Haklı. 
Kesinlikle. Ben de buna katılıyorum, aslında bir önceki divan toplantısında, buna vurgu yapmak 
için bu rakamları koyduk, çünkü bu rakamlar, tablodaki rakamları oluşturan kişi ben değilim, ben 
şunu söylemeye çalıştım. Ya bizim Florya projemiz var ve silsile şeklinde, hangi tarihte, kimin 
konuştuğunu da sordum. Her bir yöneticimiz konuştuğunda ya ciro düşmüş ya metrekare fiyatı 
düşmüş. Dedim ki, konuşmayalım artık düşmesin. Başkanım konuşmayalım artık, yoksa bakın 
biz bu işten çırak çıkacağız. Öyle gözüküyor yani ve Başkan da şunu söylüyor, ya diyor 
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konuşmayın. Evet. Çünkü biz bununla ilgili, bu rakamlar konuşuluyor ama siz anlamadınız, biz 
burada dedik ki, minimum bir rakam söyledik diyoruz. Buna da şöyle itirazımız var, bakın 
ekonomide fiyat, hepiniz biliyorsunuz ekonomi 101, arz talebe göre şekilleniyor. Ama o tablo, 
mükemmel bir ekonomik ortamda şekillenen bir tablo. Dünyada da böyle gerçi ama bizim 
Türkiye'mizde daha da fazla. Türkiye ortamında, sadece arz talep değil, fiyatları şekillendiren, 
algı da şekillendiriyor. Yani piyasayı oluşturan, bilgiler, hareketler de şekillendiriyor. Dolayısıyla 
bu tarz konuşmalar, piyasa şekillendirir, bir rekabet ortamının kafasına bir sürü rakamlar sokar, 
dolayısıyla siz ne kadar deseniz de biz ama minimum demiştik, minimumdan fazla istiyoruz diye 
bir cümle ile buna karşı koymaya çalışırsınız, karşı taraf da gelir der ki, öyle ama sizin bir yıldan 
konuştuğunuz rakamlar bu. Ne minimumu der, bakın çırak çıkarız, dolayısıyla bu işe tekrar 
ediyorum, bizim bir ihale komisyonumuz da var. Daha farklı yaklaşalım ve bizim bu divanda 
yapılan konuşmaları da lütfen yönetimimiz kendine bir pay çıkaracak şekilde kullansın. Desin ki, 
biz bunları söyledik ama bizim genel kurulumuz bunu takip ediyor, böyle 50 50 rakamları filan 
yok. Yukarıya doğru çekmekle ilgili, bizim bir çaba içerisinde olmamız lazım, naçizane önerimdir. 
Yoksa, bu piyasa şekillenir, biz ondan sonra tekrar ama ne yapalım, öyle oldu, böyle oldu, şöyle 
oldu, hikayelerini burada dinleriz. 
Diğer konu, yine şeylerle ilgili, alt yapı ile ilgili, geçen divan toplantısında ben bu sunumu 
paylaşmıştım. Bu sunum yönetimimizin bize sunduğu bir çalışma. Yönetimimiz dedi ki, alt 
yapıyla ilgili bizim ciddi bir vizyonumuz var. Biz dedi planladık, çok işler yapacağız ve yapacağımız 
işler de bunlar. Harika.  
Bir, 2023 birinci çeyrekte biz çalışmaya başlayacağız, onu yapacağız, insanları bulacağız, buraya 
yatırım yapacağız, 2024 ün birinci çeyreğinde de yurt dışında okullar açacağız, bir sürü işler 
yapacağız. Harika. Ama bakın ben burada aşağı yukarı, 1 seneden beri, ara arada olsa, 
konuşmaya çalışıyorum her konuşmamda da vurguladığım şey şu, biz alt yapıyla ilgili ne 
yapıyoruz? Bunun bir cevabı yok. Bir cevabı hasbelkader bu çalışma ile geldi, ama ondan sonra 
dedik ki, bununla ilgili bize her çeyrek lütfen bilgilendirme yapın, biz ne yapıyoruz? Bakın biz 
burada dedik ki, kilometre taşları oluşturulacak, biz oluşturduk mu bunu? İnsan kaynakları 
belirlenmiş bir yapı içinde, belirledik mi insan kaynaklarını? Bütçesini verdik mi? Haydi bunu 
geçtim, yani bizim alt yapıyla ilgilenen yöneticimizle, futbol şubemizle ilgilenen yöneticisi 
arasında, mesela bir hedef var mıdır? Yani futbol şubesi alt yapıdan, ben senden yılda bu kadar 
eleman istiyorum diye bir hedef ona yüklemiş midir? Onunla ilgili şeyin, bizim alt yapının bir 
bilgisi var mıdır, bunlardan? Var mıdır?  
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Toparlayabilir miyiz? Saat 18’e geliyor.  
 
Aykut Uzunoğlu 
Toparlıyorum. Şimdi futbol akademisinin neler yaptığı ile ilgili bu şeyde, raporlarda birkaç şey 
var, bilgi var. Önce bir hedefleri koymuş, çok güzel. Hedefler bizim vizyonla bağlantılı. Burada 
diyor ki, bizde diyor, hedeflerimizde, ana şirkete finansal katkı sağlamak da var diyor. Çok güzel, 
ne yapacağız? Yapılacak faaliyetleri de yazmışlar. Bakın bu yapılacak faaliyetlerde, ne kulübün 
bize sunduğu o vizyonla ilgili bir şey var, ne de finansal olarak nasıl bir katkı sağlanacakla ilgili 
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bir bilgi var? Sadece wording, kelimeler var bunda, ama bu kelimelerle bu iş olmuyor. Biz eğer 
profesyonel bir şeysek, şirketsek, biz profesyonel bir yapı isek, bu wordingleri rakama 
dönüştürmemiz lazım, hedeflere koymamız lazım ve bunları da yönetimin bizimle paylaşması 
lazım. Başka türlü bunları almamız ve takip etmemiz mümkün değil. Böyle, gelgeç raporlarla bu 
işin yönetilmesi mümkün değil. Bakın altta da o kadar vizyonumuz var. Alt yapıda başarılar 
yazıyor. Başarı budur. Başarı filan yok. Sadece iç şeyde, Türkiye'de yapılan şeylerin turnuvaların 
sonuçları yazıyor. Nerede şey, nerede para, nerede oyuncu yetiştirme, nerede hedefler. Bunları 
göremiyoruz ve bizim ana faaliyetimizden kâr etmemiz için, ana faaliyetimiz olan sporcu 
yetiştirme ve öz kaynaklardan sporcu yetiştirme konusuna el atmamız lazım, aksi takdirde, bakın 
bu sürdürülebilir değil, Ertay abi de söyledi biraz önce, duvara zaten çarptık, çarpmaya devam 
ederiz. Sürekli şampiyon olmak için uğraşıyoruz, oluyoruz. Nasıl oluyoruz? Parasını veriyoruz, 
oluyoruz. Buna bizim ihtiyacımız yok. Verecek paramız yok artık bizim. Verecek paramız yok. Biz 
artık esas faaliyetlerden bir gelir getiren organizasyon kurmak mükellefiyetindeyiz ve bizim 
genel kurulda bunu sağlayacak yönetimi buraya getirmekten sorumludur. Ama lütfen gelecek 
yönetimlerden şu şeyi istiyorum ben, nasıl yapacağız? Nasıl yapacağız? Yok. Yok. Sadece 
wording var. Arkadan raporlarda bile ne hedef var ne takip var ne ölçüm var, sadece iki tane şey 
koyuyoruz, finansal gerçekleşme tablosu, o zaten bir sene önceden olmuş, bitmiş gitmiş, ondan 
sonra biz burada havanda su dövüyoruz, bu şekilde bu kulübü düze çıkartmamız maalesef 
mümkün değil. Bir de fikri takip işlerim var benim, bu da biliyorsunuz, şey zamanında, pandemi 
zamanında çok meşhurdu. Öyle şeylerden, zoomlardan çok fikri takip yapıyorduk. Ben de çok 
etkilendim bunlardan, ben de yapıyorum bir fikri takip, çünkü konuşmalardan da benim 
edindiğim izlenim bu. Yönetim kurulumuz maalesef kendine yöneltilen sorulara isteklere, cevap 
vermiyor. Yani böyle bir durum var. Aynı şey benim başıma da geldi. Ben bu alt yapıyla ilgili 
aslında ilgilenmek istiyorum. Dedim ki, Sayın sekreterliğe ya dedim, bizim şeyde, 
organizasyonda, alt yapıda, hani Yönetim Kurulunda filan kimler var. Ben çünkü naçizane 
kendisiyle konuşmak istiyorum, ya ben kulübe gitmek istiyorum, bu alt yapıyla ilgilenen 
arkadaşlarla bir konuşmak istiyorum ve size de bunun bilgisini vermek istiyorum. Yani kapıya 
çalıp da böyle tık tık tık ben geldim demek istemiyorum. Bu organizasyon şemamız bizim nedir? 
Kimlerde ne sorumluluk var dedim. Vallahi 3 hafta geçti ne cevap var ne geldi? Çünkü ben bunu 
bulamıyorum, kulübün internet sitesine de baktım. Raporlara da baktım. Böyle bir şey 
bulamıyorum yani. Yönetimimiz genelde bu konulara cevap vermiyor. Kendilerinden rica 
ediyorum, kendilerine yöneltilen soruları mümkün mertebe yanıtlamalarında fayda var. Mesela 
bunda da cevap gelmedi, mesela alt yapıyla ilgili sunumda verdiğiniz zaman planına uygun ne 
zaman harekete geçeceksiniz? Ben onu sordum. Ne zaman geçeceğiz? Deyin ki biz bu sunumu 
yaptık ama maalesef yanlış yapmışız, yok böyle bir şey, cevaptır, eyvallah. Böyle bir sunum var, 
biz bununla çalışıyoruz, şu, şu aşamadayız. Bu çok önemli bir konu. Bilgilendirin bizi, genel kurul 
üyelerini bilgilendirin.  
Dördüncü kez bu kürsüden de soruyorum, neden cevaplanmıyor ve aynı şekilde genel kurulda 
yine soracağım. Ve cevap alıncaya kadar soracağım. Çünkü biliyorsunuz bazı işler, bir işin kendi 
fiziki kuvvetinden dolayı olur, bazı işler de süreklilikten dolayı olur. Ne yapalım, biz de sürekli 
sora sora bu işi bir şekilde geçeceğiz. 
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Diğeri karaborsa konusu, bu savcılığa suç duyurusu, bu konuyu kamuoyunda ortaya çıkaranlar 
için mi, yoksa bu işin gerçek sorumluları için mi yapıldı diye sorduk. Cevap yok. Ama aynı soruyu, 
televizyonda Sayın Başkana soruyorlar, gerçi orada da cevaplamıyor. Orada anlamıyorsun da 
cevap vermediğini ama onlar da soruyor. Ya biz genel kurul üyesi olarak soruyoruz, ne yaptık 
bununla ilgili yani, çok zor mudur, bilemedim. Ama bununla ilgili de cevap maalesef gelmiyor. 
Diğeri yine bakın uyardım, Mustafa Cengiz döneminde de karaborsa ile usulsüz üyelikler için 
açılan davanın güncel durumu nedir? Avukatlarımız bu konuyu takip ediyor mu? Ben bunu 
sordum. Aslında bu konuyu, Sayın Divanın da sorması lazım. Çünkü Divan Başkanımızın Başkan 
yardımcısı olduğu dönemde de oldu, yani yine Divanla ilgili bir şey, ya onun da takip etmesi 
lazım, ya benim yönetimimde böyle bir şey oldu, ne oldu bu iş? Ne oldu? Dava ne durumda, 
suçlananlarla ilgili biz ne yaptık? Bunların banka hesapları incelendi mi? Niye incelenmiyor? Ne 
zaman olacak. Biz bunların peşinde çekmezsek, maalesef bu olaylar unutuldu zannediliyor, 
geçiyor, ama insanlar da bakıyor kimse bir şey yapmıyor, yani ve biz bunları tekrar tekrar 
yaşamaya devam ediyoruz. Benim sunumum bitti, Sayın Başkan. Teşekkürler. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Peki, teşekkürler. Sayın son konuşmacımız, bu oturumdaki, Sayın Yalçın İpbüken, uzun yıllar 
kendisi ile bir şirketler topluluğunda çalıştık, kendisi spor kökenlidir. Değişik, Galatasaraylı. Ama 
değişik şapkaları var. 
 
Yalçın İpbüken 
Efendim hiç aman rakamlarla ilgim yok, çok da uzatmayacağım, çok kısa keseceğim. Esas inşallah 
daha ileriki zamanlar içerisinde daha rahat söyleşi yapma imkânı buluruz. Ben 1953 senesinde 
Galatasaray yıldız takımına transfer oldum, beni Yalçın Granit’le, Osman Solakoğlu, Beşiktaş 
salonundan, soyunma odasından aldılar, Galatasaray’a getirdiler. 1953 senesi. 15 yaşındaydım, 
yıldız takım oyuncusu. Dolayısıyla o gün, bugün Galatasaraylıyım ve o gün, bugün de Galatasaray 
divanına dahil hiçbir toplantısında, hiçbir yerde görünür bir kişi değilim, dolayısıyla hiçbir grubun 
ne aidiyetim var ne tanışmam var, bir tek Sayın Divan Başkanı ile hasbelkader tanışıyoruz. Onun 
dışında 7701 numaralı da efendim sicil, Galatasaray üyesiyim ve Galatasaraylı olmaktan 
mutluyum. 
Bir özelliğim var, yani spor benim bütün hayatımı etkilemiştir, şu sırada kalbimde 12 tane stent 
var, diğer arkadaşın söylediği gibi, ama bu saate kadar dayandım, illaki bu kadar zaman zaman 
sıkıntı veren, zaman zaman üyelerin divan üyelerinin bile birbirleriyle çok fazla didiştiği bu 
ortada illaki eski bir sporcu olarak fikrimi söylemek istedim, o yüzden sizi de bu kadar bekletmiş 
oldum. İşiniz çok zor. Ben Tofaş Sas kulübünün kurucusu ve 12 yıl Başkanlığını yaptım, dolayısıyla 
basketbol, futbol, atletizm, Galatasaray’ın arkasından Türkiye ikincisi olan kulübün 
kurucusuyum. Bin tane sporcu iddiasıyla biz yola çıktık, 1970’li yıllarda, Türkiye'nin 70 sente 
muhtaç olduğu dönemde ve Türkiye'de ilk otomobili yapmaya başlarken, ben esasında Tofaş 
otomobil fabrikasının personel müdürüydüm. Dolayısıyla benim profesyonel sporculuk hayatım 
hiç yok. Hiçbir profesyonel olarak gelir kazancım yok. Ancak 1953 senesinde Galatasaray’a ait 
olduğum zaman, Kadırgalıydım ben, yani sur içinde, yani Galatasaray camiasının dışında sıradan 
Türk bir vatandaşın oğlu ve çocuğuydum, dolayısıyla biz Galatasaraylılar, yalnız sizlerin elit 
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camianın insanları değil, ama Türkiye'nin her yerinde, bu ücra köşesinde, Galatasaray’ı, 
formasını ve renklerini seven insanlarız. O yüzden de bugün bu negatifliğin ağır bastığı ortamda, 
sonuna kadar direnip ve Aykut Başkandan müsaade isteyip söylemek istedim. Galatasaray 1905 
yılında kuruldu. Türkiye Cumhuriyeti’nin kurucuları arasındadır Galatasaray. Galatasaray aynı 
zamanda Türk sporunun performansı ve geleceği için ve bugünü için söz sahibi olmak zorunda 
olan bir kulüptür. Geçen divan toplantısında buradaydım. Paris olimpiyatlarından sonrasındaki 
divan toplantısında Galatasaray Kulübünden giden sporcu sayısı, 8 veya 10, Galatasaray Kulübü 
işte, diğer bir arkadaşın söylediği gibi, dünyadaki olimpiyatlara ilk bir bayanı gönderen kulüp, 
dolayısıyla divan üyeleri başta olmak üzere, herkesin kendi sorumluluğunun bu Türk toplumuna 
sorumluluğunu hissetmek zorunda, dolayısıyla birçok söylediklerinizi anlamaya çalışıyorum ve 
8, 10 tane de divan toplantısına sabırla izlemeye çalışıyorum acaba benim katıldığım Galatasaray 
toplantısı yani acaba finansal yönetimle ilgili bir şirket toplantısına mı katılıyorum, yoksa bir spor 
camiasından, onu ilgilendiren devasa bir, Türk toplumunu baştan sona etkilemek zorunda olan 
bir camianın bir toplantısı mı? Zaman zaman şaşırıyorum. Kusura bakmayın, hiçbirinizi 
tanımıyorum, Divan Başkanım dışında. O yüzden bağışlayın, hiçbir gruba ait değilim, hiçbirinizi 
desteklemiyorum, hiçbirinizi de haklı bulmuyorum, kusura bakmayın. Özür dileyerek 
söylüyorum bunu, ama 84 yaşındayım, yani dolayısıyla artık bu kadar isimsiz dolaşan gerçek ve 
bir kuruş, Galatasaray’dan da kazanç sağlamamış, sporcu olarak ve herhangi bir şekilde de ilişkisi 
olmayan bir insanım, bu camia kendisini, mevcut akımdan kurtarmak zorunda. Bu akımdan 
kurtarmak zorunda. Kendisini, yani bütün o kakofoni içerisinde cereyan eden olaylar dışında, 
soğukkanlılıkla kenara çekip, biz neredeyiz, Galatasaray Kulübü nedir? Neye aittir, neyi temsil 
ediyor? Bu konuyu çok soğukkanlılıkla kendi içinde sorgulaması ve sorması lazım. Yani ilk önce 
Galatasaray Kulübü niçin var, yani bu yalnız yani yalnız duvarda yazılsın için mi var? Acaba 
Galatasaray Kulübünü yönetenler ve divan, ben çünkü aşağı yukarı, Aykut Başkan önceki 
divanda da katıldım. Ben orada gerçek Galatasaray Kulübünün hakiki sorunlarının konuşulduğu 
zannetmiyorum. Evet finansal ihtiyacı var. Biz finansal dünyadan geliyoruz. Yaptığımız her 
hareket hesaplı. Öyle bir dünyadan gelen insanlarız ama hareket noktası finansal değil. 
Galatasaray Kulübünün amacı, Türk gençliğinin, Türkiye Cumhuriyeti’nin dünya ülkeleri 
içerisinde layık olduğu yeri alması için, kendi çapında sportif ve gençlik alanında faaliyet 
göstermesidir. Burası Galatasaray lisesi değil. Burası finansal yönetim şirketi değil, diye 
düşünüyorum. Kusura bakmayın, birazcık böyle konuşmak için yola çıkmamıştım, daha sakin, 
daha uzlaşmacı ifadeler kullanmaya çalışıyoruz ama ister istemez dilimizden istemediğimiz 
şeyler çıkıyor. Dolayısıyla arkadaşlar geçmişiniz, Galatasaray Kulübü, 1905’te kuruldu. Ben 
Turgut Atakol ile çalıştım, olimpiyat komitesinde, olimpiyat komitesi Başkanı iken, ben olimpiyat 
komitesi Yönetim Kurulu üyesiyim. Ben Sinan Erdem’le çalıştım, Galatasaraylı bunlar. Ben 
Osman Solakoğlu ile çalıştım, ben Yalçın Granit’le çalıştım, bu kişiler Galatasaraylı hepsi. 
Fenerbahçeli veya Beşiktaşlı değil, Türk sporunu yöneten insanlardı. Türk atletizmi, 
Galatasaray’dan sorulurdu. Ama Türkiye bütün bu şeyine, görkemine rağmen, bu kadar 
imkânlara rağmen, bu kadar büyük gençlik kitlesine, bu kadar kabiliyetli insanlara rağmen, Paris 
olimpiyatlarında elde ettiği sonuçlar, yüz kızartıcı ve bunun içinde herkesin payı var. Dolayısıyla 
ben Dursun Başkanın, bu kadar derdi içinde, bu kolay değil, Galatasaray camiasında Başkanlık 
yapmak. O yüzden imrenmiyorum ha sizlere, arkadaşlar. Hakikaten Allah kolaylık versin, ancak 
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mesuliyetiniz çok ağır, mademki üstlendiğiniz bu şeyde, sakin kafa ile Galatasaray camiasının 
1905 yılında niçin kurulduğunu, bu cumhuriyeti kuran insanların hangi ideallerle bu yola 
çıktığını, niçin Galatasaray’da olduklarını, yeniden düşünmesi ve o şartlar altında yeniden 2024 
ün koşullarına kendini uyarlaması lazım.  
Ben arkadaşlardan iki tane konuşma beni çok etkiledi, biri bütün hastalığına rağmen, yani 
konuşan arkadaşımız, ondan sonra da başka bir arkadaş. Dolayısıyla esas olan şey, Galatasaray 
futbol kulübünün esas amacını sportiftir, gençliktir, dolayısıyla bunu yeniden kurgulaması ve 
olmak istediğini, aradaki mesafeyi şey yapması lazım. Ben şahsen bu saate kadar bekledim, sizler 
de bana eşlik ettiniz ve dinlediniz, sizlere çok teşekkür ediyorum. Ama bu camia, beni bu yaşa 
kadar, o 6 yıllık zaman zarfında, öyle bir camiaya dahil olduk ki, eğer Kadırga’da kalsaydım, 
futbolcu olurdum. O başka bir camiaya insanı taşıyor. Galatasaray camiası ise Türkiye'nin ve 
dünyanın standartlarının en yükseğine çıkmaya bizi zorladı. Bütün hayatımızı şekillendirdi, hâlâ 
da bugün de dolayısıyla bu mesuliyetinizin ağırlığı çok yüksek. Hiç kimsenin peşine takılmayın. 
Fenerbahçe’nin, Beşiktaş, onun bunun peşine takılmayın, siz faceseturep olun, siz yön veren 
olun, bırakın bir sezon kaybedin. Bence son bir şey daha söyleyeyim, ki bunu düşünmüyordum 
şu anda söylemeyi. İleriki zamanlarda yeniden daha uzun bir vakit olursa, nasıl bir Galatasaray 
ümit ettiğimi söyleyecektim, ama bence Galatasaray en büyük fırsatını, Avrupa Şampiyon 
Kulüpler Kupasını kazandığı zaman bence o şansını yitirdi. Orada yeniden şampiyon olmak için 
hedef belirleme yerine, gerçekten Manchester United’in, Barcelona gibi, her dönemde kalıcı 
olan kendi içinden insanları yetiştirdiği gerçek bir 20’nci yüzyıl spor takımı ve kulübü kurmak için 
öyle bir fırsat vardı. Ben o zamanın insanlarının olimpiyat komitesindeki Galatasaray maçındaki 
tutumunu ve tavrını gördüğüm zaman, dedim ki, Galatasaray’ın başı belada. Emin olun. 
Dolayısıyla o büyük bir şanstı. Ama şimdi yine bence cesaretle, mevcut durumu iyi analiz edip, 
çok fazla dolduruşa gelmeden, çok fazla popülerlikle uğraşmadan, yeniden işleri toparlamak 
gerekiyor. Allah size kolaylık versin arkadaşlar. Teşekkür ediyorum. 
 
Divan Kurulu Başkanı Aykutalp Derkan 
Sayın Yalçın İpbüken bu oturumdaki son konuşmacımızdı ama duygusal, tutkulu, kuruluş 
kodlarımıza referans veren ve gelecek vizyonunu da ortaya koyan ve Galatasaray’ımızın bir spor 
kulübü olduğunu vurgulayan konuşması için Sayın Yalçın İpbüken’e sonsuz teşekkürler. 
Ekim ayı oturumunu kapatıyorum, 4 saat 45 dakika süren oturumumuz kapanmıştır. Hafta sonu 
buluşmak üzere. Hoşça kalınız.  
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